


ហេតុអ្វីបានជាយើង មិនមែនជានិកាយ?

 ជាងកសិទ្ធិដែលបានត្រឡប់មកលើវេទិការម្តងទៀត អវត្តមាន
ប្រហែលជាពិសេសហើយបើតាមខ្ញុំស្មាន។ រដូវកាលនេះកំប្រុកពិបាក
ណាស់ ខ្ញុំក៏ដូចគ្នាដែរ។ អូ បន្ទុកអារម្មណ៍បន្តិចទៅទោះឥឡូវនេះអ្នកមានអារម្មណ៍
ថាកំពុងនៅក្នុងកម្មវិធីថ្វាយបង្គំក៏ដោយ។ ហើយរំពឹងថានឹងចាប់ផ្តើមនៅសប្តាហ៍
ខាងមុខនេះដោយបំប្លែងខាងមុខនេះសម្រាប់កម្មវិធី—វីកជុសជុលនៅទីនេះ
នៅក្នុងរោងឧបោសថ។ ហើយប្រសិនបើព្រះសព្វព្រះហឫទ័យខ្ញុំមាន... ព្រះអម្ចាស់
បានសន្យានឹងខ្ញុំនូវព័ន្ធកិច្ចថ្មីមួយ។ ហើយបើទ្រង់សព្វព្រះហឫទ័យនឹងធ្វើដូច្នោះខ្ញុំ
សង្ឃឹមថានឹងចាប់ផ្តើមកម្មវិធី—ថ្មីនៅសប្តាហ៍ខាងមុខនេះ នៅកន្លែងនេះនៅឯរោង
ឧបោសថជាកន្លែងទីមួយ។

2 ហើយ ខ្ញុំមិនមានការប្រជុំដែលបានគ្រោងទុកនោះទេ ប៉ុន្តែមានតែអូស្ត្រាលី
និងនូវវិលសេឡុងសម្រាប់ខែមករាខាងមុខនេះ។ ហើយបន្ទាប់មកបងប្រុស អូស
ប៊ិនកំពុងតែប្រជុំរួមគ្នាដែលខ្ញុំបានសន្យាជាមួយគាត់នៅទីនេះកាលពីពេលមុននៅ
តុលសារ ប៉ុន្តែបន្តិចក្រោយមក ប៉ុន្តែយើងមិនទាន់ច្បាស់ពីរឿងនេះនៅឡើយទេ។

3 លោក ជេសហ្វ្រី ពិតជាល្អណាស់ដែលបានចាប់ដៃរបស់អ្នកសារជាថ្មី
ម្តងទៀត នៅទីនេះ ហើយក៏ដើម្បីស្តាប់កូនប្រុសរបស់អ្នកច្រៀងបទនោះ ហើយ
អ្នកលេងក្លេងផងដែរ។ ខ្ញុំដូចជាឪពុកនិងកូន។ តើអ្នកមិនចូលចិត្តទេ? “ចិញ្ចឹម
បីបាច់កូនតាមរបៀបដែលវាគួរតែធ្វើ។” នោះជាការត្រឹមត្រូវលោក ហ្គេនដើ អ្នក
—ដឹងទេវាជាការត្រឹមត្រូវសម្រាប់អ្នកទាំងពីរ។ “ចិញ្ចឹមកូនតាមរបៀបមួយដែល
វាគួរទៅហើយពេលគាត់ចាស់ទៅវានឹងមិនចាកចេញទេ” ហើយនោះជាការពិត។
មានពេលខ្លះគាត់អាចចាកចេញពីវា ប៉ុន្តែវានឹងមិនចាកចេញពីគាត់ទេ។ ឃើញ
ទេ? វា—នឹងនៅជាមួយគាត់ជានិច្ច។ ការបណ្តុះបណ្តាលដំបូងនិងអ្វីដែលគាត់ត្រូវ
បានលើកឡើងដើម្បីធ្វើវា—នឹងនៅជាមួយគាត់។ ឥឡូវនេះ គឺ...

4 ខ្ញុំបានជួបបងប្រុស ជេសហ្វ្រីនៅទីនោះ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “បងប្រុស ជេ

សហ្នី...” ខ្ញុំគិតថា អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំតែងតែរីករាយដែលបានឃើញបងប្អូនខ្ញុំដែលបានមកលេងខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែរាត្រីបែបនេះសម្រាប់បងប្អូនដែលមកលេងគាត់មក! នេះគឺជា រាត្រីនៃមនុស្សដែលមកត្រសាលគឺមុនកម្មវិធីរីកចម្រើននេះ។ នេះជាយប់... យើងចង់យកយប់នេះ និងព្រឹកស្អែក និងយប់ស្អែក អ្វីដែលយើងជឿនៅពេលខ្លះបានចេះដើម្បីហាក់សមម្តងទៀត។ យើងមានជំនឿចម្លែកចាស់ៗខ្លះ ចម្លែកណាស់ ប៉ុន្តែមានខ្លះទៀតដែលយើងរកឃើញនៅក្នុងព្រះគម្ពីរនេះ។ ពួកគេហាក់ដូចជានៅទីនោះទាំងអស់។

⁵ ហើយឥឡូវនេះ ប្រសិនបើនឹងមានបងប្អូនប្រុសស្រី ដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់និកាយជាក់លាក់—ឬមិនយល់ស្រប គ្រាន់តែអង្គុយនៅយប់នេះ យើងចង់អោយអ្នកដឹងថាអ្នកត្រូវបានស្វាគមន៍យ៉ាងឥតខ្ចោះ។ ឃើញទេ អ្នកត្រូវបានស្វាគមន៍ដូចដែលអ្នកអាចធ្វើបាន។ តែឥឡូវខ្ញុំសង្ឃឹម... ហើយយើងធ្វើឱ្យស្អាត។ ដូច្នេះប្រសិនបើហាក់ដូចជាអ្នកមិនយល់ស្របនឹងវា ឥឡូវនេះ អ្នកធ្វើដូចខ្ញុំធ្វើនៅពេលដែលខ្ញុំញ៉ាំងបំរើ។ ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំកំពុងញ៉ាំង ឆ័រដែលជាចំណូលចិត្តរបស់ខ្ញុំនោះ នៅពេលខ្ញុំ... នៅពេលដែលខ្ញុំញ៉ាំងចំណិតខ្លះ ប្រសិនបើខ្ញុំញ៉ាំងគ្រាប់ខ្ញុំមិនបោះចំណិតនេះចោលទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំបោះគ្រាប់ចោលហើយបន្តញ៉ាំង។ ដូច្នេះ ឬចូលចិត្តបរិភោគសាច់មាន់។ ឥឡូវនេះ អ្នកទាំងអស់គ្នាចូលចិត្តសាច់មាន់ ឃើញទេ។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកខាំចំង្ហឹង អ្នកមិនឈប់ទេ អ្នកគ្រាន់តែដើរអង្គាមជុំវិញឆ្អឹងហើយបន្តបរិភោគសាច់មាន់។ មែនហើយ នោះជាវិធីដែលអ្នកធ្វើនៅយប់នេះ អ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយនៅទីនេះ អ្នកទើបតែ... នៅពេលដែលអ្នកប៉ះចំអ្វីមួយ អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនបាន... ខ្ញុំគ្រាន់តែអង្គុយនៅក្នុងនេះ ជាព្រះវិហារតូចមួយនៅក្នុងគោលលទ្ធិ ប្រជុំបីបន្ទាប់។ ពួកគេគ្រាន់តែហាក់សមអ្វីដែលពួកគេ—ចង់ធ្វើប៉ុណ្ណោះ ពួកគេជឿហើយដើរលើវា”

⁶ ហើយ វិធីតែមួយគត់ដែលអ្នកអាចធ្វើអោយមនុស្សម្នាក់ជឿវា គឺជុំវិញនៅផ្ទះ ឱ្យខ្លាំងរហូតទាល់តែពួកគេដឹងថានោះជារឿងត្រឹមត្រូវ។ នេះជាវិធីតែមួយគត់ដែលអ្នកអាចធ្វើវាជាប់បាន។ ដូចមិត្តខ្ញុំម្នាក់លោក វ្រុឌខ្ញុំបាននៅជាមួយ ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែដុំវាពាក់កណ្តាល ហើយក្តារទាំងអស់បាត់ ខ្យល់នឹងបក់បោកធ្លាក់មិនខាន។ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវតែដាំឱ្យជ្រៅ ដើម្បីឱ្យជាប់ខ្លាំង។ ដូច្នេះឥឡូវនេះប្រសិនបើខ្ញុំនិយាយរាងឈឿយបែបនេះក្នុងកន្លែងខ្លះនៃកន្លែងទាំងនេះ ហើយសម្រាប់ភ្ញៀវ

នៅភ្នំពេញនេះដែលកំពុងអង្គុយ ខ្ញុំមិន—ខ្ញុំមិនព្យាយាមបោះអ្នកចោលទេ។ ខ្ញុំកំពុង
 ព្យាយាមជំរុញទៅក្រុមជំនុំនេះឱ្យរឹងមាំនូវអ្វីដែលយើងជឿ។ ទាំងអស់យល់ថា
 ឥឡូវនេះល្អពិតប្រាកដសូមនិយាយថា “អាម៉ែន” ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែ
 ន”—អេឌី។ ត្រឹមត្រូវ។ នោះ—នោះមិនអីទេ។ ហើយឥឡូវនេះសូមដកការនេះ
 ចេញពីដៃរបស់ខ្ញុំ។ ហើយបន្ទាប់—មក... ពួកគេគឺបានថតវា ជាដើម ដែល
 នៅពេលក្រោយប្រសិនបើពួកគេចង់ស្វែងយល់អ្វីដែលយើងឈរ ហើយអ្វីដែល
 យើងឈរលើមូលដ្ឋានទាំងនេះ ការថតសំឡេងនឹងប្រាប់ពីវា។ ហើយបន្ទាប់មក
 យើងធ្វើវាឱ្យបានញឹកញាប់ ពីព្រោះមានមនុស្សថ្មីចូលមកហើយ—យើងបន្ត
 ទៅមុខទៀត។ ហើយឥឡូវយើងនឹងមិនអាចចូលទៅកាន់គោលលទ្ធិព្រះវិហារ
 ទាំងអស់នោះទេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែធ្វើមួយចំនួននៃពួកគេដែលយើងចង់ធ្វើ—ដើម្បី
 និយាយ។ ហើយឥឡូវនេះ ជាប់ប្រែប្រួលទោះយ៉ាងណាចាប់ផ្តើម...

7 ឥឡូវនេះ ថ្ងៃច័ន្ទនិងថ្ងៃអង្គារ ខ្ញុំនឹងទៅដើម្បីអធិស្ឋានរៀបចំខ្លួន សម្រាប់កម្មវិធី
 ព្យាបាល។ ហើយអ្នកអាចទទួលទូរស័ព្ទប្រកួលនឹងណាដែលអ្នកចង់បាន និងនាំ
 អ្នកណាម្នាក់ដែលអ្នកចង់ឲ្យមក សម្រាប់ការរីកចម្រើនសុខុមាលភាពមុខនេះ។ ហើយ
 ប្រាប់ពួកគេថា មិនជាប្រញាប់ពេកទេឥឡូវនេះ កុំមក និយាយថា “មែនហើយ
 ឥឡូវនេះខ្ញុំ នឹងរត់ទៅដើម្បីបានអធិស្ឋានសម្រាប់យប់នេះ។ ហើយនៅយប់
 ថ្ងៃស្អែក ទាំងអស់...” អ្នកមិនចាំបាច់ធ្វើវាទេ។ អ្នកចូលមកហើយស្តាប់មួយភ្លែត
 ព្រោះយើង ចង់យកពេលវេលារបស់យើងហើយដាក់ព្រះបន្ទូលនោះនៅជិត ថា
 អារក្ស នឹងមិនមានបន្ទប់តូចមួយដើម្បីផ្លាស់ប្តូរបានឡើយ។ ហើយបន្ទាប់មក
 ពេលណា អ្នកអនុញ្ញាតឱ្យជំនឿរបស់អ្នករត់ដល់ទីបញ្ចប់ រហូតដល់អ្នកចាប់ផ្តើម
 ជឿ ដូច្នេះចូរឱ្យស្មារតីរបស់អ្នកធ្វើសកម្មភាព បន្ទាប់មកជំនឿរបស់ព្រះនឹងគាំទ្រ
 វា។ ហើយអ្នកនឹងបន្តដំណើរទៅមុខទៀត។ ឃើញទេ?

ពីព្រោះ ជំនឿរបស់អ្នកនឹងមិនធ្វើច្រើនពេកទេ។ ស្មារតីរបស់អ្នកត្រូវតែធ្វើ
 ចលនាទៅកាន់ទិសដៅដែលជំនឿរបស់អ្នកកំពុងឆ្ពោះទៅ បន្ទាប់មកជំនឿរបស់
 ព្រះជាម្ចាស់ ធ្វើការតាមក្រោយ ហើយបញ្ជាក់វាទាំងអស់។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ
 ប្រសិនបើវាជាជំនឿរបស់អ្នក “អូ! ខ្ញុំយល់ហើយ!” ហើយសូម្បីតែស្មារតីរបស់អ្នក
 ត្រឡប់មកវិញនៅទីនេះ និយាយថា “ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើវានឹងមានឥទ្ធិពលលើខ្ញុំដែរឬទេ”
 វាមិនសម្រេចទេ។ ឃើញទេ? ដូច្នេះយើងចង់អោយកម្មវិធីនេះជាកម្មវិធីព្យាបាលដ៏

ពិត។ ហើយមុនពេលខ្ញុំឱ្យនរណាម្នាក់ ចូលទៅក្នុងបន្ទប់ធ្វើកម្មវិធីព្យាបាលប្រកម្ម វិធីថ្មីនេះ ខ្ញុំចង់អោយពួកគេយល់ពីអ្វីដែលពួកគេកំពុងចូលនៅទីនោះ។ ដូច្នេះ គ្រាន់តែចងចាំ ហើយមកលេងយើង ហើយយើងនឹងរីករាយដែលមានអ្នក។

8 ឥឡូវចាំថា នៅពេលព្រឹក យើងនឹងបន្តទៀត ជាមួយគោលលទ្ធិព្រះវិហារ។ ហើយនៅយប់ថ្ងៃស្អែកមានកម្មវិធីដូចគ្នា។ ឥឡូវនេះ អ្នកត្រូវបានស្វាគមន៍ឱ្យមក ហើយគ្រប់គ្នាអាចមកបាន។ យើងតែងតែរីករាយ ចង់ឃើញគ្រប់គ្នា។ តែឥឡូវនេះ យប់នេះ គឺគ្រាន់តែគ្រងផ្លូវឱ្យមនុស្សទៅកាន់រោងឧបោសថនៅទីនេះ ដែល —បានលើកឡើងនៅក្នុងគោលលទ្ធិនេះ។ សម្រាប់ នៅឯវាលផ្សាយដំណឹងល្អ យើងគ្រាន់តែយកមូលដ្ឋានគ្រឹះពិតប្រាកដ នៃគោលលទ្ធិនៃបទគម្ពីរផ្សាយដំណឹង ល្អ។ ប៉ុន្តែនៅទីនេះនៅរោងឧបោសថ យើងទទួលបានគំនិតផ្ទាល់ខ្លួននិងជំនឿ ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់យើងដូចជា—ជា—ព្រះវិហារ នោះជាអ្វីដែលយើងត្រូវឆ្លងកាត់នៅ យប់នេះ។

9 ហើយមុនពេលយើងបើកព្រះបន្ទូលព្រះពររបស់ព្រះ តើយើងអាចឱនក្បាល ចុះបានទេ សម្រាប់ពេលនៃការអធិស្ឋាន?

10 ព្រះដែលមានប្រទានភាពខ្លាំងក្លាបំផុត និងមានប្រទានភាពដែលតាំងពីមុន កំណើតផែនដីដំបូង ព្រះអង្គគឺជាព្រះ។ ព្រះអង្គមិនបានផ្លាស់ប្តូរសម្បីបន្តិចទេ។ ហើយនៅពេលដែលមិនមានអាក្រក់ដើម្បីទប់វា ហើយមិនទាន់មានទៀតផែនដី គឺទ្រង់នៅតែជាព្រះ។ ទ្រង់គឺអស់កល្ប ហើយពីអស់កល្បជានិច្ច។ ទ្រង់គឺជា ព្រះ។ ទ្រង់មិនដែលមានថ្ងៃដំបូងហើយក៏មិនមានថ្ងៃបញ្ចប់នៃជីវិតដែរ។ ទ្រង់ នឹងនៅដដែល។ ហើយព្រះវិហារអើយ ទ្រង់គ្មានកំណត់ទេ ហើយយើងមានទី បញ្ចប់ បន្ទាប់មកយើងសុំសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏ទេវភាព ព្រះអើយ ដែលដឹងថា វិញ្ញាណរបស់យើងនេះគឺត្រូវបញ្ចូលទៅក្នុងភាពអស់កល្បជានិច្ចចេញពីធាតុនេះ ចូលទៅភាពអស់កល្ប។ ដូច្នេះព្រះអម្ចាស់អើយ យើងនៅទីនេះដើម្បីពិនិត្យមើល ការសង្គ្រោះរបស់យើង ដើម្បីមើលពីរបៀបដែលយើងកំពុងឈរនៅចំពោះមុខ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយដើម្បីមើលពីរបៀបដែលយើងធ្វើ ត្រូវបានស្ថិតនៅ ក្នុងបទពិសោធន៍របស់យើង។ តើយើងកំពុងរស់នៅក្នុងអ្វីដែលគាប់ព្រះហឫទ័យ ទ្រង់ឬនៅ? តើវិញ្ញាណរបស់យើងបានកត់ទុកនៅក្នុងវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ទេ? ហើយតើការបង្រៀនរបស់យើងបានធ្វើកំណត់ត្រាតាមព្រះគម្ពីរនេះទេ? ហើយឱ

ព្រះវរបិតាអើយ សូមឲ្យទូលបង្គំពិនិត្យទាំងពីរយ៉ាងជិតស្និទ្ធ នៅក្នុងកម្មវិធីចំនួនបី ខាងមុខនេះ។ ផ្តល់វាព្រះអម្ចាស់អើយ។

11 សូមប្រសិទ្ធិពរដល់គ្រូគង្វាលនៅទីនេះ គ្រូជំនួយ អ្នកជឿទាំងអស់ មនុស្ស ដែលមកព្រះវិហារនេះ។ តាំងពីខ្ញុំនៅទីនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ មនុស្សជាច្រើន ដែល ខ្ញុំមិនទាំងស្គាល់ឈ្មោះពួកគេផង ឬមកពីកន្លែងណាដែរ ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងច្បាស់ថា ទ្រង់ ដឹងអំពីពួកគេ។ ហើយយើង នៅទីនេះសម្រាប់គោលបំណងតែមួយ យប់នេះ ព្រះអម្ចាស់ ដើម្បីប្រកបជាមួយព្រះបន្ទូល។ ហើយផ្តល់ឱ្យយើងនូវព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធនៅក្នុងជីវិតរបស់យើង ដែលយើងអាចអង្គុយដោយសុខសាន្ត និងដោយ គោរពកោតខ្លាចព្រះ ហើយពិនិត្យមើលរបស់យើង រស់នៅដោយព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់។ សូមទ្រង់ប្រទានព្រះអម្ចាស់។

12 ហើយនៅក្នុងអគារនេះ នៅយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ មានបងប្អូនរបស់ ទូលបង្គំ មកពីកន្លែងខុសគ្នានៃ—នៃព្រះវិហារ។ ហើយព្រះអម្ចាស់ ទូលបង្គំ អរគុណខ្លាំងណាស់ចំពោះពួកគេ បាននៅទីនេះដើម្បីប្រកបគ្នា។ ប្រហែលជា យើងអាចមិនយល់ស្របលើគោលការណ៍តិចតួចនៃគោលលទ្ធិ។ ប៉ុន្តែនៅក្នុង គោលការណ៍ដ៏ធំមួយនោះយើងកំពុងតែឈរ រូបរូបបងប្អូននៅជួរមុខ។ ឱ ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូម—ពង្រឹងដល់យើងផង ចំណងមិត្តភាពនិង...ចំណង នៃព្រះគុណនិងសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ មកលើយើងយ៉ាងបរិបូណ៌។ ឥឡូវ ដោយដឹងថា ព្រះអម្ចាស់អើយ នេះជាការងារច្រើនពេកហើយ សម្រាប់មនុស្សម្នាក់ ដែលត្រូវធ្វើ ព្រោះយើងមានការពិចារណានៅទីនេះយប់នេះ គោលដៅនៃព្រលឹង ដែលជាប់ជាវៀងរហូត។ ដូច្នេះយើងអធិស្ឋានថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងនាំ យើងចូលទៅក្នុងព្រះបន្ទូល ហើយនឹងដាក់វាហើយពន្យល់ពីវា តាមវិធីផ្ទាល់ខ្លួន របស់ទ្រង់ចំពោះយើង រឿងដែលទ្រង់ចង់ឱ្យយើងដឹង។ សូមផ្តល់វាព្រះអម្ចាស់ អើយ។ បន្ទាប់ពីបីពេល...ពេលវេលានៃកម្មវិធីត្រូវបានបញ្ចប់ សូមឱ្យយើងទៅ ជាក្រុមជំនុំដែលរឹងមាំហើយរូបរូមគ្នា ដើម្បីដាក់ដួងចិត្តនិង គោលបំណងរបស់ យើងទាំងអស់គ្នា ជាមួយបងប្អូនប្រជាពលរដ្ឋនៃព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ ហើយ ឈានទៅមុខដូចពេលមុនៗ ។

13 ខ្ញុំចង់អរព្រះគុណព្រះអង្គដែលទ្រង់គង់នៅក្នុងវត្តមាននៃពួកជំនុំនិង—និង ប្រជាជននៅទីនេះ ដែលទ្រង់បានផ្តល់ឱ្យខ្ញុំឥឡូវនេះជាច្រើនសប្តាហ៍ នៃការ

ឈប់សំរាកដ៏ល្អ។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាអស្ចារ្យនៅយប់នេះដោយសារវត្តមាននិង
 ពរជ័យរបស់ទ្រង់។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ! យើងអធិស្ឋានសម្រាប់បងប្រុសនៅ
 ទីនេះបងប្រុសរបស់យើងដែលនឹងទៅក្រៅប្រទេស វិធីចូលទៅក្នុងបណ្តាប្រទេស
 ដែលងងឹត ពិបាក ដែលជាកន្លែងដែលជីវិតស្ថិតនៅជាគោលដៅ។ ឱព្រះអម្ចាស់
 អើយសូមប្រទានពរដល់បងប្រុស ជេសប្រ៊ីរបស់យើងនៅពេលដែលគាត់ទៅ និង
 កូនប្រុសនិងភរិយារបស់គាត់ហើយសូមឱ្យគាត់បានចម្រើនឡើង។ សូមឱ្យគាត់
 កាត់រន្ធ ឆ្លងកាត់ភាពងងឹតរហូតដល់ពន្លឺនៃដំណឹងល្អនឹងភ្លឺចាំងដល់ទីឆ្ងាយ ឱ
 ព្រះវរបិតាអើយ សូមស្តាប់ទូលបង្គំយើងខ្ញុំសូមអង្វរនៅក្នុងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់យេ
 ស៊ូវគ្រីស្ទ ព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់។ អាម៉ែន។

14 ឥឡូវ យប់នេះ អាននៅក្នុងគម្ពីរ តូចរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំទើបតែបានកន្លងផុតអាយុ
 ២៥ ឆ្នាំថ្មីៗនេះ។ ហើយខ្ញុំនៅតែអាចអានវាបាន ប៉ុន្តែវា ស្រអាប់បន្តិច។ ដូច្នេះ
 ខ្ញុំមានវីនតាមួយសំរាប់អាននៅពេលខ្ញុំសិក្សា ហើយខ្ញុំនឹងប្រើវា ដើម្បីមើលថាតើវា
 ដំណើរការយ៉ាងម៉េចសំរាប់ការប្រើដំបូងរបស់ខ្ញុំ។

ឥឡូវនេះខ្ញុំមានប្រធានបទ ដូចនេះដែលថា “ត្រូវតែជាព្រះវិហារ...” រឿង
 ជាច្រើនបើយើងអាចទៅដល់ពួកគេ។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេថា “ហេតុអ្វីបានជា
 គេហៅយើងថាក្រុមជំនុំ? ហេតុអ្វីយើងមិនមែនជានិកាយ? ហេតុអ្វី—ហេតុអ្វីយើង
 ជឿ លើសុវត្ថិភាពដ៏អស់កល្បនៃព្រលឹងរបស់អ្នកជឿ? ហេតុអ្វីយើងថ្កោលទោស
 ស្រ្តីអធិប្បាយ? ហេតុអ្វីបានជាយើងធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកដោយការពន្លិច? ហើយ
 ព្រះវិហារឆ្លងកាត់គ្រាវេទនាឬ?” ហើយមានប្រធានបទជាច្រើននៅទីនេះ ខ្ញុំគិតថា
 ខ្ញុំមាន១៥ឬ១៨នៃពួកគេសម្រាប់ពីរបីយប់បន្ទាប់។

15 ដូច្នេះខ្ញុំកំពុងគិតនៅយប់នេះដើម្បីចាប់ផ្តើមជាមួយ វាហាក់ដូចជាព្រះអម្ចាស់
 ដាក់នៅលើបេះដូងខ្ញុំសម្រាប់ប្រធានបទនេះ...ហេតុអ្វីបាន យើងមិនមែនជា
 និកាយ? មូលហេតុនោះគឺ...ឥឡូវនេះយើងមិនមានអ្វីទាំងអស់ ប្រឆាំងនឹង
 មនុស្សដទៃទៀតដែលជានិកាយឡើយ។ យើងមិនមានអ្វីប្រឆាំងនឹងពួកគេ ប៉ុន្តែ
 ខ្ញុំចង់ពន្យល់ពីមូលហេតុដែលយើងមិនដែលចូលជាមួយនិកាយ។ ខ្ញុំត្រូវបាន
 តែងតាំងឡើងនៅក្នុងព្រះវិហារបាទីស្ទតូចមួយដូចដែលអ្នកបានដឹងហើយ។
 ហើយបាទីស្ទមិនមែនជានិកាយទេរហូតមកដល់ពេលថ្មីៗនេះ ឥលូវនេះវាបាន

ក្លាយជានិកាយជាច្រើនដូចពួកគេដែរ ប៉ុន្តែ មូលហេតុដែលយើងមិនមែនជានិកាយ...

16 ឥឡូវ យើងជាអង្គការ ជាអង្គការដែលបានកត់ត្រាទុក នៅទីនេះក្នុង—ក្នុងតុលាការ ជាអង្គការមួយ ជាក្រុមមនុស្ស បានរៀបចំរូបគ្នាដើម្បីថ្វាយបង្គំព្រះគ្រីស្ទ ប៉ុន្តែយើងមិនមែនជានិកាយទេ។ គ្មាននរណាម្នាក់ត្រួតត្រាលើយើងទេ។ វាមិនមែនជានិកាយទេ។ វាគ្រាន់—តែជាអង្គការមួយដែលជាការប្រកបក្នុងចំណោមអ្នកជឿជាគ្រីស្ទាន។ មនុស្សមកទីនេះនៅព្រះវិហារ។ ហើយបានក្លាយជាផ្ទះក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេ បើពួកគេចង់មកដរាបណាពួកគេរស់នៅ។

17 ហើយពួកគេអាចមកទីនេះហើយមិនយល់ស្របនឹងអ្វីៗដែលយើងបានផ្សព្វផ្សាយ។ មិនអីទេ។ អ្នកនៅតែ ដរាបណាអ្នកជា គ្រីស្ទាន អ្នកបានប្រកប ហើយបើកដូចគ្នានឹងពួកគេដែរ។ ឃើញទេ? បើខ្ញុំបាននិយាយថាខ្ញុំជឿលើការជ្រមុជទឹកដោយជ្រមុជក្នុងទឹក ហើយអ្នកជឿជាក់លើការបោះទឹកហើយបន្តនៅលើវាចូរបន្តទៀតចុះ ដូចគ្នានឹងយើងដែរ បើយើងទាំងពីរយល់ព្រម។ យើងប្រហែលជាមិនអាចមើលឃើញ ភ្នែកទល់នឹងភ្នែក ដូចគ្នា។ ប៉ុន្តែដរាបណាអ្នកជាបងប្អូនប្រុសស្រីជាគ្រីស្ទាន ការស្វាគមន៍ឥតខ្ចោះ ឃើញទេចំពោះអ្នករាល់គ្នា។

18 ដូច្នេះយើងមិនមាននិកាយណាមួយទេ ពីព្រោះខ្ញុំគិតអញ្ចឹង និកាយអាចបំបែកភាពជាបងប្អូនចេញ។ ពួកគេខ្លះនឹងនិយាយថា “យើង មិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើនៅក្នុងកម្មវិធីកផុសផុលនោះទេ។ នោះគឺជាការកម្មវិធីរបស់មេតូឌីស។” “មែនហើយ នោះគឺបាទីស្ទ។ យើងមិនពាក់ព័ន្ធទេ...យើងជាមេតូឌីស។ យើងគ្មានអ្វីត្រូវធ្វើជាមួយវានោះទេ។” បងប្អូនអើយ បើព្រះគ្រីស្ទគង់នៅក្នុងនោះយើងត្រូវ—យើងត្រូវធ្វើការនោះជាមួយគ្នា។ យើងត្រូវតែដាក់ចិត្តយើង...នោះ—នោះជារូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ គឺ—កំពុងរងទុក្ខ។ ហើយខ្ញុំឃើញមានច្រើនសព្វថ្ងៃនេះលើទឹកដីយើង តើយើងរួមគ្នាយ៉ាងម៉េចបាន... ឥឡូវនេះ ព្រះគ្រីស្ទមិនដែលបានបង្កើតឱ្យមាននិកាយណាមួយក្នុងព្រះវិហារឡើយ។ ឥឡូវចូរឱ្យល្អបែបនោះចុះ។

19 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងសួរអ្នកនៅយប់ថ្ងៃស្អែក បើមានចំនុចទាំងនេះ អ្វីដែលអ្នកចង់ដឹងដូចជាប្រវត្តិមួយចំនួនដែលខ្ញុំកំពុងដកស្រង់ ឬអ្វីមួយផ្សេងទៀត។ ខ្ញុំមិនមានពេលវេលាគ្រាន់តែដើម្បីបង្ហាញ ខ្ញុំនឹងមិនទៅក្របដានបទផ្សេងទៀត ព្រោះអ្នកអាចចំណាយពេលច្រើនសប្តាហ៍លើរឿងប្រធានបទដដែលនោះ។ ប៉ុន្តែបើអ្នក

ចង់ស្គាល់ទឹកនៃដងអ្វីក៏ដោយគ្រាន់តែសួរខ្ញុំ ហើយដាក់វានៅទីនេះនៅលើ—នៅលើ តុហើយខ្ញុំនឹងទទួលរកចម្លើយសម្រាប់អ្នក។

20 ឥឡូវ និកាយចាស់ជាងគេនិងជានិកាយដំបូងបង្អស់ ដែលយើងធ្លាប់មាន គឺជាព្រះវិហារកាតូលិក។ ហើយវាត្រូវបានរៀបចំជាងបីរយឆ្នាំបន្ទាប់ពីការស្លាប់ របស់សាវ័កចុងក្រោយ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ អ្នកនឹងទទួលបានវានៅឪពុកនីសៀន ដំបូង ហើយអ្នកនឹងទទួលបានវានៅក្នុងព្រះគម្ពីរ សំណេររបស់យ៉ូសេហ្វីស ហើយ អូ ភាគច្រើន—នៃប្រវត្តិវិទូដ៏អស្ចារ្យ។ ឃើញទេ? ហើយដូចជានៅគ្រា—មួយ...នៃ សម័យព្រះវិហាររហូតមកដល់ការស្លាប់របស់សាវ័កចុងក្រោយ និងបីរយឆ្នាំទៀត បន្ទាប់ពីសម័យពួកសាវ័ក ក៏មិនមានព្រះវិហារនិកាយដែរ។ កាតូលិក គឺជានិកាយ ដំបូងបង្អស់នៃព្រះវិហារ។

21 ហើយពួកជំនុំប្រូតេស្តង់គឺជានិកាយដែលបានទាញចេញជានិកាយមួយ។ កំណែទម្រង់លើកដំបូងបានមកគឺលូធើរេបន្ទាប់ពីលូធើរេមកគឺប្រឺងលី បន្ទាប់ ពីប្រឺងលីមកខាងលើហើយក៏មកជាបន្តបន្ទាប់ដូចនោះ។ ហើយចុះដល់ការរីក ផុសផុលរបស់វេសស្វី ហើយបន្តទៅមុខទៀត អាឡិចសាន់ឌីខេមបែល ចនស្តី ធរ និងអ្វីដែលមានទៀត ឃើញទេ ចុះមក។ ចលនាចុងក្រោយដែលយើងមាននៅ ពេលនេះគឺជាដំណាក់កាលផ្សេងៗគ្នា នៃយុគសម័យ ពេនទីកុស្ត ។

22 ហើយខ្ញុំជឿថាព្រះជាម្ចាស់បានដោះស្រាយនៅក្នុងយុគសម័យនីមួយៗ។ ប៉ុន្តែតើអ្នកធ្លាប់បានកត់សម្គាល់ឃើញទេ គ្រប់ពេលដែលព្រះវិហារមួយហាជ័យ ហើយនៅពេលដែលពួកគេចាប់ផ្តើមដាក់ឈ្មោះ ពួកគេចាប់ផ្តើមហាជ័យនៅពេល នោះ? ហើយនៅពេលណាដែលពួកគេហាជ័យព្រះមិនដែលលើកព្រះវិហារនោះ ម្តងទៀតឡើយ។ ទ្រង់តម្រង់ទៅរកពូជពិត។ ឥឡូវនេះអ្នកគ្រាន់តែ...បើអ្នកចង់ ដឹងពីប្រវត្តិអំពីរឿងនេះយើង—អាចសិក្សាជាមួយគ្នា ថា—នោះមិនដែលមាននៅ ក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រព្រះវិហារដែលមាននិកាយណាមួយ ដែលធ្លាក់ចុះហើយមានការ ងើបឡើងម្តងទៀតនោះទេ។ បាទីស្ទ មេតូឌីស ព្រីសប៊ីធើរៀន លូធើរៀន។ ទោះបី វាជាអ្វីក៏ដោយនៅពេលដែលពួកគេដួល ពួកគេនឹងបាត់ទៅរហូត។ ឥឡូវ ត្រឹមត្រូវ ហើយ។ /ឥឡូវនេះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកឥឡូវនេះ ចូរពាក់អាវ ពីព្រោះដែលយើងធ្វើ ឱ្យវាជាប់។ ឃើញទេ? គ្មានសូម្បីតែម្តង។ នៅពេលមនុស្សម្នាក់ចេញមកជាបុគ្គល ហើយបង្កើតអង្គការព្រះវិហារនោះទេ វាបានចាប់ផ្តើម។

23 ព្រះជាម្ចាស់ធ្វើការផ្ទាល់ជាមួយបុគ្គលម្នាក់ៗមិនមែនជាមួយនិកាយទេ។ មិនដែលមានសម័យកាលណាដែលព្រះធ្វើការជាមួយនិកាយឡើយ។ ទ្រង់តែងតែទាក់ទងជាមួយបុគ្គលម្នាក់ៗ។ នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ទ្រង់បានធ្វើការជាមួយបុគ្គលម្នាក់ៗ។ នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាថ្មី ទ្រង់ក៏ធ្វើការជាមួយបុគ្គលដែរ។ ទោះក្នុងសម័យណាក៏ដោយ ទ្រង់តែងតែទាក់ទងជាមួយបុគ្គល ហើយមិនមែនជានិកាយឡើយ។ ដូច្នេះ បើព្រះជាម្ចាស់មិនស្ថិតនៅក្នុងនិកាយទេ តើខ្ញុំមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយនិកាយ? ឥឡូវនេះខ្ញុំមិននិយាយអំពីមនុស្សនៅក្នុងនិកាយនោះទេ និយាយអំពីនិកាយខ្លួនវាផ្ទាល់ ពីព្រោះវាស្រួលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ស្ថិតនៅក្នុងនិកាយនោះ។

24 ឥឡូវនេះព្រះជាម្ចាស់មិនដែលអនុញ្ញាតឱ្យមានអ្វីកើតឡើងទេលើកលែងតែទ្រង់បានផ្តល់ការព្រមានដល់វា។ ខ្ញុំមិនជឿថាមានអ្វីដែល...

25 ឥឡូវនេះ ដូចជាយើងមានបញ្ហាដែលចេញមកនៅក្នុងព្រះវិហារ ដូចជាថ្មីៗនេះយើងមានមួយអំពីលាយនិងប្រេង។ ល។ ហើយអ្នកស្គាល់សំបុត្រ “បងប្រុសប្រាណហាំជាទីស្រឡាញ់” ជាដើម។ ប៉ុន្តែហេតុផល ដែលខ្ញុំបានឈរប្រឆាំងនឹងការនោះ ពីព្រោះវាមិននៅក្នុងព្រះបន្ទូលទេ។ ហើយនោះគឺជាហេតុផលដែលខ្ញុំប្រឆាំងនឹងនិកាយ ពីព្រោះវាមិនមាននៅក្នុងព្រះបន្ទូលទេ។ ហើយវាត្រូវតែមានអ្វីមួយដែលយើងត្រូវផ្អែកលើជំនឿរបស់យើង។ បើយើងមិនអាចពឹងផ្អែកលើនិកាយមួយចំនួនបានទេ យើងត្រូវផ្អែកលើវា ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ដ្បិតនោះគឺជាគ្រឹះតែមួយគត់ គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

26 ហើយបើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះមិននិយាយពីនិកាយទេ ប៉ុន្តែ និយាយប្រឆាំងនឹងនិកាយ ដូច្នេះយើងត្រូវនិយាយជាមួយព្រះបន្ទូល។ ដោយមិនខ្វល់ពី ប៊ីស្សបនរណានិយាយអ្វី នរណាគិតអី។ អ្វីដែលមនុស្សល្អៗនិយាយ អ្វីក៏ដោយ បើវាមិនស្របតាមព្រះបន្ទូលដូច្នោះគឺវាខុស។ ឃើញទេ? វាត្រូវតែជាព្រះបន្ទូល ត្រូវតែជារឿងចុងក្រោយ។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះត្រូវតែជាអាម៉ែនចុងក្រោយ។

27 ឥឡូវចូរចាំខ្ញុំមិនមែនជាគ្រីស្ទានគ្រីស្ទសាសនា (អ្នកយល់ហើយ) នៅក្នុងនិកាយនោះទេ។ មានព្រលឹងរាប់ពាន់នៅក្នុងនិកាយទាំងអស់នោះគឺជាកូនរបស់ព្រះ។ ប៉ុន្តែដើម្បីបំបែកពួកគេ ហើយបំបែកពួកគេ ខ្ញុំប្រឆាំងនឹងវា។ ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះប្រឆាំងនឹងវា។

28 ហើយខ្ញុំជឿថាមិនមានអ្វីដែលមាននៅក្នុងទឹកដីសព្វថ្ងៃនេះទេ មិនមានអ្វី ញឹកនៅលើដីទេ ប៉ុន្តែវាជាអ្វី បានទាយមកដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ខ្ញុំជឿថា ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះផ្គត់ផ្គង់អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលយើងត្រូវការនៅទីនេះក្នុងព្រះបន្ទូល។ ចាប់ពី...ការចាប់ផ្តើមរបស់យើងរហូតដល់ទីបញ្ចប់ វាត្រូវបានរកឃើញត្រឹមត្រូវ នៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿថាបើវាមាននៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះនោះ យើងគួរតែ...ត្រូវបានទាយ។ ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាការព្រមាន។

29 ឥឡូវនេះអ្នកមិនអានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដូចអ្នកអានកាសែតទេ។ អ្នកអាន ព្រះបន្ទូលព្រះដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធពីព្រោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ផ្ទាល់និយាយ តាមរយៈព្រះគ្រីស្ទ។ ព្រះគ្រីស្ទអរព្រះគុណព្រះជាម្ចាស់ដែលទ្រង់បានលាក់ រឿង ទាំងនេះចេញពីភ្នែករបស់ពួកអ្នកប្រាជ្ញនិងអ្នកប្រយ័ត្នប្រយែង ហើយនឹងបង្ហាញ អោយទារកឃើញ ពួកគេនឹងរៀន។ ដូច្នេះអ្នកឃើញទេ គ្មានវិធីណាដែលត្រូវបាន អប់រំ មិនដែលមានវិធីនៃនិកាយឡើយ។ មានតែមួយវិធីមួយប៉ុនោះដើម្បីរៀនបាន គឺត្រូវដឹកនាំដោយព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ។ ហើយបទពិសោធន៍នោះ អ្នកត្រូវតែស្វែងរក រឿងព្រះបន្ទូលនេះ។ ឃើញទេ? បន្ទាប់មកអ្នកទទួលបានវា។ ឃើញទេ?

30 ដូចជានៅពេលដែលយើងមកទីនេះ ប៉ុន្មាននាទីមុននេះយើងកំពុងធ្វើការ ជាមួយមនុស្សដែលខ្លះ—ជា... ពួកគេខ្លះជាខាល់វិន ខ្លះទៀតក្នុងចំណោមពួកគេ មានអរម៉ូនអាមីនៀនហើយ—ផ្សេងៗគ្នា។ ឥឡូវនេះវាមានជានិច្ចទោះបីអ្នកកាត់វា តូចប៉ុណ្ណាក៏ដោយ វាមានពីរជ្រុង។ ត្រូវហើយ ច្បាស់ណាស់។ ហើយពួកគេទាំងពីរ តែងមានចំនុចដែលជជែកគ្នា។ ប៉ុន្តែចំនុចសំខាន់នៃរឿងនេះគឺតើសេចក្តីពិត នៅត្រង់ណា? នោះជាអ្វីដែលយើងកំពុងឆ្ពោះទៅ ជាកន្លែងយើងគិតថាដោយ ព្រះគុណនៃព្រះ យើងបង្ហាញអ្នកនូវសេចក្តីពិតរបស់វា។ ឥឡូវនេះ សូមយក... ហើយនេះជាកន្លែងដែលខ្ញុំមានក្រុមជំនុំខ្លះគោលលទ្ធិបានសរសេរចេញ។

31 សូមបើកព្រះគម្ពីររបស់អ្នកបន្តិចទៀតនេះ។ សូមបើកដល់វិវរណៈជំពូក ១ ។ ប្តីវិវរណៈជំពូកទី ១៧ ដើម្បីចាប់ផ្តើម។ ហើយសូមចាប់ផ្តើមអានវា ហើយ ស្វែងយល់ឥឡូវនេះនូវកន្លែងដែលព្រះវិហារទាំងនេះបានចាប់ផ្តើមនៅកន្លែងណា ហើយ—អ្វីដែលបានចាប់ផ្តើម។ ឥឡូវនេះ ព្រះគម្ពីរបានព្រមានទុកជាមុន។ វា បានព្រមានពីមុនថ្ងៃដែលយើង—យើងកំពុងរស់នៅក្នុង។ ហើយឥឡូវនេះវិវរណៈ ជំពូកទី ១៧បើអ្នកនឹងបើក។ ខ្ញុំនិយាយថា ទី ១៣ ខ្ញុំមិនមែនមានន័យថានោះនៅ

លើ... យើងទទួលបានបន្ទាប់ពីមួយរយៈពេលនេះផងដែរ នោះគឺជាការព្យាករណ៍របស់សហរដ្ឋអាមេរិក។ ប៉ុន្តែសូមស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់។

ទេវតាៗក្នុងពួកទាំង៧នោះ ដែលកាន់បានកន្លែង៧ ក៏មកនិយាយមកខ្ញុំថា ... ចូរមកឯណោះ ខ្ញុំនឹងបង្ហាញឲ្យអ្នកឃើញទោសនៃស្រ្តីសំផឹងដ៏ធំ ដែលស្ថិតនៅលើទឹកច្រើន

32 ឥឡូវនេះសូមចាំ ស្តាប់ទៅវាដូចជាអាថ៌កំបាំង។ ឥឡូវនេះ ស្រ្តីល្អៗល្អាញខាងជំងឺ ឥឡូវបើយើងនឹងបង្រៀនរឿងនេះអ្នកត្រូវរកនូវនិមិត្តសញ្ញាទាំងនេះមុនសិនវាមានន័យយ៉ាងម៉េច។ ឥឡូវនេះស្រ្តីម្នាក់ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរតំណាងឱ្យ“ក្រុមជំនុំ” តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដឹងថាយើងគឺជាកូនក្រមុំ? ព្រះវិហារគឺជាកូនក្រមុំ។

33 “មកទីនេះខ្ញុំនឹងបង្ហាញអ្នកនូវការវិនិច្ឆ័យ។” ឥឡូវនេះនឹងមានការជំនុំជំរះលើស្រ្តីសំផឹងដ៏ធំដែលជាស្រ្តីមិនស្អាត អង្គុយលើទឹកជាច្រើន។ ឥឡូវនេះ ស្រ្តីគឺជានិមិត្តរូបនៃ “ព្រះវិហារ” ហើយ ទឹកជានិមិត្តរូបនៃ “មនុស្ស”។ ឥឡូវនេះបើអ្នកនឹងសម្គាល់ឃើញវា ឃើញទេ នៅ២១៥ ខណៈពេលដែលអ្នកនៅទីនោះ ខទី ១៥ ជំពូកដដែល។

ទេវតាក៏ប្រាប់ខ្ញុំថា ឯទឹកដែលអ្នកបានឃើញ ជាកន្លែងដែលស្រ្តីសំផឹងអង្គុយនោះ គឺជាប្រជាជន...និងមនុស្ស...ដងទាំងឡាយគ្រប់សាសន៍...គ្រប់ភាសា។ (ឃើញទេ)

34 ឥឡូវនេះ ព្រះវិហារដ៏អស្ចារ្យនេះគឺជាស្រ្តីដ៏អស្ចារ្យ ឥឡូវនេះសូមចងចាំថានាងគឺជាស្រ្តីដែលត្រូវបានធ្វើឱ្យខូច។ ហើយបើស្រ្តីតំណាងឱ្យព្រះវិហារ (និងព្រះវិហារព្រះគ្រីស្ទ គឺជាកូនក្រមុំ ជាកូនក្រមុំបរិសុទ្ធ) បន្ទាប់មកនៅទីនេះគឺជាស្រ្តីដែលមិនបរិសុទ្ធ។ បន្ទាប់មក វាត្រូវតែជាមនុស្សមិនបរិសុទ្ធដែលធ្វើពុតជាកូនក្រមុំ។ ឃើញទេ? ឥឡូវ ហើយតើនាងធ្វើអ្វី? “នាងអង្គុយលើ” ឬនៅលើមានន័យថា “ត្រូវមាន ការគ្រប់គ្រងលើដែនទឹកជាច្រើន។” និយាយម្យ៉ាងទៀតនាងមានអំណាចឆ្លងកាត់គ្រប់ជាតិសាសន៍គ្រប់ភាសានិងប្រជាជន។ ស្រ្តីនេះគឺជាមនុស្សពូកែ ។

ឥឡូវនេះ ដែលស្តេចនៃដែនដីបានប្តេជ្ញាចិត្ត សហាយស្មន់...

35 “ដ្បិតស្តេចទាំងឡាយនៅផែនដីបានប្រព្រឹត្តអំពើប្រាសចាកសីលធម៌ខាងផ្លូវភេទ។” បុរសអស្ចារ្យមាន។ តើអ្នកនឹងប្តេជ្ញាចិត្តយ៉ាងដូចម្តេច? ការសហាយស្មន់ជាមួយព្រះវិហារ? វាជាអំពើប្រាសចាកសីលធម៌ខាងវិញ្ញាណ។ ខាងវិញ្ញាណ! តើអ្វីទៅ ការសហាយស្មន់? វាដូចជាស្រ្តីរស់នៅមិនស្មោះត្រង់នឹងប្តីរបស់នាង។ នាងរស់នៅជាមួយបុរសម្នាក់ទៀតពេលនាងមានប្តីហើយ។ ហើយនេះ ព្រះវិហារគឺកំពុងតែធ្វើពុតជាកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទ រីឯនាងវិញ បានប្រព្រឹត្តអំពើសហាយស្មន់នឹងស្តេចនៃលោកីយជាមួយនឹងនាងដែលមិនបរិសុទ្ធ រស់នៅវិជ្ជាជីវៈមិនស្អាត។ អូ វាជ្រៅហើយវាសម្បូរបែប។ ខ្ញុំគ្រាន់តែស្រឡាញ់ពាក្យនេះ។ ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។

...ដែលស្តេចនៃផែនដីនេះបានធ្វើសហាយស្មន់ អ្នកស្រុកនៅលើផែនដីបានស្រវឹងនឹងស្រាដែលអំពើប្រាសចាកសីលធម៌ខាងផ្លូវភេទរបស់នាង។

36 “ស្រា” របស់នាងគឺជាអ្វីដែលនាងបានផ្តល់ឱ្យ ហើយការបញ្ឆោតរបស់នាង “យើងរាល់គ្នាជាព្រះវិហារ! យើងបានទទួលវាហើយ។” ឃើញទេ? ឥឡូវនេះគ្រាន់តែគូរវានៅក្នុងគំនិតរបស់អ្នក។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ “ដូច្នេះគាត់បាន...”

37 ឥឡូវនេះ ទេវតាបានប្រាប់យ៉ូហានថា “ខ្ញុំនឹងបង្ហាញអ្នកនូវការជំនុំជំរះនេះដែលចូលមកព្រះវិហារដ៏អស្ចារ្យនេះ” ឥឡូវមើល។

ទេវតានោះក៏នាំវិញ្ញាណខ្ញុំទៅឯទីរហោស្ថាន នោះខ្ញុំឃើញមានស្រ្តីម្នាក់ ជិះនៅលើសត្វសម្បូរក្រហម...

38 ក្រហមនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ តំណាងអោយ “រាជវង្ស” ។ ពណ៌ក្រហម “ក្រហម” និងសត្វតំណាងឱ្យ“អំណាច”។

តើអ្នកមានបានកត់សំគាល់ទេ សត្វនោះបានចេញពីសមុទ្រដែលនៅក្នុងវិវរណៈ១៣ ។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកឃើញសត្វសាហារ៉ាដ៏ធំតែចេញពីសមុទ្រមានន័យថាអំណាចនេះត្រូវបានលើកឡើងក្នុងចំណោមប្រជាជន។

ប៉ុន្តែនៅក្នុងវិវរណៈ ១៣ នៅពេលដែលកូនចៀមនេះលេចចេញមក គាត់ក៏ចេញពីផែនដី គ្មានប្រជាជន សហរដ្ឋអាមេរិក។ ប៉ុន្តែក្រោយមក គាត់មានស្នែងពីរ អំណាចស៊ីវិលនិងខាងសាសនា។ ហើយបន្ទាប់មកគាត់បានទទួលអំណាច

ហើយនិយាយដូចជានាគបានធ្វើនៅចំពោះមុខគាត់។ ដូច្នោះអ្នកទើបតែបាន គូសចំណាំវា យើងកំពុងតែធ្វើទុក្ខបុកម្នេញខាងសាសនាដែលមានរបស់ដូចគ្នា ដែលពួកគេបានធ្វើនៅក្នុងទីក្រុងរ៉ូមជាច្រើនឆ្នាំមកហើយ ដ្បិតនេះជា ព្រះបន្ទូល របស់ព្រះអម្ចាស់។

ឥឡូវមើលវា។ “អង្គុយលើសត្វគឺជាអំណាច។”

39 តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ឃើញធម៌កាទេ? នៅពេលអេលីស៊ែរបានរកនាងវា ស្ថិតនៅពេលល្ងាច ហើយនាងបានស្រោចអូដូ។ ពីព្រោះអេលីស៊ែរបាននិយាយថា “បើ ស្រីដែលមកហើយស្រោចអូដូនេះនឹងក្លាយជា...ហើយផ្តល់ទឹកឱ្យខ្ញុំផឹកមួយ អ្នកនោះនឹងត្រូវបានជ្រើសរើស ព្រះអម្ចាស់អើយ ជាកូនក្រមុំរបស់លោកអ៊ីសាក ជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះអង្គ។” កាលគាត់កំពុងអធិស្ឋាននៅឡើយ ធម៌កាក៏មកដងទឹក ហើយអោយទឹកគាត់ផឹកនិងសត្វអូដូផង។ សូមកត់សម្គាល់សត្វអូដូគឺជាសត្វចតុ បាត។ ហើយវាគឺជាសត្វតែមួយដែលនាង ស្រោចទឹកគឺជាអ្នកដែលបានដឹកនាង នាំទៅជាកូនក្រមុំអ៊ីសាក។

40 ហើយថ្ងៃនេះអំណាចនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាពួកជំនុំ ស្រោចទឹកនិង ថ្វាយបង្គំ គឺជាអ្វីដែលនឹងខ្ទប់វាពីផែនដីនេះ ដើម្បីជួបកូនក្រមុំ។ ប្រាកដណាស់ អ៊ីសាកបានចេញទៅខាងក្រៅនៅពេលល្ងាច។ យើងមិនជួបជាមួយព្រះអម្ចាស់ នៅក្នុងសិរីល្អទេ។ អេភេសូរជំពូក ៥ ប្រាប់ថា យើងនឹងជួបទ្រង់នៅលើអាកាស។ អូ ដែលធ្វើឱ្យពួកមេតូឌីសត្រៀមខ្លួនស្រែក។ គិតមើលទៅ! ឃើញទេ? ព្រះអង្គ ម្ចាស់អើយ...

អ៊ីសាកបានចេញពីផ្ទះឪពុកហើយនៅខាងក្រៅ វាលស្រែពេលគាត់ឃើញធម៌ កាកំពុងតែមកនៅលើអូដូ។ ហើយនាងស្រឡាញ់គាត់ ពេលឃើញភ្លាមគាត់ក៏ លោតចុះពីលើអូដូហើយរត់ទៅទទួល។ ត្រូវហើយ។ នោះហើយជាកន្លែងដែល យើងជួបព្រះអម្ចាស់។ និងសត្វអូដូដែលនាង ស្រោចទឹក នាំនាងទៅប្តីរបស់ នាង។

អំណាចដ៏ខ្លាំងដែលក្រុមជំនុំកំពុងមានគឺការថ្វាយបង្គំ ដែលលោកិយហៅថា ជ្រុលនិយម ដែលក្រុមជំនុំត្រូវថ្វាយបង្គំនោះ នឹងដូចគ្នាទៅនឹងអំណាចដែលនឹង យកក្រុមជំនុំឡើងនៅលើអាកាស “ដើម្បីជួបជាមួយព្រះអម្ចាស់នៅនាអាកាស។” ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ! ឃើញទេ? មាន...

ហើយមើល ចុះវេបិកាគឺជាស្ត្រីក្រមុំព្រហ្មចារី។

41 ហើយស្ត្រីនេះគឺជាស្រីសំផឹងយើងកំពុងតែនិយាយនៅត្រង់នេះ។ ឥឡូវនេះ អ្នក ទទួលបានអ្វីដែលជាអំណាចឥឡូវនេះ? អំណាច—តើមានន័យយ៉ាងម៉េច មានន័យថា សត្វចតុបាត។ នាងនៅលើសត្វក្រហម។ តើសត្វចតុបាតប្រភេទ អ្វី? ក្រហម នោះគឺជា “អ្នកមាន” អំណាច។ តើព្រះវិហាររបស់នាងនឹងក្លាយជា អ្វីឥឡូវ? នាងគឺជាព្រះវិហារអ្នកមានហើយធំ ហើយនាងពិតជាអស្ចារ្យណាស់ ហើយនាងគឺជាព្រះវិហារដ៏មានឥទ្ធិពលមួយ ហើយនាងមានឥទ្ធិពលលើមហាជន និងប្រជាជន។ ហើយស្តេចនៅលើផែនដីបានប្តេជ្ញាចិត្ត សហាយស្មន់ខាង ព្រលឹងវិញ្ញាណជាមួយនាងគឺជាមនុស្សអស្ចារ្យនៅលើផែនដី។ ឥឡូវនេះ យើង នឹងរកមើលថាតើនាងជានរណាក្នុងរយៈពេលតែមួយនាទី ហើយយើងនឹងស្វែងរក ពីនិកាយទាំងនេះ។

*ហើយស្ត្រីនោះស្លៀកពាក់ពណ៌ស្វាយ (ដូចស្តេច) ...
ស្លៀកពាក់ពណ៌ស្វាយនិងក្រហម...ក៏តែងដោយមាស ត្បូងមានដំឡៃ
...គុដ ហើយនិងកែវមុក្តា ព្រមទាំងកាន់ពែងមាសដែលពេញ ដោយ
សេចក្តីស្មោកគ្រោក នៃការកំផិតដ៏គួរខ្ពើមរបស់វាផង*

42 តើនាងមានអ្វីខ្លះនៅក្នុងផែនាង? គោលលទ្ធិរបស់នាង អ្វីដែលនាងកំពុង អនុវត្ត ដល់ប្រជាជន យើងជាក្រុមជំនុំ។ យើងនេះ។ ហើយនាងបានធ្វើឲ្យស្តេច នៃផែនដីបានស្រវឹងជាមួយនាងដូចនោះ។ យើងគឺនេះ។ យើងមានអំណាចដ៏ អស្ចារ្យ! យើងបោសគ្រប់ជាតិសាសន៍។ យើងគឺជាព្រះវិហារដ៏អស្ចារ្យបំផុត។ សូម អញ្ជើញមកជីកនៃ...របស់យើងនៅទីនេះចាក់វាបន្តិច។ អ្នកយកវា។ អ្នកយក វាទៅ” ហ្នឹងហើយ ឃើញទេ? ហើយនាងមានពែងមួយនៅក្នុងដៃរបស់នាង។ រកមើល។

*សំលៀកបំពាក់របស់ស្ត្រីនោះ មានពណ៌ស្វាយ ហើយក្រហម...ក៏
តែងដោយមាស ត្បូងមានដំឡៃ ហើយនិងកែវមុក្តា ព្រមទាំងកាន់ពែង
មាសដែលពេញ ដោយសេចក្តីស្មោកគ្រោក របស់ការកំផិតដ៏គួរខ្ពើម
របស់វាផង*

43 ឥឡូវនេះ សំណាញ់អើយ យើងមិនមែនកំពុងអានកាសែតប្រចាំថ្ងៃទេ។ យើង កំពុងអាន ព្រះបន្ទូលដ៏អស់កល្បនិងពរព្រះបន្ទូល។ ផ្ទៃមេឃនិងផែនដីនឹងរលាយ បាត់ទៅ ព្រះបន្ទូលនោះនឹងនៅដដែល។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

ហើយនៅថ្ងៃសារវាមានកត់ឈ្មោះ ត្រូវបានកត់ឈ្មោះថា អាថ៌កំបាំង ក្រុងបាប៊ីឡូនដ៏ធំ ជាម្តាយនៃពួកស្រីសំផឹង និងអស់ទាំង សេចក្តីគួរ ខ្ពើម នៅផែនដី។

44 ឥឡូវនេះនៅទីនេះពេលខ្លះខ្ញុំមិនគិតនៅក្នុងព្រះវិហារនេះទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំ បាន អធិប្បាយលើប្រធានបទមួយ សរសេរដោយដៃ នៅលើជញ្ជាំង និងផ្តល់ជា ប្រវត្តិសាស្ត្រ ជំហររបស់បាប៊ីឡូន។ ឥឡូវនេះគ្រប់សាសនាដែលកើតឡើងមក សាសនាទាំងអស់ និងគ្រប់អង្គការដែលមាននៅក្នុងផែនដីសព្វថ្ងៃនេះ បាន ចាប់ផ្តើមនៅក្នុងលោកុប្បត្តិ។ ឥឡូវនេះ បើអ្នកនឹងទទួលបាន**បាប៊ីឡូនពីរបស់** ហ៊ីលធូបើ អ្នកចង់ដេញវាជាប្រវត្តិសាស្ត្រ ឬសៀវភៅ ៗ អ្នកក៏អាចរកឃើញនូវ អ្វីដែលអ្នកចង់ផងដែរ។ ខ្ញុំនឹងនាំអ្នកទៅទីនោះវិញនៅប៉ុន្មាននាទីទៀត ស្ត្រីជាគ្រូ អធិប្បាយឃើញទេ ហើយបង្ហាញអ្នកពីកន្លែងដែលវាបានចាប់ផ្តើមដំបូង ឃើញ ទេ ត្រឡប់មកវិញនៅក្នុងលោកុប្បត្តិ។ ហើយនៅលើរឿងខុសគ្នាទាំងនេះគ្រាន់តែ ថាតើពួកគេមកយ៉ាងដូចម្តេច ឡើងចេញពីលោកុប្បត្តិ។ លោកុប្បត្តិមានន័យថា “ដើមដំបូង” ។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មានដឹង ហ្នឹងហើយមែនទេ? លោកុប្បត្តិគឺជាការ ចាប់ផ្តើម។ ដូច្នោះអ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺមាន ដើម្បីឱ្យមានការចាប់ផ្តើម។

45 នៅពេលដែលខ្ញុំក្រឡេកមើលដើមឈើ...ខ្ញុំបាននៅក្នុងព្រៃប្រហែលបីឬពីរ ខែ។ ខ្ញុំឃើញដើមឈើមួយ តើវាស្អាតប៉ុណ្ណា។ ខ្ញុំឃើញវាធ្លាក់ចុះ។ មួយផ្សេងទៀត កើតឡើងនៅក្នុងកន្លែងរបស់វាគឺមានជីវិតជារៀងរហូត។ ហើយខ្ញុំគិតពីរឿង នោះ។ ប៉ុន្តែនៅកន្លែងណាមួយដើមឈើនោះមានការចាប់ផ្តើម។ វាត្រូវតែមានការ ចាប់ផ្តើម។ ហើយមានផ្លូវតែមួយគត់ដែលអាចត្រូវបានកំណត់ថាជាដើមឈើឬ ដើមឈើអុក។ ឬដើមបីច្របូចឬដូង ឬអ្វីក៏ដោយវាត្រូវតែមាន ភាពវៃឆ្លាតមេ នៅពីក្រោយវា។ ឬបើមានតែមួយដើម ដើមឈើអុកមួយ អ្វីៗទាំងអស់នៅលើ ផែនដីសុទ្ធតែជាដើមឈើអុក។ ប៉ុន្តែអ្វីមួយដែលអស្ចារ្យ ម្ចាស់វៃឆ្លាតត្រូវកំណត់វា តាមលំដាប់លំដោយ។

សូមសរសើរដល់ព្រះនាមដ៏បរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់គឺជាអ្នកដែលកំណត់ ព្រះចន្ទនិង ផ្កាយនៅក្នុងប្រព័ន្ធព្រះអាទិត្យ។ ទ្រង់បានរៀបចំអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង តាមលំដាប់លំដោយ។ ហើយទ្រង់នឹងដាក់ព្រះវិហារតាមលំដាប់លំដោយ។ វាធ្វើដំណើរតាមអ្វីដែលទ្រង់ចង់បានឱ្យវាដើរ។ កើត លិច ជើង ឬត្បូង ឬអ្វី ក៏ដោយដែលទ្រង់ចង់។ នៅពេលដែលយើងគំនិតនិកាយចេញពីក្នុងយើង ហើយ បោះចោលទាំងស្រុង នៅកាលវារី។ ទ្រង់នឹងរៀបចំវាឱ្យមានសណ្តាប់ធ្នាប់ បើយើង គ្រាន់តែចុះចូលដូចដើមឈើនិងការបង្កើតផ្សេងទៀតរបស់ទ្រង់។ អ្នកមិនដែល ឃើញព្រះចន្ទនិយាយថា “ខ្ញុំមិនទៅ បញ្ចាំងពន្លឺទេយប់នេះ។ ពួកផ្កាយទៅចាំង ជំនួសខ្ញុំទៅ” ប៉ុន្តែយើង អូ! ខុសគ្នា អ្នកឃើញទេ។

46 ឥឡូវឃើញទេ បាប៊ីឡូនលេចឡើង។ វាលេចឡើងនៅដើមដំបូងនៃព្រះគម្ពីរ។ វាបង្ហាញនៅពាក់កណ្តាលព្រះគម្ពីរ។ ហើយវាលេចឡើងនៅក្នុងចុងក្រោយនៃ ព្រះគម្ពីរ។ ឥឡូវនេះមានអ្វីមួយ។ ឥឡូវនេះវាចាប់ផ្តើមជាមួយនឹងមុខ។ នីមុខបាន បង្កើតបាប៊ីឡូននៅជ្រលងភ្នំស៊ានណាដែលស្ថិតនៅជិតគ្នា ទន្លេទីគ្រីសនិងទន្លេ អឺប្រាត។ ហើយទន្លេអឺប្រាតហូរឆ្លងកាត់។ ហើយ—របៀបដែលគ្រប់ផ្លូវទាំងអស់ ឆ្លងកាត់ប្រទេសនោះនាំគ្រង់ ទៅបាប៊ីឡូន។ ហើយទ្វារនីមួយៗមានចម្ងាយ ប្រហែលជាពីររយហ្វីត នៅខាងក្រៅទ្វារទាំងនោះធ្វើពីលង្ហិន។ ហើយនៅពេល ដែលអ្នកចូលទៅខាងក្នុងក្រុង ផ្លូវទាំងអស់នៃក្រុងបាប៊ីឡូនឆ្ពោះត្រង់ទៅបល្ល័ង្ក។

47 ឥឡូវអ្នកអាចទៅទីក្រុងរ៉ូមថ្ងៃនេះនិងផ្លូវទាំងអស់នឹងនាំទៅដល់ទីក្រុងរ៉ូម។ ហើយមានរូបស្រ្តីព្រហ្មចារីម៉ារីម្នាក់ឈរនៅគ្រប់តំបន់ ផ្លូវដែលមានកូនជាព្រះគ្រីស្ទ នៅក្នុងដែរបស់នាង ចង្អុលផ្លូវឆ្ពោះទៅរក ទីក្រុងរ៉ូម។ ឃើញទេ? វាលេចឡើង នៅក្នុងព្រះគម្ពីរដំបូង។ វាលេចឡើងនៅពាក់កណ្តាល ព្រះគម្ពីរ ហើយនៅទីនេះវា ស្ថិតនៅចុងក្រោយក្នុងព្រះគម្ពីរ។

ឥឡូវនេះខ្ញុំគ្រាន់តែចង់អានបន្តតែពីរបីនាទីទៀត ដូច្នេះអ្នកនឹងទទួល បាន សារតានៃរឿងនេះ។ ឃើញទេ? ត្រឹមត្រូវ។ “ហើយខ្ញុំបានឃើញស្រ្តីនោះ” “ព្រះវិហារ” នៅពេលដែលអ្នកឃើញស្រ្តីគ្រាន់តែគិតអំពី “ព្រះវិហារ” ។ ឃើញ ទេ?

...ខ្ញុំបានឃើញស្រ្តីនោះ ស្រវឹង ឈាមរបស់ពួកបរិសុទ្ធ...

48 តើពាក្យថាពួកបរិសុទ្ធចេញមកពីណា? ពាក្យថាបរិសុទ្ធមកពី “ម្នាក់ដែល បរិសុទ្ធ” ដែលបានរាប់ជាបរិសុទ្ធ ហ្នឹងហើយ។

ខ្ញុំបានឃើញនាងស្រវឹងឈាមរបស់ប្រជាជនដ៏រិសុទ្ធ...

49 ឥឡូវនេះបើស្ត្រីនេះគឺជាពួកជំនុំនាងបានបៀតបៀនពួកបរិសុទ្ធ។ នាង គឺជាព្រះវិហារដ៏ធំបំផុត។ នាងមានអំនាចលើផែនដីទាំងមូល។ នាងបាន គ្រប់គ្រងលើទឹកជាច្រើន។ ហើយនាងបាន...ស្តេចផែនដីដែលបានប្រព្រឹត្តអំពើ សហាយស្មន់ ជាមួយនាង។ អញ្ជឹងតើនាងជាអ្នកណា? ប្រភេទនៃអាថ៌កំបាំង។ ឥឡូវនេះព្រះវិញ្ញាណគឺ នឹង...អ្នកដឹងទេមានអំណោយខាងវិញ្ញាណប្រាំបួននៅក្នុង ព្រះវិហារ ប្រាជ្ញានិងមួយសំរាប់ការយល់ដឹងនិងមួយសម្រាប់ការព្យាបាលនិង មួយ សម្រាប់អ្វីទៀតជាដើម។

...ហើយដោយព្រះលោហិតរបស់ទុក្ខរុក្ខុលរបស់ព្រះយេស៊ូវ...

50 មើលទៅដូចជាពួកគេមិនបានយកចិត្តទុកដាក់អ្វីដែលព្រះយេស៊ូវបានមាន បន្ទូលឡើយ។ តែជាអ្វី ដែលក្រុមជំនុំនិយាយវិញ។ ហ្នឹងហើយ។ ហើយវាក៏ ត្រូវដែរ។

...ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំបានឃើញនាងខ្ញុំឆ្ងល់ជាមួយនឹងការ កោតសរសើរដ៏សម្បើម។

51 “ខ្ញុំឆ្ងល់ជាមួយនឹងការកោតសរសើរ។ ខ្ញុំ...វា—គឺ—ជាជឿអស្ចារ្យអំពីនាង របៀបដែលខ្ញុំឆ្ងល់ពីរបៀបដែលថានាង...” ឥឡូវនេះអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំគ្រាន់តែ យក កន្លែងរបស់យ៉ូហានហើយព្យាយាមបើកវាបន្តិច ឃើញទេ។ យ៉ូហានបាននិយាយ ថា “នៅទីនោះនាងអង្គុយ។ នាងកំពុងជាប់ទាក់ទងនឹងព្រះវិហារគ្រីស្ទាន។ នាងមានដំណើរលុយទាំងអស់នៅលើពិភពលោក។ នាងយកស្តេចនៃផែនដី ដាក់នៅជើងរបស់នាង។ នាងជាអ្នកមានហើយឆើតឆាយ ហើយតើនាងអាច ស្រវឹងជាមួយទុក្ខរុក្ខុលរបស់ព្រះយេស៊ូវដូចម្តេចបាន? តើនាងអាចបៀតបៀន ពួកបរិសុទ្ធយ៉ាងដូចម្តេច? តើនាងអាចសម្លាប់ពួកបរិសុទ្ធរបស់ព្រះគ្រីស្ទដោយ របៀបណា? ហើយនាងនៅតែអះអាងថាជាគ្រីស្ទានខ្លួននាងផ្ទាល់ជាក្រុមជំនុំ គ្រីស្ទាន។” ឥឡូវមើល។

នោះទេវតាសួរខ្ញុំថា ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមានសេចក្តីអស្ចារ្យដូច្នោះ? ខ្ញុំ
នឹងប្រាប់ឲ្យអ្នកដឹង ពីសេចក្តីអាថ៌កំបាំងរបស់ស្រ្តីនោះ ហើយនឹងសត្វ
ដែលវាជិះនោះ ដែលមាន...ក្បាល៧ និងស្នែង១០ដែរ។

52 ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែជាការអានទូទៅនៅទីនេះ។ អ្នកចាប់នេះ។ នេះនឹងមាន
ភាពងាយស្រួលណាស់។

ឯសត្វដែលអ្នកបានឃើញពីដើមនោះ ឥឡូវនេះបាត់ទៅហើយ
ក៏រៀបនឹងឡើងចេញ...ពីជង្គង់មកវិញ រួចវានឹងត្រូវវិនាសបាត់
ទៅ ឯអស់អ្នកនៅផែនដី គេនឹងមានសេចក្តីអស្ចារ្យ អ្នកណាដែល
គ្មានឈ្មោះកត់ទុកក្នុងបញ្ជីជីវិត តាំងពីកំណើតលោកិយមក ពេល
ដែលឃើញ...ពេលពួកគេ—ពេលពួកគេឃើញសត្វដែលពីដើមនៅ
ឥឡូវនេះបាត់ តែនឹងត្រឡប់មានឡើងវិញនោះ។

53 ឥឡូវនេះប្តីចយកមកនៅត្រង់នេះ។ គាត់បាននិយាយថា ឥឡូវនេះសូម
សម្គាល់ថា “នៅពេលទាំងអស់” មិនត្រឹមតែពីរបីប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែ “អ្នកទាំងអស់
ដែលរស់នៅលើផែនដីនឹង ឆ្ងល់ណាស់” ពួកគេទាំងអស់នឹងមានសេចក្តីអស្ចារ្យ។
ផែនដីទាំងមូលនឹងមានសេចក្តីអស្ចារ្យចំពោះស្រ្តីនេះ។ មានតែក្រុមមួយទេដែល
នឹងមិនមានសេចក្តីអស្ចារ្យអំពីវា ហើយនោះគឺជាអ្នកដែលមានឈ្មោះរបស់ពួកគេ
នៅក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម។

54 ឥឡូវនេះខ្ញុំក៏ប្រហែលជាច្របាច់បញ្ចូលត្រង់នេះដែរ ព្រោះយើងនឹងចូលទៅ
ក្នុងវានៅក្នុងប៉ុន្មាននាទី។ ឃើញទេ? តើឈ្មោះរបស់ពួកគេត្រូវបានដាក់នៅពេល
ណា សៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម? ចាប់ពី(ពេលណា?)វត្តមានក្នុងកម្មវិធីផុសផុល
ចុងក្រោយ? នៅពេលយប់ពួកគេទៅអាសនៈមែនទេ? យប់ដែលពួកគេបាន
ចូលរួមក្នុងព្រះវិហារ? ខ្ញុំមិនព្យាយាមធ្វើបាបអ្នកទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំកំពុងប្រាប់អ្នកនូវអ្វី
ដែលព្រះគម្ពីរបានចែង “ឈ្មោះរបស់ពួកគេត្រូវបានកត់ទុកក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់
កូនចៀមតាំងពីគ្រឹះនៃផែនដី។” យ៉ាងពិតប្រាកដ! នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់
កាលពីដើមដំបូងបានឃើញថាទ្រង់នឹងចាត់ ព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ ហើយទ្រង់
នឹងជំនួសកន្លែងរបស់មនុស្សមានបាបនៅពេលឈាមរបស់បុត្រាព្រះអង្គ ត្រូវបាន
ស្រក់។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថាព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់បានបង្ហូរមុនគ្រឹះ នៃផែនដី។
តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថាព្រះគម្ពីរបានចែងអំពី “ឈាមព្រះគ្រិស្តត្រូវ

បានបង្ហូរមុនគ្រឹះលោកីយ៍នេះឬ”? នៅពេលនោះ ឈាមត្រូវបានបង្ហូររាល់សមាជិកនៃរាងកាយ អ្នកដែលមានឈ្មោះរបស់ពួកគេត្រូវបានសរសេរ ជាមួយនឹងឈាមនោះនៅលើសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀមនៅមុនគ្រឹះនៃ ផែនដី។ អ្វីដែលអ្នកខ្លាច? អូ បងប្អូនអើយ! នោះគឺដោះសោទ្វារ តើមែនទេ?

55 ឥឡូវសូមគ្រាន់តែអានត្រង់នេះហើយមើលថា តើអ្វីដែលនិយាយនោះត្រូវទេ? ឃើញទេ? “ហើយទេវតាបាននិយាយមកខ្ញុំថា ‘ហេតុអ្វីបានធ្វើ...’ ខ្ញុំជឿថាវាជាខទី ៨ ‘ហើយសត្វដែលអ្នកបានឃើញ...’ ហ្នឹងហើយ។ នោះវាជា។

ឯសត្វដែលអ្នកបានឃើញនោះ ពីដើមវានៅ ឥឡូវនេះបាត់ទៅហើយ ក៏រៀបនឹងឡើងចេញពីជង្គុកជមកវិញ...

ឥឡូវនេះយើងកំពុងត្រលប់ទៅនោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់រកផ្សេងទៀត ពីព្រោះយើងនឹងទៅដល់វា។

រួចវានឹងត្រូវវិនាសបាត់ទៅ ឯអស់អ្នកនៅផែនដី ដែលគ្មានឈ្មោះ កត់ទុកក្នុងបញ្ជីជីវិត តាំងពីកំណើតលោកីយ៍មក គេនឹងមានសេចក្តីអស្ចារ្យ ដោយឃើញសត្វដែលពីដើមនៅ ឥឡូវនេះបាត់ តែនឹងត្រឡប់មានឡើងវិញនោះ...

56 “នឹងមានមនុស្សនៅលើផែនដី” ជាពាក្យផ្សេងទៀត “នឹងត្រូវគេបោកបញ្ឆោត” ពីព្រោះវាបានបោកបញ្ឆោតពួកគេ។ ហើយមានតែក្រុមមួយទេដែលមិនត្រូវបានគេបញ្ឆោត ហើយនោះគឺជាក្រុមមួយដែលមានឈ្មោះរបស់ពួកគេ នៅលើសៀវភៅជីវិតតាំងពីមុនកំណើតលោកីយ៍មក។ យើងនឹងទៅចំនុចនោះនៅបន្តិចទៀតនេះ។

57 ឥឡូវនេះសូមសម្គាល់ថាស្ត្រី ព្រះវិហារ នាងជា “អាថ៌កំបាំងបាប៊ីឡូន” យើងឃើញនាងបង្ហាញខ្លួនដោយនីម្បុខ។ តើអ្វីទៅជាគោលបំណងរបស់នីម្បុខ? នីម្បុខបានបង្កើតទីក្រុងមួយនិងបានធ្វើអោយទីក្រុងទាំងអស់ផ្សេងទៀតបង់សួយសារអាករទៅកាន់ទីក្រុងនេះ។ តើយើងអាចឃើញរឿងបែបនេះនៅថ្ងៃនេះទេ? សព្វថ្ងៃនេះមានកន្លែងបែបនេះទេ? តើមានព្រះវិហារណាដែលត្រួតត្រាលើប្រជាជាតិទាំងអស់នៅលើផែនដីទេ? ប្រាកដណាស់។ តើសព្វថ្ងៃនេះមានកន្លែងណាដែលធ្វើឱ្យគ្រប់ជាតិសាសន៍បង់សួយសារអាករលើវាទេ? តើមានកន្លែងហ្នឹងទេ?

សូមបន្តហើយអានអ្វីដែលនៅសល់គ្រាន់តែបន្តិច ដូច្នោះអ្នកនឹងទទួលបាន រូបភាពទាំងមូលរបស់វា។ ត្រូវហើយ។

...ដោយឃើញសត្វដែលពីដើមនៅ ឥឡូវនេះ...បាត់ តែនឹងត្រឡប់ មានឡើងវិញនោះ

នេះហើយជាកំនិតដ៏មានប្រាជ្ញា។

58 ឥឡូវនេះតើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដឹងថាប្រាជ្ញាគឺជាអំណោយទានមួយនៃ ព្រះវិញ្ញាណ? ឥឡូវនេះតើគាត់កំពុងតែពិភាក្សាជាមួយក្រុមអ្វី? គាត់ត្រូវតែនិយាយ ដល់ក្រុមមនុស្សដែលមាន—អំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណដំណើរការ នៅក្នុង ក្រុមជំនុំនេះ។

...នេះហើយជាកំនិតដ៏មានប្រាជ្ញា។

59 ឥឡូវនេះអ្នកឈប់ ហើយស្វែងរកសម័យកាលព្រះវិហារនេះនៅទីនេះ។ ទាញ ចេញ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងតែមានបន្ទូលចេញមក តើអំណោយទានទាំងនោះ នឹងត្រូវបានបំពេញមុខងារយ៉ាងដូចម្តេច នៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ឥឡូវនេះយើងទទួល បានអំណោយនៃការព្យាបាល។ អូវ៉ា—ល្អហើយ។ មែនហើយបងប្រុស មាន អំណោយទានផ្សេងទៀត។ នោះគ្រាន់តែជាប់មួយប៉ុណ្ណោះ។ នោះគឺគ្រាន់តែ រឿងតូចតាច។ មែនហើយនេះជាអំណោយទានអស្ចារ្យជាងនៅទីនេះ។ ដែលល្អ បំផុត ជាអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃប្រាជ្ញា ដើម្បីដាក់ ព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ជាមួយគ្នានិងបង្ហាញក្រុមជំនុំដែលយើងកំពុងឈរ គ្រាន់តែដើម្បីឱ្យ នរណាម្នាក់បានជាសះស្បើយ? យើងទាំងអស់គ្នាចង់មានសុខភាពល្អ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ ចង់បានព្រលឹងខ្ញុំបានល្អប្រសើរជាងរាងកាយរបស់ខ្ញុំគ្រប់ពេល។ អូខ្ញុំអើយ!

ចូរស្តាប់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូលតាមរយៈលោកយ៉ូហាននៅលើកោះ ជាតំប៉ូសថា “នេះគឺជាប្រាជ្ញា។ ចូរឱ្យគាត់ស្តាប់រឿងនេះ។” ឥឡូវយើងកំពុងរក ហើយ រូបភាពនៅទីនេះ។ “នេះនៃ...”

នេះហើយជាកំនិតដ៏មានប្រាជ្ញា ឯក្បាលទាំង៧ នោះជាក្នុង គឺជា កន្លែងដែលស្ត្រីនោះអង្គុយនៅ។

60 មានតែទីក្រុងមួយទេដែលខ្ញុំស្គាល់នៅលើផែនដី... មានទីក្រុងពីរដែលខ្ញុំ ស្គាល់ មានភ្នំពេញ ឬច្រើននៅទីនោះ។ ស៊ីនស៊ីណាទី គឺជាក្នុងមួយក្នុងចំណោម

ពួកគេដែលត្រូវបានគេសន្មត់ថាជារឿងប្រឌិតរបស់ស៊ីនស៊ីណាទី។ វាជាមួយ ចចក អ្នកដឹងទេនោះ...ជាដើម ប៉ុន្តែវាមានច្រើនជាងនេះទៅទៀត ដែលនៅក្នុង នោះ។ ប៉ុន្តែគ្មានព្រះវិហារណាត្រួតត្រាស៊ីនស៊ីណាទីទេ។

មានកន្លែងតែមួយគត់នៅលើផែនដីទាំងមូលដែលមានការកំណត់ព្រះវិហារ នៅលើកូនភ្នំចំនួនប្រាំពីរដែលត្រួតត្រាផែនដីទាំងមូល។ ឥឡូវខ្ញុំទើបនឹងមកពីទី នោះ។ រឿងទាំងអស់នោះ។

ហើយខ្ញុំបានឃើញនៅទីនោះដែលនិយាយថា “ហើយនេះគឺជាប្រាជ្ញា” វិវិណៈ ១៣ “ចូរឲ្យអ្នកណាដែលមានប្រាជ្ញារាប់ចំនួននៃសត្វ ដ្បិតវាជាចំនួនមនុស្ស។” មិនមែនជាក្រុមបុរសទេ បុរសប៉ុន្តែ “បុរសម្នាក់” “ហើយលេខរបស់គាត់គឺប្រាំមួយ រយហុកសិបប្រាំមួយ។”

61 ខ្ញុំតែងតែលឺជាញឹកញាប់អំពីបល្ល័ង្ករបស់សម្តេចប៉ាបនៃរ៉ូម បានសរសេរថា “VICARIVS FILII DEI” ខ្ញុំតែងតែឆ្ងល់ថាតើរឿងនោះពិតឬអត់។ គួរបន្ទាត់ ហើយគួរវាឡើងជាតួលេខជាលេខរៀងហើយឃើញ បើវាគឺជាការពិត។ ប្រាកដជា ពិត។ ខ្ញុំបានឈរនៅជិតនឹងមកុដប៊ីនៃ សម្តេចប៉ាបនៅក្នុងកែវមួយ “យុត្តាធិការ នៃឋាននរក ឋានសួគ៌ និងដាក់ទារុណកម្ម” ។ ឃើញទេ? ដូច្នេះរឿងទាំងនោះខ្ញុំ ទើបតែមកពីទីនោះទេ គ្រាន់តែមកពីរ៉ូមនិងដឹងថាវាជាការពិត។ ឥឡូវនេះយើងដឹង ថាវាត្រូវបានគេបង្ហាញឱ្យឃើញ។

ហើយនៅទីនេះមានស្តេចទាំងប្រាំពីរអង្គ៖ ស្តេចប្រាំអង្គបានធ្លាក់ចុះ (នៅពេលនោះ) ហើយមួយគឺជា (ដែលត្រូវមកឥឡូវនេះដែលជាសេ សារ) ហើយមានម្នាក់ទៀតមកដល់ (ហេរ៉ូឌដែលជា អាក្រក់)...

62 ឃើញទេ? មើលថាតើវាល្អឥតខ្ចោះប៉ុណ្ណា។

...កាលណាស្តេចនោះបានមកហើយ នោះនឹងនៅមិនយូរប៉ុន្មានទេ។

63 តើមាននរណាដឹងថាស្តេចហេរ៉ូឌសោយរាជ្យប៉ុន្មានឆ្នាំទេ? ប្រាំមួយខែ។ អូស មួយរបស់គាត់នៅតាមផ្លូវ នៅលើឈើដោយសេរី។ ហើយដុតចោលទីក្រុង ហើយ ដាក់វាទៅលើពួកគ្រីស្ទាន។ ហើយឆ្លុតលីលានៅលើកំពូលភ្នំ ខណៈពេលដែល ពួកគេ...ខណៈពេលដែលកំពុងដុតទីក្រុង។ ប្រាំមួយ—ប្រាំមួយខែ។ ហើយឃើញ

ទេ “ហើយសត្វនោះ...” ឥឡូវមើល តើសាហាវយ៉ាងណា? ឃើញទេ? ឥឡូវមើល។

ឯសត្វដែលអ្នកបានឃើញនោះ ពីដើមវានៅ...ឥឡូវនេះបាត់ទៅហើយ គឺជារបស់ទីប្រាំពីរ (ធម្មជាតិនៃទីប្រាំពីរ) ហើយចូលទៅការបំផ្លាញ។

64 អ្នកណាដឹងថាសេចក្តីអន្តរាយមានន័យថាម៉េច “នរក” ។ ហើយមើលកន្លែងណា គាត់បានឡើងចេញពីឋាន “នរក”។ តើវាគឺជាអ្វី? រណ្តៅគ្មានបាត។ គ្មានមូលដ្ឋានគ្រឹះសំរាប់គោលលទ្ធិកាតូលិកទេ។ មិនមានព្រះគម្ពីរសម្រាប់ គោលលទ្ធិកាតូលិកទេ។ គ្មានព្រះគម្ពីរណាដែលទាក់ទងនឹងគោលលទ្ធិកាតូលិកទេ គ្មានទាល់តែសោះ។ ពួកគេមិនអះថាមាននោះទេ។ បូជាចារ្យបានបង្កើតឡើងនៅទីនោះ បូជាចារ្យតូចនេះនៅទីនេះនៅព្រះវិហារដ៏ពិសិដ្ឋជាបេះដូងនៅទីនោះ។ គាត់បាននិយាយថា “អូ! គាត់...” ខ្ញុំបានប្រាប់គាត់អំពីការធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកដល់ម៉ារីអេលីស្យាបែត ហ្វ្រាស៊ែ។ គាត់ បាននិយាយថា “អូ! អ្នកបានធ្វើពិធីជ្រមុជទឹក ឲ្យនាងតាមរបៀបដែលកាតូលិកដំបូងបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។”

ខ្ញុំសួរថា “តើនៅពេលណា?”

គាត់បាននិយាយថា “នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ គឺព្រះគម្ពីររបស់អ្នក។”

65 ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើព្រះវិហារកាតូលិកបានធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹក ឲ្យ ពួកគេដែរឬទេ? នោះគឺជាការបង្រៀន នៃព្រះវិហារកាតូលិកឬ?”

“មែនហើយ”

66 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ភាពមិនចុះសម្រុងនៃព្រះវិហារកាតូលិក ហេតុអ្វីក៏ផ្លាស់ប្តូរច្រើនបែបនេះ? ឃើញទេ?”

67 គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយអ្នកទាំងអស់គ្នាជឿលើព្រះគម្ពីរ។ យើងជឿលើព្រះវិហារ” ឃើញទេ? “យើងមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបានចែងទេ។ វាជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំ និយាយ។” ពិតជាត្រឹមត្រូវ។ អ្នកធ្លាប់មក បង្ហាញដើម្បីសាកល្បងវាម្តង ឃើញទេ? ពួកគេមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបានចែងឡើយ។ ដែលគ្មានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយវាឡើយ។ ពួកគេយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្វីដែលព្រះវិហារនិយាយប៉ុន្មាន។ ឃើញទេ?

68 ប៉ុន្តែយើងមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលព្រះវិហារនិយាយឡើយ។ យើងជឿអ្វីដែល ព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូល។ អាម៉ែន។ ដ្បិតព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ចូរអោយពាក្យ របស់មនុស្សទៅជាកុហកចុះ ហើយ ព្រះបន្ទូលជាការពិតវិញ។” នោះហើយ បាន ជាយើងមិនមែនជានិកាយ។

69 ឥឡូវនេះមើល។ សូមស្តាប់បន្តិច។ “ស្តេចប្រាំអង្គដែលធ្លាក់ចុះ ស្តេចប្រាំ អង្គ។” បើអ្នកចង់បានពីប្រវត្តិនេះខ្ញុំនឹងបង្ហាញអ្នក។ “ហើយមួយទៀតនឹងមក” ។

ឃើញទេ “សត្វសាហារ” ឥឡូវនេះសត្វនោះមិនមែនជាស្តេចទេ។ គាត់គឺ “ជា ម្នាក់ដែល ដែលមិនមែន តែជាគាត់ ហើយក៏មិនមែនដែរ។ ប៉ុន្តែគឺគាត់ ក៏មិនមែន ដែរ។” តើវាគឺជាអ្វី? ជោគជ័យរបស់សម្តេចប៉ាប អំណាច អំណាចសត្វតិរច្ឆាន។ នោះជាពេលរ៉ូមមិនពិតបានប្រែចិត្តដើម្បីបង្កើតជាទីក្រុងរ៉ូម។ ពួករ៉ូមដែលមិន ជឿប្រែចិត្តហើយបន្ទាប់មកវាបានក្លាយជាពួកឪពុក ដែលពួកគេមានសម្តេច ប៉ាប ឈរជំនួសស្តេច ហើយសម្តេចប៉ាបគឺជាស្តេចខាងព្រលឹងវិញ្ញាណ។ នោះ ហើយជាមូលហេតុ គាត់គ្រងមុដស្តេចខាងវិញ្ញាណដែលប្រកាសថាជាអ្នកជំនួស ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហ្នឹងហើយ។ ឥឡូវនេះសូមសម្គាល់ថា។

70 ហើយយើងនឹងនាំយកគោលលទ្ធិកាតូលិកចេញពីទីនោះ បង្ហាញអ្នកពីរបៀប ដែលវាចូលទៅក្នុងក្រុមជំនុំប្រូតេស្តង់ ឃើញទេ របៀបដែលនាងនៅតែត្រូវបាន គេដាក់នៅក្នុងក្រុមជំនុំប្រូតេស្តង់ ជាច្រើន។ ជួយ យ៉ាងពិតប្រាកដ ចំពោះព្រះគម្ពីរ ជួយពីការពិត។ ឥឡូវ “សត្វសាហារ” មួយ ដែលមិនមែន។” ឥឡូវចាំថា “ពួកគេ ទាំងអស់នឹងត្រូវគេបោកបញ្ឆោត នៅលើផែនដី ដែលគ្មានឈ្មោះកត់ទុកតាំងពីគ្រឹះ នៃ ផែនដី។” សូមមើល។

វិសត្វដែលពីដើមមាន តែឥឡូវនេះបាត់ (ខ ១១) នោះជាស្តេចទី៨ ដែល...កើតមកពីស្តេច៧អង្គនោះ ហើយត្រូវវិនាសបាត់ទៅវិញ។ (គាត់ នឹងបន្តរហូតទាល់តែគាត់វាយរណ្តៅដែលគ្មានទីបញ្ចប់នៅចុងបញ្ចប់ នៃផ្លូវ។)

៦ស្នែង១០ដែលអ្នកឃើញ នោះជាស្តេច១០អង្គ...

ឥឡូវមើលនៅទីនេះ។ បើអ្នកចង់ឃើញអ្វីដែលគួរឱ្យទាក់ទាញ សូមមើល នេះ។

...នោះជាស្តេច១០អង្គ ដែលមិនទាន់ទទួលរាជ្យនៅឡើយ តែនឹង ទទួលអំណាចជាស្តេច នៅតែ១ម៉ោងប៉ុណ្ណោះ ជាមួយនឹងសត្វនោះ។

71 ពួកគេមិនមែនជាស្តេចដែលគ្រងរាជ្យនោះទេ។ ពួកគេជាមេដឹកនាំផ្តាច់ការ។ ឃើញទេ ពួកគេមិនមែនជាស្តេចដែលត្រូវគ្រងរាជ្យទេប៉ុន្តែបានទទួលអំណាច ដូចជាស្តេច មួយម៉ោងក្នុងរជ្ជកាល នៃសត្វនេះ។ នោះគឺនៅក្នុងពេលឥឡូវនេះ ជនផ្តាច់ការកំពុងកើនឡើង។ ឃើញទេ? “ទទួលបានអំណាចជាស្តេចមួយម៉ោង ជាមួយសត្វសាហាវ។” ឥឡូវ ត្រូវហើយ។

ស្តេចទាំងនោះនឹងមានគំនិតតែ១ ដើម្បីនឹងប្រគល់កំឡាំង និង អំណាចខ្លួនដល់សត្វនោះ។

គេនឹងច្បាំងទាស់នឹងកូនចៀម តែកូនចៀមនឹងឈ្នះគេ (សូមថ្វាយ សិរីល្អ!) ពីព្រោះទ្រង់ជាព្រះអម្ចាស់លើអស់ទាំងព្រះអម្ចាស់ ហើយជា ស្តេចលើអស់ទាំងស្តេច ឯពួកអ្នកដែលនៅជាមួយនឹងទ្រង់ នោះជាអ្នក ដែលទ្រង់បានហៅ បានធីស ហើយជាអ្នកស្មោះត្រង់ទាំងអស់គ្នា។

72 ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំអាចអធិប្បាយលើមេរៀននេះបានថា “អ្នកដែលបានជ្រើសតាំង ពីមុនកំណើតលោកីយនិងស្មោះត្រង់ចំពោះការហៅ។” ហាលេលូយ៉ា! នោះ ហើយ។ “ពួកគេត្រូវបានហៅជាអ្នកដែលបានធីស ហើយស្មោះត្រង់។” ហើយគឺជា ការរួមគ្នា ឃើញទេ “អ្នកដែលបានធីសហើយស្មោះត្រង់។” ពួកគេនឹងយកឈ្នះ គាត់។ មិនថាពួកគេពូកែប៉ុណ្ណាក៏ដោយ។

73 ហើយលទ្ធិកុម្មុយនិស្តដ៏អស្ចារ្យដែលយើងមាននៅថ្ងៃនេះមិនមានទេ កុំបារម្ភ អំពីរឿងនោះ។ នោះពិតជាធ្វើការនៅក្នុងព្រះហស្តរបស់ព្រះ។ ខ្ញុំអាចបង្ហាញវា ដោយព្រះគម្ពីរនេះ។ ទ្រង់នឹងធ្វើឱ្យនាងរងទុក្ខសម្រាប់ទុក្ខរបុគ្គលដែលនាងបាន សម្លាប់។ ហ្នឹងហើយ។ អ្នកមើលស្តេចទាំងអស់នេះយល់ព្រមជាមួយគ្នា ហើយនឹង ស្តាប់នាង។ ហើយប្រជាជាតិទាំងមូលនៃផែនដីទាំងមូលនឹងបោសសម្អាតដោយ កុម្មុយនិស្ត។ ហេតុអ្វីបានជាអញ្ចឹង វាជាចលនារបស់ព្រះដើម្បីដាក់ទណ្ឌកម្មវា។ អ្នកនិយាយថា “រង់ចាំមួយភ្លែតបងប្រុស ប្រាណហាំ។ កុម្មុយនិស្តគឺជាចលនា របស់ព្រះ? ពិតណាស់ ច្បាស់ណាស់ ជាចលនារបស់ព្រះ។ ព្រះគម្ពីរបានចែង យ៉ាងដូច្នោះ។ ប៉ុន្តែវាជារំកិលខ្លួនដើម្បីប្រកាសអំពីការជំនុំជំរះលើមនុស្សដែលមិន

គោរពព្រះ មនុស្សខុសច្បាប់។ តើមានអ្វីដែលនៅសល់ក្នុងលោកនេះ? តើយើងមានអ្វីខ្លះ? នៅទីនេះ នៅថ្ងៃផ្សេងទៀត...

74 នឹងឈប់នៅលើប្រធានបទរបស់ខ្ញុំមួយនាទី បើអាច។ ខ្ញុំកំពុងអាន នៅក្នុងអត្ថបទគម្ពីរ ដែលជាកន្លែងដែលក្មេងខុសច្បាប់នឹងមិនចូលក្រុមជំនុំរបស់ព្រះអម្ចាស់អស់ដប់បួនជំនាន់។ ប៉ុន្មាននាក់ដឹង? ត្រូវហើយ ចោទិយកថា ២៣ ជាកូនឥតខាន់ស្លា។ បើស្រ្តីត្រូវបានគេចាប់បាននៅឯវាលដែលជាការការពារពីបុរសនិង បុរសម្នាក់យកឈ្នះស្រ្តីនោះ ហើយបុរសនោះនឹងរៀបការជាមួយនាង។ ហើយមិនថានាងក្លាយជាស្រីពេស្យាទេគាត់ត្រូវរស់នៅជាមួយនាងរហូតដល់គាត់ស្លាប់។ ហើយបើស្រ្តីម្នាក់នេះរៀបការជាមួយគាត់ដោយគិតថានាងជាស្រ្តីព្រហ្មចារី ហើយនាងមិនមែនទេ ពេលនោះនាងអាចត្រូវគេសម្លាប់ដោយសារវា។ ហើយបើបុរសនិងស្រ្តី ដែលបានរៀបការហើយពួកគេបង្កើតបានកូនឥតខាន់ស្លានោះ ក្រុមជំនុំរបស់ព្រះអម្ចាស់ គាត់នឹងមិនចូលទៅដប់បួនជំនាន់ទេ។ ហើយ សែសិបឆ្នាំគឺជាជំនាន់មួយ។ វានឹងមានរយៈពេលបួនរយឆ្នាំមុនអំពីបាបនោះ ចេញពីអ៊ីស្រាអែល។

75 ព្រះជាម្ចាស់ស្តាប់អំពីបាប! តើអ្នករំពឹងថានឹងដើរលើព្រះលោហិតដ៏បរិសុទ្ធរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវដោយរបៀបណា ដោយសារតែអ្នកជាកម្មសិទ្ធិរបស់និកាយជាក់លាក់មួយ រំពឹងថានឹងចូលទៅក្នុង? អ្នកនឹងមិនមកពីដីរបស់ព្រះឬ អ្នកមិនបានមកពីណាទាំងអស់។ ត្រូវហើយ។ ឪកុន គ្រូអធិប្បាយ អ្វីក៏ដោយដែលយើងអាចមាន គ្មានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយវាទេ។ អ្នកមកលើពាក្យរបស់ព្រះ។

76 ជំនាន់១៤ ។ មនុស្សនេះកំពុងអង្គុយមានវត្តមាននៅពេលនេះ ពិភាក្សារឿងនេះជាមួយខ្ញុំ។ បាននិយាយថា “តើយើងដឹងថានរណានឹងបានសង្គ្រោះអញ្ចឹង?”

77 ខ្ញុំបាននិយាយថា “កន្លែងដែលអ្នកគួរតែធ្វើជាខាលវិន័យ ឈ្មោះរបស់អ្នកត្រូវបានគេដាក់ក្នុងសៀវភៅមុនការបង្កើតផែនដី។ ព្រះយកចរន្តឈាមនោះចេញ។ វាស្រេចលើទ្រង់។ ឃើញទេ?”

“ប៉ុន្តែអ្វីដែលទទួលបាន...”

78 ស្តាប់។ អ្នកជាយុវជនថ្ងៃនេះ ខ្ញុំមិនដឹងថាអ្នកមកពីក្រុមជំនុំនេះឬកន្លែងដែលអ្នកមកពីណាទេ អ្នកជាក្មេងប្រុសនិងក្មេងស្រី។ តើអ្នក ដឹងអ្វីដែលអ្នកកំពុងធ្វើ បើ

អ្នកនៅជំនាន់ផ្សេងទៀត កូនរបស់អ្នកនឹងត្រូវបានវិនិច្ឆ័យសម្រាប់អ្វីដែលអ្នកធ្វើ? តើអ្នកមិនគោរពភាពត្រឹមត្រូវទេឬ? អ្នកទាំងអស់គ្នាដែលនៅទីនេះស្លៀកខោខ្លី ចាស់ទាំងនេះ និងអ្វីដែលនៅជុំវិញ អ្នកដឹងទេ ដែលឆ្លុះបញ្ចាំងពីកូនស្រីរបស់ អ្នក។ អ្នកដឹងថាយាយរបស់អ្នកគឺ—ជាអ្នកផ្តុំ ហើយអ្នកម៉ាក់របស់អ្នកគឺជាក្មេងស្រី ដែលច្រៀងហើយតើនេះជាហេតុផលដែលអ្នកក្លាយជាថ្ងៃនេះមែនទេ? ពិតប្រាកដ ណាស់។ តើកូនរបស់អ្នកនឹងទៅយ៉ាងណា? បាទ។ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មាន បន្ទូលថាទ្រង់នឹងទម្លាក់អំពើទុច្ចរិតរបស់ឪពុកម្តាយលើកូនៗនិងចៅៗ របស់ ពួកគេដល់ទៅបីនិងបួនជំនាន់។

79 ហើយតើអ្នកដឹងទេ បងប្អូនអើយ រាល់ពេលដែលអ្នកធ្វើត្រឹមត្រូវ តើនោះនឹង ធ្លាក់ទៅលើកូនៗអ្នកទេឬ?

80 ឃើញទេនៅទីនេះ នៅហេព្រើរជំពូក៧។ ព្រះគម្ពីរបានប្រាប់ថា ពេលណា —ពេលដែលមិលគីស្សាដែកបានជួបអំប្រាហាំវិលត្រឡប់មកពីសំឡាប់ ស្តេច ទ្រង់បានប្រទានពរដល់គាត់ ហើយនិយាយថា “លេវី...” គាត់កំពុងតែនិយាយអំពី ការបង់មួយភាគដប់។ បាននិយាយថា “លេវីមានបញ្ហាពីព្រះអម្ចាស់ដើម្បីទទួល មួយភាគដប់ពីបងប្អូនរបស់គាត់។ ហើយលេវីដែលបានទទួលមួយភាគដប់ដែល បានបង់ សម្រាប់១ភាគ១០ នៅពេលដែលគាត់បានជួបមិលគីស្សាដែកនោះ។” ហើយអំប្រាហាំជាជីតារបស់គាត់។ អំប្រាហាំបង្កើតអ៊ីសាក និងអ៊ីសាក យ៉ាកុប យ៉ាកុបបង្កើតលេវី លេវីឪពុកជីតា ជីតាទូត។ “ហើយខណៈដែលលេវីស្ថិតនៅក្នុង ចង្កេះរបស់អំប្រាហាំ” ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “គាត់បានបង់ប្រាក់ មួយភាគដប់ ដល់មិលគីស្សាដែក។” ហាលេលូយ៉ា!

81 កុំអោយអ្នកណាប្រាប់អ្នកថាចលនាប្រភេទណាមួយនៅក្នុងផែនដី អាច ជ្រៀតជ្រែកជាមួយគំនិតដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះបានឡើយ។ នាងកំពុងតែបន្តទៅមុខ ទៀត! វាជាផែនការគ្រោងទុកនៅទីនោះកាលពីដើមដំបូង។ មិនមានអារក្សឬអ្វី គ្រប់គ្រាន់ដែលអារក្សអាចជ្រៀតជ្រែកជាមួយកម្មវិធីរបស់ទ្រង់បានឡើយ។

82 ឥឡូវព្រះគម្ពីរមិនបាននិយាយថា “សក្តានុពល” ដែលគាត់បានចំណាយទេ។ ព្រះគម្ពីរបានប្រាប់ថា “គាត់បានបង់ដង្វាយមួយភាគក្នុងដប់” នៅពេលដែលគាត់ នៅក្នុងចង្កេះជីតារបស់គាត់។ សិរីល្អ! នោះគឺជាព្រះអម្ចាស់របស់ខ្ញុំ។ អូ! ទ្រង់

បានដឹងហើយសូម្បីតែនៅមុនពេលដែលលោកីយនេះធ្លាប់បានបង្កើតឡើង។ ទ្រង់ដឹងអ្វីៗទាំងអស់។ ហើយនៅក្នុងអំប្រាហាំគាត់បានបង់ដង្វាយ១០ហូត១។

83 ហើយបងស្រី បងប្រុសអើយ តើអ្នកអាចរត់ចេញទីនេះ ហើយមនុស្សទៅរស់នៅរត់នៅជាមួយប្រពន្ធរបស់គេយ៉ាងម៉េច ហើយប្រពន្ធបំបែកផ្ទះសំបែងនិងរស់នៅតាមវិធីដែលអ្នកធ្វើ តើអ្នករំពឹងថាមនុស្សជំនាន់ក្រោយក្លាយជាយ៉ាងណា? នេះហើយ តើវាជាអ្វី។ វាមិនជាអ្វីទេឥឡូវនេះក្រៅតែពីក្រុមមិនស្របច្បាប់រញ្ជ័រញ្ជៃ ក្រុមនៃអំពើពុករលួយ។ ហើយមានរឿងមួយនៅសល់ នោះគឺជាថ្ងៃអាវុធប្រល័យលោកដែលយើងកំពុងរស់នៅ។ នោះពិតជាត្រូវ។ យើងនៅពេលវេលាចុងបញ្ចប់។

84 អង្គុយនៅព្រឹកនេះ នៅឯផ្លូវភ្នំកេនតាគី ក្មេងប្រុសតូច អ្នកមិនអាចឈានដល់ចម្ងាយ ១០ ហ្វីតពីគាត់បានទេ ដើម្បីបង្កើតថ្នាំសេរ៉ូបានទេ។ ប្រហែលជាមិនដឹងថាដៃខាងណាស្តាំ ឬខាងណាឆ្វេងផងទេ។ នៅពេលដែលគាត់បាន...ខ្ញុំបានទៅដល់កន្លែងដែលបានបង្ហោះ។ ខ្ញុំមិនបានដឹងកន្លែងដែលខ្ញុំនៅ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែនៅក្នុងប្រហោងខ្លះប៉ុណ្ណោះ។ ហើយខ្ញុំបានទៅនៅទីនោះដើម្បីទៅបរាញ់កំប្រុក។ ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំរៀបចំនៅទីនោះ ខ្ញុំបាននិយាយជាមួយគាត់។ ហើយក្មេងប្រុសនេះបាននិយាយថាគាត់នឹងទៅនៅក្នុងជួរកងទ័ព។ ហើយមកវិញដើម្បីរកឱ្យឃើញយើងត្រូវនិយាយអំពីព្រះអម្ចាស់ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ត្រូវអធិប្បាយ តើអ្នកមិនជឿទេថាយើងមកដល់គ្រាចុងក្រោយហើយ?” ត្រឡប់មក ភ្នំពួកគេ។

85 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រាកដណាស់ពួកយើង។ ប្រាកដណាស់ កូនប្រុស យើងនៅគ្រាចុងក្រោយហើយ។”

86 យើងនៅទីនេះ។ នេះគឺជាម៉ោងដែលយើងកំពុងរស់នៅ ប្អូនប្រុស។ យើងដល់កន្លែងហ្នឹងហើយ។ តើអ្នកមិនអាចឃើញពីរបៀបដែលម្តាយត្រឡប់មករកឪពុកម្តាយវិញទេ តើពួកគេរស់បែបណា ជីដូននិងជីតា? តើអ្នកមិនអាចមើលឃើញពីរបៀបដែលប៉ានិងម៉ាក់បានរស់នៅទេឬ? កុំឆ្ងល់ យើងកំពុងតែនៅក្នុងការពុករលួយសព្វថ្ងៃនេះ។ កុំឆ្ងល់ អ្នកអាចផ្សព្វផ្សាយក្បាលរបស់អ្នកចេញ ពួកគេនឹងស្លៀកខោខ្លី ហើយស្តោះទឹកមាត់ដាក់មុខអ្នក។ ពួកគេនឹងជក់បារី ហើយផ្តុំដាក់អ្នក ហើយនិយាយថា “ខ្វល់តែរឿងខ្លួនឯងទៅបានហើយ។” ហេតុអ្វី? ពីព្រោះនោះកុលសម្ព័ន្ធដែលពួកគេចេញ ខ្ញុំនឹងទៅដល់នោះដោយផ្ទាល់ គ្រាប់ពូជ

នៃសត្វពស់។ យើងនឹងរកកន្លែងដែលនាងផ្លាស់ទី ឃើញទេ ហេតុអ្វីពួកគេធ្វើដូចនេះ។ ពួកគេជាកូនរបស់អារក្សតាំងពីមុនកំណើតផែនដី។ ត្រូវហើយ។ ហើយយើងមិនមានអ្វីនៅសេសសល់សម្រាប់វាទេ ដូច្នោះមានតែការវិនិច្ឆ័យតែប៉ុណ្ណោះ។ មិនមានអ្វីផ្សេងទៀតក្រៅពីការវិនិច្ឆ័យទេ។ ព្រះនឹងវាយរឿងទាំងមូលចេញ។ ហើយមនុស្សបានធ្វើវាដោយខ្លួនឯង។ ព្រះជាម្ចាស់មិនមានចេតនាធ្វើតាមវិធីនោះទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានដឹងថាវានឹងក្លាយជាវិធីនោះ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលទ្រង់បាននិយាយថាទ្រង់នឹង “បំបាត់មនុស្សទាំងអស់ដែលរស់នៅលើផែនដីលើកលែងតែអ្នកដែលមានឈ្មោះនៅក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀមមុនគ្រឹះនៃផែនដីប៉ុនោះ។”

87 ចាំមើល សូមអានបន្ថែមទៀតឥឡូវនេះ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំជឿថាយើងធ្វើបានហើយ នៅទី១២ ។

ឯស្នែង១០ដែលអ្នកឃើញ នោះជាស្តេច១០អង្គ ដែលមិនទាន់ទទួលរាជ្យនៅឡើយ តែនឹងទទួលអំណាចជាស្តេច នៅតែ១ម៉ោងប៉ុណ្ណោះ ជាមួយនឹងសត្វនោះ

ស្តេចទាំងនោះនឹងមានគំនិតតែ១ ដើម្បីនឹងប្រគល់កំឡាំង និងអំណាចខ្លួនដល់សត្វនោះ

គេនឹងច្បាំងទាស់នឹងកូនចៀម តែកូនចៀមនឹងឈ្នះគេ ពីព្រោះទ្រង់ជាព្រះអម្ចាស់លើអស់ទាំងព្រះអម្ចាស់ ហើយជាស្តេចលើអស់ទាំងស្តេច ឯពួកអ្នកដែលនៅជាមួយនឹងទ្រង់—នោះជាអ្នកដែលទ្រង់បានហៅបានរើស ហើយជាអ្នកស្មោះត្រង់ទាំងអស់គ្នា។

ទេវតាក៏ប្រាប់ខ្ញុំថា ឯទឹកដែលអ្នកបានឃើញ ជាកន្លែងដែលស្រីសំជើងអង្គុយនោះ គឺជាប្រជាជន...និងមនុស្ស...ផងទាំងឡាយ គ្រប់សាសន៍ គ្រប់ភាសា

...ស្នែងទាំង១០ដែលអ្នកឃើញ ព្រមទាំងសត្វនោះផង នោះនឹងស្អប់ដល់ស្រីសំជើង...

88 ឃើញទេថា “ស្នែងទាំង ១០” នៃនគរទាំង ១០ នេះ។ មើល នោះជាអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលធ្លាក់ចុះនៅក្នុងអ្វីដែលមេដឹកនាំផ្តាច់ការទាំងនេះ។ មើលផ្លូវ ជន

ផ្តាច់ការលម្អៀង។ តើវាផ្ទៀងទៅណា? គ្រាន់តែ—ប្រាប់ខ្ញុំមេដឹកនាំផ្តាច់ការម្នាក់
ដែលមិនពឹងផ្អែកលើកុម្មុយនីស្ត។ ឃើញទេ? ហើយពួកគេនឹង (អ្វី?) ស្អប់
“ស្រីសំដឹង” ដែលជាពួកជំនុំ។ ប៉ុន្តែអ្វី? មើលអ្វីដែលនឹងធ្វើវាបាន។

*នោះនឹងស្អប់ដល់ស្រីសំដឹង ហើយនិងបំផ្លាញវាទៅ ទាំងធ្វើឲ្យវាទៅ
អាក្រក់ រួចនឹងស៊ីសាច់វា ហើយដុតវានៅក្នុងភ្លើង*

89 ពួកគេនឹងផ្ទុំរឿងនោះចេញពីផែនទីដូចជាអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងឈរ នៅទីនេះ។
យើងទើបតែមានពេលដើម្បីយកប្រធានបទនោះមកក្នុងក្រុមជំនុំហើយ សិក្សា
តាមរយៈបទគម្ពីរ ដែលជាកន្លែងដែលវាបាននិយាយថាសូមអាន “ស្តេចទាំងអស់
នៅលើផែនដីនេះនិងអ្នកបើកសំពៅទាំងអស់ យំសោក ចំពោះបាបីឡានដ៏ធំ បាន
ជួបសេចក្តីហិនវិនាសរបស់នាងក្នុងរយៈពេលមួយម៉ោង។” មួយម៉ោង ពេលវេលា
របស់នាងបានមកដល់ហើយ! តើវានិយាយយ៉ាងដូចម្តេចថា “ចូរអរសប្បាយ
អ្នកបរិសុទ្ធនិងអ្នករាល់គ្នាជាហោរាដ៏បរិសុទ្ធ ព្រះបានសងសឹកឈាមរបស់ពួក
បរិសុទ្ធនិងបងប្អូនរបស់អ្នកលើនាង។ មើលត្រូវហើយ។ ប្រាកដណាស់ កុម្មុយនី
សកំពុងតែលេងនៅក្នុងព្រះហស្តរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ដូចស្តេចនេប៉ូក្លេសាបាន
លេងនៅក្នុងដៃ ដើម្បីចាប់យកពួកគេជាជនជាតិយូដា នៅពេលពួកគេបាន
ដើរចេញ!...?...

90 ហើយអំពើបាបអាចបន្តពុករលួយ ពូជដ៏សុចរិតអាចនៅជាប់បាន ហើយ
គ្រាប់ពូជអាចរក្សាពីភាពពុករលួយ ហើយភាពពុករលួយនិងពុករលួយរហូតដល់
ពន្លកចេញ។ វាទៅដល់កន្លែងមួយ ពីព្រោះម្តាយនិងឪពុករបស់ពួកគេ ជាដើម
បានរស់នៅដូច្នោះនៅចំពោះយើង ហើយតាមវិធីនោះ រហូតដល់គ្មានអ្វីសោះ ទុក
ឱ្យយើង។ ហើយអ្នកដឹងពីអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលទេ? បើទ្រង់មិនបាន
កាត់បន្ថយការងារឲ្យខ្លីទេ នោះសូម្បីតែសាច់ណាមួយក៏មិនបានសង្គ្រោះដែរ។

91 តើអ្នកអាចមើលឃើញទេ? តើអ្នកអាចយល់មូលហេតុដែលយើងមានវាទេ
(ខ្ញុំមិនធ្វើ សុន្ទរកថា។) អ្នកនិពន្ធ ហ្គតហ្វេរ និងគ្រប់គ្នា អ្នកដឹងទេ ឃើញទេ ហើយ
និងអែលវីស ព្រេសលី និង—និងត្រតាកចុះក្រោម និងសក់ក្រឡឹងករបស់ពួកគេ
និងអ្វីៗទាំងអស់នេះ ដែលយុវវ័យកំពុងធ្វើ? តើវាជាអ្វី? តើវាគឺជាអ្វី? ពីព្រោះវា
ចេញមកពីក្រុមមនុស្សដែលរស់នៅមុន និងមិនស្របច្បាប់។ មិនមានអ្វីនៅសល់
ទេ! អូ ពួកគេនឹងក្រោកឈរឡើងហើយច្រៀងថា “សូមនៅជិតព្រះអង្គ” ដូចជា

ខ្លួនអេនីនិងអ្នកដទៃទៀតដែលដូចនោះ ច្រៀងបទប្រភេទខ្លះ ចំរៀងសរសើរតម្កើង ជាដើម។ បងប្រុស តើអ្នកដឹងទេ? នោះហើយ ជាលាក់ពុត។ ហ្នឹងហើយ។

92 គេគ្មានអ្វីត្រូវធ្វើនៅលើវេទិកានេះទេ ដែលចេញពីទីនោះទៅ។ ទៅច្រៀងរាំ ក្រឡកនិងឡក—កញ្ជ្រងនិងវត្ថុទាំងអស់នោះ។ គាត់មិនមានអ្វីត្រូវធ្វើនៅ ខាងក្រោយនេះទេ។ នេះគឺចំពោះបញ្ចេញជិតភាព ដែលត្រូវបានហៅថាព្រះ។ ព្រះជាម្ចាស់បានត្រាស់ហៅពួកអ្នកដឹកនាំមកនៅទីនេះ។ ហើយមិនមែន ត្រឡប់មកវិញ នៅទីនេះសម្រាប់រឿងនោះទេ។ នោះហើយជាបញ្ហាជាមួយវា នៅថ្ងៃនេះ ពួកគេបានធ្វើឱ្យក្រុមជំនុំមិនស្មើនិងផ្ទះសំណាក់មួយចំនួនផង។ ផ្ទះសំណាក់មិនអីទេ អ្នកចង់បានដើម្បីធ្វើដូចនោះគឺស្រេចតែអ្នក។ ប៉ុន្តែខ្ញុំសូម ប្រាប់អ្នកថា មានភាពខុសគ្នាច្រើន ដោយការព្យាយាម...រវាងផ្ទះសំណាក់និង ក្រុមជំនុំ។ ហ្នឹងហើយ។ អ្នកចង់ធ្វើវា អ្វីៗនៅក្នុងផ្ទះសំណាក់ហើយមានពិធីដប់ លៀងផ្សេងៗជាដើម ស្រេចតែអ្នក។ ប៉ុន្តែបងប្អូនប្រុសអើយព្រះគួរតែត្រូវបាន សម្អាតចេញពីតុអធិប្បាយ រហូតដល់ជាន់ក្រោម។ ហ្នឹងហើយ។ ខ្ញុំមិនមានន័យថា សម្អាតជាមួយកម្មវិធីថ្មីនោះទេ និងអ្វីៗផ្សេងទៀតនោះទេ។ ខ្ញុំចង់និយាយអំពី របៀបពីដើមដែលព្រះបានបញ្ជូនការផុសផុលឡើងវិញ ដែលកំចាត់កំចាយរឿង ពីម្ខាងទៅម្ខាង។ ហ្នឹងហើយ។ ដូចជាការបើកភ្លើង ពន្លឺអគ្គីសនីធ្វើឱ្យកន្លាតជុំវិញ ផ្លែប៉ោមមួយ។ ត្រូវហើយ ពួកវានឹងខ្ចាត់ខ្ចាយនៅពេលពន្លឺជះឡើង។

93 ឥឡូវនេះមើល “ពួកគេមានគំនិតតែមួយដែលផ្តល់អំណាចដល់ពួកគេ” ខ្ញុំនៅ ក្រោមនោះឥឡូវនេះ។ “ស្នែងទាំង ១០” ។ បាទឥឡូវនេះ។

ដ្បិតព្រះទ្រង់បានបណ្តាលចិត្តគេ ឲ្យធ្វើតាមគំនិតទ្រង់ (នៅទីនោះ) ហើយឲ្យគេមូលគំនិត និងប្រគល់វាជូនគេ ដល់សត្វនោះ ទាល់តែ ព្រះបន្ទូលនៃព្រះបានសំរេច។

ឯស្ត្រីដែលអ្នកបានឃើញ នោះគឺជាទីក្រុងដ៏ធំ ដែល មានអំណាចលើស្តេចទាំងប៉ុន្មាននៅដែនដី។

94 ឥឡូវនេះមិនចាំបាច់ត្រូវការជំរុញទេ យើងដឹងថានេះគឺជាអ្វី ឋានានុក្រម កាតូលិក។ មិនចាំបាច់មានអ្នកណាម្នាក់...ខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿ ដូចជាខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបានទទួល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ខ្ញុំជឿជាក់ ថាគ្រាន់តែល្អដូចដែលខ្ញុំជឿថាខ្ញុំជាគ្រីស្ទានឈរ

នៅទីនេះសព្វថ្ងៃនេះ ថាឋានានុក្រមកាតូលិកគឺជា—នេះ... បុរីទីកង់គឺជា—ទីក្រុង ដែលបិតានៅលើភ្នំទាំងប្រាំពីរ។ ឋានានុក្រមនៃក្រុមជំនុំគឺជាសត្វសាហាវ ដែល មិនមែនជា។ នាងគឺជាប៊ីឡូន។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រូវបានបង្ហាញ ពិតប្រាកដណាស់ តាមខតម្តីទាំងអស់។ វាជា ព្រះវិហារកាតូលិក។

95 ឥឡូវនេះនៅទីនេះគឺជាចំណុចដ៏គួរឱ្យភ្ញាក់ផ្អើលរបស់អ្នក។ អ្នកនិយាយថា “អ្នកមិនមែនវាយខ្ញុំទេ បងប្រុស ប្រាណហាំ។” ប៉ុន្តែសូមឱ្យខ្ញុំគ្រាន់តែសួរអ្នក អ្វីមួយ។ តោះ សូមត្រលប់ទៅខ ៥ វិញ។

ហើយនៅថ្ងៃសារមានកត់ឈ្មោះថា សេចក្តីអាថ៌កំបាំង ក្រុងបាប៊ី ឡូនដ៏ធំ ជាម្តាយនៃសេចក្តី គួរខ្ពើម... ជាម្តាយនៃពួកស្រីសំផឹង និង សេចក្តីគួរខ្ពើមទាំងអស់នៅដែនដី។

96 តើនាងជាអ្វី? W-h-o-r-e។ ហើយនាងជា M-o-t-h-e-r។ អ្វីទៅ? M-o-t-h-e-r។ នាងមានបង្កកតម្តីមួយ។ មុតាយរបស់កូនបុរស? របស់ស្ត្រីពេស្យា! តើស្រីពេស្យាជាអ្វី? ដូចគ្នានឹង—ស្រីសំផឹងនិងស្រីអសីលធម៌ដែរ។ តើអ្វីធ្វើឱ្យនាង អសីលធម៌? គោលលទ្ធិរបស់នាង។ នាងបានធ្វើពុកជាក្រុមជំនុំគ្រីស្ទាន ប៉ុន្តែ ត្រូវបានគេផ្តល់ឱ្យនូវគោលលទ្ធិរបស់មនុស្ស។ ហើយនៅទីនេះនាងនិយាយបែបនេះ: នាងមាន... បើនាងជាអង្គការដំបូងគេ ហាក់ដូចជានៅទីនោះ: អង្គការខ្លះចេញពី នាង។ នាងជាម្តាយរបស់ស្រីពេស្យា។ តើវាត្រូវទេ? ម្តាយរបស់ស្រីពេស្យា។ មិន អាចក្លាយជាម្តាយរបស់ក្មេងប្រុសទេ។ មិនអាចជាម្តាយរបស់... វាត្រូវតែជាម្តាយ របស់ស្រី។ ហើយប្រសិនបើ ពួកគេជាស្រី ពួកគេជាក្រុមជំនុំ។ ឥឡូវសូមរកមើល។ តើមានអ្វីកើតចេញពីនេះ...

97 តើអ្វីទៅជាអង្គការដំបូង? ក្រុមជំនុំកាតូលិក។ អ្វីដែលជា អង្គការទីពីរ? លូ ឆើរ។ តើអង្គការទីបីគឺជាអ្វី? ហ្សឺងលី។ តើមានអ្វីកើតបន្តទៀត? កាលវិន។ ហើយមានចូលទៅអង្គការនិងអង្គការនិកាយទៅមេតូឌីស។ តើមេតូឌីសបង្កើត អ្វីទៅ? ចេញពីទីនោះមកមានអាណិចស្យាន់ឌីខេមប៊ែល។ ចេញមកមានចនស្ទី ត។ ចេញ... ពីអាណិចស្យាន់ឌីខេមប៊ែលគឺជាក្រុមជំនុំគ្រីស្ទាន។ បន្ទាប់មកពួកគេ មាន មានបួនប្រាំក្រុមជំនុំនៃព្រះគ្រីស្ទនិងនិកាយតូចៗដទៃទៀតទាំងអស់បាន រត់ចេញ។ បន្ទាប់មកចូលមកដល់ក្រុមជំនុំបាទីស្តាមានការទាញតិចតួច។ ចេញពីក្រុមជំនុំមេតូឌីសចេញពី... ក្រុមជំនុំមេតូឌីស មកវេសលីយានមេតូឌីស

ដំបូង បន្ទាប់មកពួកគេបែកបាក់បួន ឬប្រាំដង។ បន្ទាប់មកពួកគេមករកមេតូឌីសផ្សេងទៀត ហើយបន្ទាប់មក ពួកគេបានបិទម្តងទៀត បន្ទាប់មកពួកគេបានមកមេតូឌីសសេរី។ ហើយ—និង បន្ទាប់មកពួកគេមកពីនោះទៅណាសារីន។ ហើយពីណាសារីនទៅ ពួកសក្ការៈបូជាបរិសុទ្ធហើយពួកសក្ការៈបូជាបរិសុទ្ធតទៅទៀត។ គ្រាន់តែជាទម្រង់តូចៗ រត់ដូចនោះ បន្តទៀត គ្រប់គ្នានៃពួកគេតិចតួច—ការចាប់ផ្តើមតិចតួចត្រឡប់មកវិញចុះទៅ។ ហើយតើអ្វីដែលគ្រប់គ្នាបានធ្វើ? ហើយនៅទីបំផុតវាបានបក់ឡើងទៅពេនទីកុស្ត

98 ហើយតើពេនទីកុស្ត បានធ្វើអ្វី? រឿងដូចគ្នាដែលម្តាយរបស់ពួកគេបានធ្វើ ពួកគេបានទៅខាងអង្គការ។ ហើយតើវាបានក្លាយជាអ្វីទៅ? ជា—និកាយ។ ដើរទៅមួយរឿងដំបូង “តើអ្វីជាគោលលទ្ធិរបស់អ្នក?” ក្មេងប្រុសក្នុងពួកគេស្ថិតអ្នកដោយប្រើសិតដុសធ្មេញល្អ មើលដើម្បីដឹងថាអ្នកជាអ្វី តើអ្វីដែលអ្នកជឿ។ ហើយបើអ្នកមិនគ្រាន់តែធ្វើសមជាមួយពួកគេទេ បងប្អូនអ្នកត្រូវបានគេបណ្តេញចេញឥឡូវនេះ។ ត្រូវហើយ។

99 ហើយកុំគិតថា ដោយព្រោះអ្នកនិយាយថាអ្នកជាពួកពេនទីកុស្ត អ្នកមានសុវត្ថិភាព។ បងប្អូនអើយ និងមានពេនទីកុស្តជាច្រើនដូចនៅតាមផ្លូវខ្ញុំដឹងច្បាស់ថាមាននៅលើផ្លូវ។ ឃើញទេ?

100 ឥឡូវនេះអង្គការទាំងអស់បើពួកគេបានចាកចេញពីពេនទីកុស្ត ជូនពរ កុំអង្គការទៀត គ្រាន់តែរក្សាវាក្នុងភាពជាបងប្អូនហើយទុកអោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្នកបែងចែក។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធធ្វើការបែងចែក។ អាណានាស ហើយសាក្សីវាបានមកនៅក្នុងពេលតែមួយ។ ហើយនិយាយអញ្ចេះ-និង-អញ្ចេះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានមានបន្ទូលថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកកុហក?”

101 ប៉ុន្តែយើងនិយាយថា “នោះគឺជាបងប្រុសជូន សូមកុំនិយាយអ្វីដែលអាក្រក់ឡើយ អំពីគាត់ឥឡូវនេះ គាត់ជាអ្នកបង់ប្រាក់ដ៏ល្អបំផុតដែលយើងមាននៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ ខ្ញុំដឹងថាគាត់បានទទួល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ខ្ញុំបានលឺគាត់និយាយជាភាសាដទៃ ហើយខ្ញុំបានឃើញគាត់ស្រែក ដោយព្រះវិញ្ញាណ។” វាមិនមានអ្វីក្រៅពីចាក់សំណែកលើស្បែកគោស្លូតនោះទេ។ ឃើញទេ? មិនមែនជារឿងដែលត្រូវធ្វើជាមួយវាទេ។ ព្រះជាអ្នកមានបន្ទូល។ ទ្រង់មានបន្ទូលនោះថាគាត់ឬមិនមែន។ ដាច់ខាត។ ប៉ុន្តែយើងបានយកវាទៅនិកាយរបស់យើង។ “យើងបានដេញ

គាត់—ចេញពីទីប្រជុំ ពួកវ៉ែនណេសវីសយកគាត់។ ពួកវ៉ែនណេសដឹកគាត់មួយ
 រយៈហើយបន្ទាប់មកពួកគេបានទាត់គាត់ចេញ។ ដោយសារតែពួកគេបានដឹក
 គាត់នៅទីនោះហើយព្រះយេស៊ូវ មានតែវីសគាត់ប៉ុណ្ណោះ។ ព្រះយេស៊ូវបានខ្ទប់
 គាត់តែមួយភ្លែតហើយបន្ទាប់មកទៀត អ្វីដែលបានលើកគាត់ឡើង គឺជាក្រុមជំនុំ
 របស់ព្រះវីសគាត់។ ក្រុមជំនុំនៃព្រះ នៃទំនាយបានលើកគាត់ឡើងហើយថមលិន
 សុនបានទទួលគាត់។ អូ! ខ្ញុំ! បងប្អូនបើយើងមិនរត់ចេញទេ! នោះគឺនៅពេនទី
 កុស្តការផុសផុលឡើងវិញចុងក្រោយ។ ហើយឥឡូវនេះពួកគេមានអណ្តាតភ្លើង
 ខៀវ ហើយពួកគេបានទទួលប្រេង អ្នកថ្វាយបង្គំ និង—ឈាមនៅនិងមុខ។ ហើយ
 អូ សូមមេត្តា ខ្ញុំមិនដឹងកន្លែងដែលពួកគេទៅឥឡូវនេះទេ។

102 គ្រាន់តែជារឿងមួយប៉ុណ្ណោះដែលរឿងទាំងអស់បានខូច។ អ្នកដឹងទេ ព្រះគម្ពីរ
 និយាយថាវានឹងខូច? តើអ្នកដឹងទេ—ព្រះគម្ពីរនិយាយពីថ្ងៃនេះ នឹងនៅទីនេះ
 នៅពេលដែលសូម្បីតែតុរបស់ព្រះអម្ចាស់ ក៏មានកំអូតពេញ? ហើយនិយាយថា
 “តើខ្ញុំអាចបង្រៀនគោលលទ្ធិដល់អ្នកណា? តើអ្នកណាខ្ញុំអាចពន្យល់ឱ្យរលំពីខ្ញុំ
 បាន? សម្រាប់សិក្ខាបទត្រូវតែមានលើគោលការណ៍ គឺស្ថិតនៅលើ សិក្ខាបទ នៅ
 លើបន្ទាត់ នៅលើបន្ទាត់។ តើអ្នកណាដែលគាត់អាចបង្រៀនគោលលទ្ធិបាន? គឺ
 អស់អ្នកដែលបានផ្តាច់ផ្តាច់ដោះម្តាយ។ ឃើញទេ?”

103 ឥឡូវនេះគ្មាន—គ្មានស្ត្រីម្នាក់ ស្ត្រីម្នាក់ដើម្បីលម្អនៅក្នុងក្រុងនេះទេ ប៉ុន្តែអ្វី
 ដែលអាចបង្កើតបានកូនស្រីព្រហ្មចារី។ នាងគឺនៅពេលនាងកើតមក ឥឡូវនេះ
 នាងអាចបានល្អ។ ប៉ុន្តែបើអ្នកមិនកត់សំគាល់ពីម្តាយរបស់នាង នាងមាន
 លក្ខណៈនោះ ក្មេងស្រីនោះក្នុងចំនោម១០ដងគឺមាន៩ហើយដែលនាងនឹង នឹង
 ធ្វើដូចម្តាយរបស់នាងដែរ។ ឥឡូវអ្នកដឹងហើយ ហ្នឹងហើយ។ ស្ត្រីចាស់ម្នាក់
 ដែលបើកផ្ទះសំណាក់មានកេរ្តិ៍ឈ្មោះអាក្រក់ អាចបង្កើតបានក្មេងស្រីតូចម្នាក់។
 នាងអាចមានអាយុដប់ប្រាំបីឆ្នាំគ្រាន់តែស្អាតនិងមានសីលធម៌ដូចអ្វីដែលគួរឱ្យ
 ស្រលាញ់ ប៉ុន្តែ បើនាងនៅតែធ្វើតាមវិធីនោះ។ ប៉ុន្តែរឿងរបស់នាងគឺនាងដើរមក
 ក្រោយហើយ ធ្វើដូចម្តាយរបស់នាង។

104 ក្រុមជំនុំកាតូលិកគឺជាស្រីសំផឹងចាស់ដំបូងគេដែលបានចូលមក ជាមួយនឹង
 គោលលទ្ធិដែលនាងបានបង្កើតឡើងដោយខ្លួនឯង ជំនឿឆ្លង ដែល ព្រះគម្ពីរ
 បានចែងថា “នាងបានចេញពីរណ្តៅដែលគ្មានទីបញ្ចប់ហើយនាងនឹងត្រលប់ទៅ

ការបំផ្លាញ។” ព្រះគម្ពីរបានចែងយ៉ាងដូច្នោះ។ ឥឡូវនេះបើពួកគេបង្រៀនវាខុស។ វា ខុសយោងទៅតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ហើយបន្ទាប់មកនៅទីនេះ មានមេតូឌីស ដែលបានកើតចេញពីនាងគឺជាស្ត្រីវ័យក្មេងដ៏ស្រស់ស្អាតម្នាក់ ប៉ុន្តែតើនាង បានធ្វើអ្វី? នាងបានងាកទៅក្រោយហើយធ្វើអ្វីៗដែលដូចម្តាយរបស់នាងធ្វើ។ អនុញ្ញាតឱ្យក្រុមជំនុំរបស់នាងស្លៀកខោខ្លី។ អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេដក់បារី។ អនុញ្ញាត ឱ្យពួកគេអនុវត្តនិងធ្វើដូចដែលពួកគេចង់ធ្វើ។ គ្មានទេ គ្មានអ្វីនិយាយអំពីវាទេ។ គ្រូគង្វាលពាក់កណ្តាលចាស់នៅខាងក្រោយនោះ តុអធិប្បាយនៅខាងក្រោយ ទីនោះគឺខ្លាចគាត់នឹងអស់ប្រាក់ខែនៅថ្ងៃណាមួយឬអស់នំ។

105 ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកថា ខ្ញុំគួរតែផ្សាយដំណឹងល្អហើយញាំសូដា នំកែកយីនិង ជីកទឹក ហើយប្រាប់ការពិតអំពីវា។ រាល់ក្រុមជំនុំមួយរបស់ខ្ញុំក្រោកឡើងដើរចេញ ខ្ញុំនឹងប្រាប់ពួកគេពីសេចក្តីពិត អំពីវា។ ត្រូវហើយ។

106 តើមានបញ្ហាអ្វី? អូ! នេះជាសំបុត្រអាហារ។ “មែនហើយ អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំជា គ្រូគង្វាលនៃក្រុមជំនុំដ៏ធំបំផុតគឺនៅក្នុងទីក្រុង។” អ្នកបាទីស្ទនិង មេតូឌីសស្តាប់ ហោរាក្លែងក្លាយ។ ឥឡូវនេះ មិនសូវល្អទេ ប៉ុន្តែមានអ្វីផ្សេងទៀត ដែលបង្រៀន ផ្ទុយពីព្រះគម្ពីរនេះគឺជាហោរាក្លែងក្លាយ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីរបៀបដែលត្រូវគូសម យ៉ាងណាទេ វាអាចជាទំនាយមិនពិត។ ហ្នឹងហើយ។

107 “អូ! អ្វីៗទាំងអស់មិនអីទេដរាបណាអ្នកមានឈ្មោះរបស់អ្នកក្នុងសៀវភៅ។” អ្នកប្រហែលជាមានឈ្មោះរបស់អ្នកនៅលើសៀវភៅរាប់សិបក្បាល។ បើវាមិន ស្ថិតនៅលើសៀវភៅជីវិត នោះអ្នកបាត់បង់ហើយ! អ្នកអាចល្អរហូតអ្នកអាច ក្លាយជាមនុស្សត្រឹមត្រូវ ស្មោះត្រង់និងស្អាតស្អំនិងសីលធម៌តាមដែលអាច គ្មានអ្វី ត្រូវធ្វើជាមួយវាទេ។

108 អេសាវមានភាពជាមនុស្សប្រុសពីរដងនៃលោកយ៉ាកុបមាន នៅពេលគាត់ជា បុរសពិត ថែរក្សាឪពុកពិការភ្នែកចាស់របស់គាត់និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ ហើយយ៉ាកុប ជាមនុស្សរៀនខ្ពស់ម្នាក់បានអង្គុយនៅតែក្បែរម្តាយរបស់គាត់ ដែលជាក្មេងប្រុស ដ៏អឹមរៀនម្នាក់។ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំស្រឡាញ់យ៉ាកុប ហើយ បដិសេធអេសាវ” ទាំងមុនពួកគេកើត។ រ៉ូម ៨ និយាយដូច្នោះ។ ពិតជាត្រឹមត្រូវ។

109 ព្រះទ្រង់ជ្រាបពីអ្វីដែលមាននៅក្នុងមនុស្ស។ ហើយទ្រង់ដឹងថាមានអ្វីនៅក្នុង ក្រុមជំនុំ ផងដែរ។ យើងរស់នៅដោយនំប៉័ងនៃជីវិត នំប៉័ងនៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ឥឡូវនេះ នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើងមិនមែនជានិកាយ។

110 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ផ្តល់ឱ្យអ្នកបន្តិចទៀត... ខ្ញុំចង់ផ្តល់ឱ្យអ្នកបន្តិច រូបភាពដែលខ្ញុំ បានសរសេរនៅទីនេះ។ “អស្ចារ្យ...” ឥឡូវនេះនៅក្នុងវិវេណៈ ក្នុង ១៩: ២ ។ ខ្ញុំមាន អ្វីដែលកំនត់ចំណាំនៅទីនេះ។ ខ្ញុំចង់មើល តើវាជាអ្វីឥឡូវនេះ។

ដ្បិតសេចក្តីជំនុំជំរះរបស់ទ្រង់ សុទ្ធតែពិតត្រង់ ហើយសុចរិត ទាំងអស់ :ពីព្រោះទ្រង់បានកាត់ទោសស្រីសំផឹងដ៏ធំនោះ ដែលបង្ខូច ផែនដី ដោយការកំផិតរបស់វា ទ្រង់ក៏សងសឹក ដោយព្រះឈាមពួក បារ៉ាប៊ីរបស់ទ្រង់ ដែលវាបានកំចាយ (នោះជាការបញ្ចប់នៃព្រះវិហារ កាតូលិក។)

111 ឥឡូវនេះយើងក៏ចង់អោយអ្នកកត់សំគាល់ដែរនៅទីនេះ ដែលនិកាយ —និកាយមួយត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុងបទគម្ពីរនៅទីនេះ ថា... ហើយព្រះគម្ពីរ មិនដែលនិយាយអំពីនិកាយណាមួយឡើយ។ និកាយនេះមកពីក្រុមជំនុំ កាតូលិក។ នាងគឺជាម្តាយទីមួយ នៃនិកាយហើយនិកាយនីមួយៗបានតត្តាមក។ ឥឡូវនេះ នេះនឹងគ្រាន់តែរឿងតូចមួយ។ វានឹងកាន់តែពិបាកបន្តិច នៅពេលវេលា បន្ទាប់ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់អោយអ្នកមើលឃើញថានិកាយមិនបានកើតមក ទេ ឬតែងតាំងដោយព្រះទេ? វាត្រូវបានតែងតាំងឡើងដោយអារក្ស។

112 ក្រុមជំនុំរបស់ព្រះគឺជា...យើងមិនត្រូវបានបែកបាក់គ្នាទេ គឺជារូបកាយ តែមួយ។ ក្តីសង្ឃឹមនិងគោលលទ្ធិមួយនៅក្នុងសេចក្តីសប្បុរស។ នោះគឺជាក្រុមជំនុំ របស់ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។ មិនថាពួកគេជាអ្វីរបស់អ្វីក៏ដោយ យើងរួមគ្នាតែ១! ត្រូវហើយ។ មិនថាគាត់ជាមេតូឌីសប្តាបទីស្ទទេ បើគាត់បានកើតជាថ្មីហើយ ពោរពេញទៅដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគាត់គឺជាបងប្អូនរបស់ខ្ញុំ។ យើងកំពុង ដើរទៅ កៀកស្នា។ ត្រូវហើយ។ បាទ។ កុំធ្វើឱ្យវាខុសគ្នា។

113 ម៉ូសេ។ ពេលខ្លះខ្ញុំក្រឡេកមើលជុំវិញហើយនិយាយថា “អ្នកដឹងទេ ក្រុម អ្នកស៊ុបខាងពេនទីកុស្តនិយាយ លោកប្រាណហាំ ហេតុអ្វីបានជានាចេញទៅ ក្រៅ ដូចនោះដើម្បីអ្វី?” អ្នកដឹងអ្វីទេ? លោកម៉ូសេសំឡឹងមើលក្មេងៗរបស់ អ៊ីស្រាអែល។ គាត់បានក្រឡេកមើលទៅខុសគ្នាពីជានិមិត្តរបស់ខ្លួន។ ព្រះចៅជាប់

នសំលឹងមើលពួកគេដូចជាគំនរភក់ ប៉ុន្តែលោកម៉ូសេ មើលទៅពួកគេជាអ្នកដែល ព្រះបានជ្រើសរើស។ គាត់បានដឹងថាពួកគេមាន ការសន្យា។ ហេតុអ្វី? គាត់ស្គាល់ វាដោយព្រះបន្ទូល។ ហើយដោយសេចក្តីជំនឿ...ជាមួយគាត់ ត្រូវឡើងទៅលើ បល្ល័ង្កដើម្បីធ្វើជាព្រះចៅជាធានីនិងផែនដីទាំងមូលក្រាបនៅទៀបព្រះបាទរបស់ ព្រះអង្គ អង្គុយហើយចាក់ស្រានៅក្នុងមាត់របស់គាត់និងស្រីស្រស់ស្អាតដើម្បីអម គាត់ ក្នុងនាមជាអធិរាជឬមេដឹកនាំផ្តាច់ការឬស្តេចផែនដី ម៉ូសេវ័យក្មេង អាយុ សែសិបឆ្នាំមាននៅក្នុងដៃរបស់គាត់។ គាត់បានមើលទៅលើភក់ ប៉ុន្តែគាត់បានដឹង ថា គាត់គឺជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ។ ហាលេលូយ៉ា! នោះហើយ។ គាត់ដឹងថា គាត់ជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ។ ហើយដោយជំនឿតែ១គត់គាត់ បានជ្រើសរើស!

114 មនុស្សគ្រប់គ្នាត្រូវតែធ្វើការជ្រើសរើស។ អ្នកត្រូវតែធ្វើការជ្រើសរើស។ អ្នកនឹង ធ្វើការជ្រើសរើសឥឡូវនេះ។ អ្នកនឹងធ្វើការជ្រើសរើស ពេលព្រឹក។ អ្នកនឹងធ្វើការ ជ្រើសរើសនៅយប់ថ្ងៃស្អែក បើអ្នកនៅរស់។ អ្នកត្រូវជ្រើសរើសនៅពេលណាមួយ។ បងប្រុស ជាយូរមកហើយខ្ញុំបានជ្រើសរើស។ ព្រះគម្ពីរនេះគឺជាវចនានុក្រម របស់ខ្ញុំ។ ព្រះគម្ពីរនេះគឺជាសៀវភៅជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ព្រះគម្ពីរគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះ។ ព្រះគម្ពីរគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំរស់នៅ។ ព្រះគម្ពីរនេះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំឈរនៅ។

115 ដូច្នេះលោកម៉ូសេសំឡឹងមើលទៅកូនចៅអ៊ីស្រាអែល។ ហើយមិនមែនតែ គាត់ទេដែលនិយាយថា “អូ ពួកគេគឺជាមនុស្សអស្ចារ្យ។ ខ្ញុំគ្មានអ្វីប្រឆាំងពួកគេ ទេ។ អូ ទេ ខ្ញុំនឹងមិននិយាយពាក្យណាមួយប្រឆាំងនឹងពួកគេឡើយ។” នោះគឺជា វិធីដែលមនុស្សជាច្រើនធ្វើនៅថ្ងៃនេះ។ “អូ! ពួកពេនទីកុស្ត ទាំងនោះនិងមនុស្ស ទាំងនោះដែលបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនិងមនុស្សដែលជឿលើការព្យាបាល របស់ព្រះ អូខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្មានអ្វីប្រឆាំងនឹងវាទេ។” ប៉ុន្តែនោះមិនមែនជាលោកម៉ូសេទេ។ គាត់បានបោះបង់ចោលប្រទេសអេហ្ស៊ីបហើយបានក្លាយជាម្នាក់ក្នុងចំណោម ពួកគេ។ គាត់បានចេញទៅក្នុងចំណោមបងប្អូនគាត់។ គាត់ជាម្នាក់ក្នុងចំណោម ពួកគេ។

116 បងប្អូនអើយ នោះជាកន្លែងដែលខ្ញុំត្រូវទៅ។ ខ្ញុំនឹងដើរជាមួយព្រះអម្ចាស់ ដែលត្រូវបានគេមើលងាយ បើវាមានតែមួយគ្នា ឬអ្វីក៏ដោយ។ ពួកគេបាន ទទួលការសន្យាហើយ ខ្ញុំឃើញឈ្មោះរបស់ពួកគេនៅក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់ កូនចៀម។ ពួកគេជាបងប្អូនរបស់ខ្ញុំ។ ត្រូវហើយ។ យកជំរើសរបស់អ្នកហើយឈរ

ជាមួយពួកគេ។ ត្រូវប្រឌុស ឈរនៅទីនោះទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ។ បើពួកគេ ធ្វើខុសសូមជួយពួកគេឱ្យត្រូវ។ អ្នកមិនដែលធ្វើឱ្យពួកគេប្រសើរជាងមុនដោយ ទាត់ពួកគេនោះទេ។ ឃើញទេ ព្យាយាមទាញពួកវាចេញ។

117 ឆាលី ដូចជាពួកគេបាននិយាយអំពីបងប្រុស អេលេន អំពីភ្លើងដែលពួកគេ បាន...ឈាមនៅក្នុងដៃ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដែលមិនអើពើនឹងអេលេន ទេ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “បើខ្ញុំអាចផ្សព្វផ្សាយដូចជា អេលេន ខ្ញុំមិនដែល មានសេវាព្យាបាលទេ។” ឥឡូវនេះ នៅពេលនិយាយអំពីការមិនចុះសម្រុងនឹង ឈាម ក្នុងនាមជាកសុតាងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងដៃរបស់អ្នក ខ្ញុំនឹងមិន យល់ស្របទេ។ ប៉ុន្តែនៅពេលនិយាយដល់ភាពជាបងប្អូន គាត់គឺជាបងប្អូន របស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំឈរ កៀកស្មានឹងស្មាជាមួយគាត់នៅក្នុងសមរក្សមិ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ បើគាត់ខុស ខ្ញុំនឹងព្យាយាមជួយគាត់។ ហើយបើគាត់មិនខុស បើខ្ញុំខុស ខ្ញុំចង់ អោយគាត់ជួយខ្ញុំផង។ នោះជាវិធីដែលយើងបាន—សម្របខ្លួន។ ឥឡូវមើលនៅ ទីនេះ។

...នាងជា សេចក្តីអាថ៌កំបាំង ក្រុងបាប៊ីឡូនដ៏ធំ ជាម្តាយនៃពួក ស្រីស័ង្កី...

118 ឥឡូវនេះតើអ្នកឃើញពីរបៀបដែលក្រុមជំនុំនៅថ្ងៃនេះទេ មិត្ត អ្នកអាច មើលឃើញពីរបៀបដែលក្រុមជំនុំទាំងនេះសព្វថ្ងៃរស់នៅតាមរបៀបដែលពួកគេ ចង់រស់នៅ? “ល្អឥតខ្ចោះត្រូវហើយ ទៅមុខទៅ” សត្វឆ្កែស៊ីកអូត មិនយកចិត្ត ទុកដាក់។ “ហេតុអ្វី គ្មានឈឺចាប់ក្នុងការធ្វើរឿងនោះសោះ។ ហេតុអ្វី អ្នកគ្រាន់តែ ព្យាយាមធ្វើម៉្លេងបែបបុរាណ។” ឥឡូវមើលគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេ។ ឥឡូវខ្ញុំចង់... ឥឡូវមើល។ នោះជាទំលាប់របស់ពួកគេ។ តើអ្នកឃើញទេ ថាប៉ុន្មានឆ្នាំកន្លងមក នេះក្រុមជំនុំភាគលិកគឺជាមនុស្សតែម្នាក់គត់ដែលត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យទៅមើល ការបង្ហាញរូបភាពមួយ? ក្រុមជំនុំមេតូឌីសនឹងមិនធ្វើដូច្នោះឡើយ គិតពីរឿង បែបនេះ។ ពួកគេជានិកាយទាំងអស់ “ទេ! នោះជាការងារ មកពីអារក្ស។” ខ្ញុំឆ្ងល់ ថាមានអ្វីកើតឡើង។ ហ្នឹងហើយ។

119 ហើយអ្នកដឹងថា អ្នកនឹងនាំពួកក្មេងស្រីភាគលិកវ័យក្មេង ពួកគេមក នៅ ខាងក្រៅជាមួយអ្នកទាំងនេះ... (ឥឡូវនេះ មានក្មេងប្រុសខ្លះចាស់ដូចខ្ញុំដែរ) ... ចេញមកហើយកត់សំគាល់រឿងតូចមួយនេះដែលពួកគេមានផង្កងខ្ពស់។ បុរស

នោះ ខ្ញុំគិតថាគឺស្ថិតនៅក្នុងនរក នៅយប់នេះ។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ខ្ញុំមិនមែនជា
ចៅក្រមរបស់គាត់ទេ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលគាត់បានបង្កើតបទចម្រៀងកខ្វក់តូច
ដំបូងដែលបានចាក់ចេញ តាមវិទ្យុ ដោយមិនត្រូវបានរាប់ថា “វិល អេម ក្មេងស្រី
វិល រាំចុះហើយបង្ហាញ ជង្គង់ដ៏ស្អាតរបស់អ្នក។” តើមានមនុស្សប៉ុន្មានចងចាំ
នៅពេល ដែលចេញមកប៉ុន្មានឆ្នាំមុន? នោះគឺជាការដួលលើកដំបូងនៅទីនោះ។
ត្រូវហើយ។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេទទួលយកបុរសនេះមកពីរដ្ឋតិចសាស់
ហើយយកស្ត្រីនៅទីនោះ ហើយប្រើសម្លៀកបំពាក់នៅខាងក្រោមដើម្បីឱ្យពួកគេ
មើលទៅ ដូចជាពួកគេជាអ្វីមួយដែលពួកគេមិនមែនសោះ របស់របរនិងរបស់
ទាំងនោះ ហើយឱ្យពួកគេបន្តធ្វើវា។ ហើយតើវាបានធ្វើអ្វីខ្លះ? វាបានលូនចូល។
វាជាវិញ្ញាណ។

120 បុរសម្នាក់ត្រូវបានគេនិយាយនៅថ្ងៃផ្សេងទៀត។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំ
មិនដឹងថាខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វីទេ។ ខ្ញុំមានក្មេងប្រុសល្អស្មោះត្រង់ ហើយក្មេងប្រុសនោះ
កំពុងតែទទួល ដូច្នោះគាត់នឹងទទួលយកអ្វីដែលគាត់ដាក់ដៃលើ។”

ខ្ញុំសួរថា “ហេតុអ្វី?”
“គាត់កំពុងសេពគប់ជាមួយចោរ។”

121 អ្នកនៅជាប់ជាមួយនរណាម្នាក់ដែលជាចោរ អ្នកនឹងក្លាយជាចោរខ្លួនឯង។
ម្តាយកេនតាគឺចាស់របស់ខ្ញុំ ធ្លាប់និយាយថា “អ្នកដេកជាមួយឆ្កែដែលមានចៃ
អ្នកនឹងក្រោកឡើងជាមួយសត្វចៃ ផងដែរ។” អ្នកយក—អ្នកយកស្ត្រីម្នាក់ដែល
មិនល្អហើយទុកឱ្យ... ក្មេងស្រីហើយដាក់នាងនៅជាមួយ—ក្មេងប្រុសល្អសមរម្យ
ម្នាក់ ហើយរឿងដំបូងដែលអ្នកដឹងថាគាត់ជាអ្នកតុបតែងខ្លួន។ បង្វែរការត្រូវឱ្យ
ប្រឆាំងទៅវិញ។ អ្នកត្រូវបានស្គាល់ដោយក្រុមការងាររបស់អ្នក។ ញែកខ្លួនអ្នក
ចេញ! “ចូរចេញពីក្នុងចំណោមពួកគេទៅ!” ព្រះគម្ពីរចែងដូច្នោះ: “ចូរញែកខ្លួនចេញ!”
ត្រូវហើយ។

122 បើនិកាយរបស់ពួកគេត្រូវឡប់ទៅរកអំពើពុករលួយអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេ
ដូចនោះ... មែនហើយ នៅទីនេះថ្ងៃណាៗ នៅក្នុងក្រុមជំនុំបាទីស្តដ៏ល្អមួយ
ពួកគេ ត្រូវតែបោះបង់ចោល។ មានតែអាចអធិប្បាយបាន ២០ នាទីប៉ុន្មោះ
មនុស្សត្រូវធ្វើ ព្រោះគ្រូគង្វាលត្រូវការជក់បារី។ ក្រុមជំនុំទាំងអស់បានចេញទៅ
ខាងក្រៅ។ ពួកគេបានឈរនៅទីនោះនៅកន្លែងជក់បារី ហើយក៏ត្រលប់មកម្តង

ទៀត ទាំងគ្រូគង្វាលនិងក្រុមជំនុំ។ ខ្ញុំបានទៅក្រុមជំនុំមួយដែលមានបុរសម្នាក់
 ឈរ មានអាវវែងដ៏ធំមួយឈរនៅទីនោះ បាននិយាយថា ពីងផ្អែកលើតុអធិប្បាយ
ដូចនេះ និយាយអំពីផ្កាប្រភេទខ្លះដែលគាត់បានរកឃើញនៅលើភ្នំ។ នោះគឺអំពី
 វា ហើយត្រលប់មកវិញ។ ហើយម្រាមដៃរបស់គាត់គឺលឿងជាមួយផ្សែងបារី។
 ត្រូវហើយ។ ហើយនិយាយអំពីស្ត្រីទាំងនោះ បុរសនឹងទៅលេង... តើអាឡើម៉ែ
 ងលេងហ្មេម្យ៉ាងមួយវា អ្នកភាគច្រើនបានលេង—ចែកសន្លឹកបៀវត្សដឹងទេ?
 មាន...អូ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំចាំវា។ ពីនណូលេពួកគេនឹងលេងល្បែងពីនណូលេ។ ខ្ញុំគិតថា
 ហ្នឹងហើយ។ មែនហើយវាជាកន្លែងដែលអ្នកដោះស្រាយ។ វាលេងជាប្រចាំ ដោយ
 កាត។ ល្បែងពីនណូលេ នៅក្នុងបន្ទប់ក្រោមដី! ខ្ញុំអើយ ល្អអី! នោះហើយជាកន្លែង
 គ្រឹះរបស់វាកុំឆ្ងល់! តើពួកគេធ្វើអ្វី? ហើយបន្ទាប់មកអ្នកលេងពីក្រុមជំនុំកាតូលិក
 នៅទីនេះ នៅកន្លែងឆ្នោតនិងលេងឆ្នោត។ ហេតុអ្វី អ្នកប្រូតេស្តង់គឺកខ្វក់ដូចជា
 ពួកគេអញ្ចឹង អ្វីដែលអ្នកនិយាយអំពីវាបាន? ដើងមិនអាចហៅកំសៀវថា “កខ្វក់
 បានទេ?” ពិតជាមិនដូច្នោះទេ។ អ្នកកំពុងធ្វើ ការនោះ ដែលបន្ទាប់មកនិយាយ
 ថា “ខ្ញុំជាប្រេសប៊ីដើរៀន។ ខ្ញុំជាមេតូឌីស។” អ្នកគ្មានអ្វីទាល់តែអ្នកកើតជាថ្មី។
 ត្រូវហើយ។ ហើយនៅពេលអ្នកធ្វើវាអ្នកដឹងថា មានអ្វីមួយនៅក្នុងអ្នកប្រាប់អ្នកថា
 របស់ទាំងនោះខុសហើយ ហើយអ្នកនឹងចេញពីវាគ្រាន់តែប្រាកដថាអ្នកខ្ពស់ជាង
 ជង្គង់ទា។ អ្នកដឹងថាវាជាការពិត។ ពិតប្រាកដណាស់។ បាទ។ របស់ទាំងនោះ
 ត្រូវគ្នានៅក្នុងនោះ។ ហេតុអ្វី?

...ជាមួយនៃពួកស្រីសំដឹង...

123 នៅថ្ងៃមួយ ម្តាយចាស់នឹងនិយាយថា “អ្នកដឹងទេ? យ៉ាងណាមិញបង
 សម្លាញ់ យើងទាំងពីរក៏ដូចគ្នាដែរ។” ហើយអ្នកដឹងទេវាជាអ្វីនៅពេលនោះទេ?
 សហព័ន្ធក្រុមជំនុំនឹងរូបមន្ត ដូចពួកគេសព្វថ្ងៃនេះអីចឹង។ ហើយអ្នកដឹងថាតើ
 នឹងមានអ្វីកើតឡើងចំពោះក្រុមតូចនោះទេ? អ្នកត្រូវបង់ការចំណាយ ក្មេងប្រុស
 អើយ។ ពិតណាស់។

124 ប៉ុន្តែកុំបារម្ភកូនចៀមនឹងឈ្នះវា។ ដ្បិតទ្រង់ជាព្រះអម្ចាស់ លើព្រះអម្ចាស់និង
 ស្តេចលើស្តេច ហើយព្រះនឹងទៅដឹកនាំក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ ជំនួសឱ្យនិកាយ។ ទ្រង់
 នឹងចាក់ប្រេងមាសរបស់ព្រះដ៏បរិសុទ្ធលើក្រុមជំនុំនោះ។ បងប្រុស ភ្លើងនឹងធ្លាក់
 ពីលើមេឃ ហើយ សញ្ញានិងអព្វុតហេតុនឹងកើតឡើងដែលអ្នកមិនធ្លាប់បានឃើញ

ពីមុនមក។ ហ្នឹងហើយ។ “កុំខ្លាចអី ក្រុមជំនុំចម្រើន ព្រះវរបិតារបស់អ្នកមាន ព្រះរាជបំណងប្រទានដល់អ្នកនូវអាណាចក្រនេះ” ហ្នឹងហើយ។ “អ្នកណាស៊ូទ្រាំ រហូតដល់ទីបញ្ចប់!” នៅទីនោះអ្នកនឹងបានទៅ។ បន្តតាមផ្លូវនោះចុះ។ រក្សាក្បាល របស់អ្នកឆ្ពោះទៅរកកាលវាវី។ ព្រះគម្ពីរនេះគឺត្រឹមត្រូវ។ កុំបារម្ភ។

125 ឥឡូវនេះមើល។ មានទំលាប់ខ្លះដែលពួកគេមាន។ សីលធម៌មួយចំនួនដែល ពួកគេមាន។ យើងអាចបន្តទៅមុខទៀត។ រឿងដំបូងដែលអ្នកដឹងគឺវ៉ែកក្លាយ ចូលក្រុមជំនុំប្រូតេស្តង់។ បន្ទាប់មកស្រ្តីកាតូលិកចាប់ផ្តើម ហេតុអ្វី...វា មិនបង្ក គ្រោះថ្នាក់អ្វីទេក្នុងការស្លៀកខោខ្លី ដរាបណាពួកគេស្លៀកខោខ្លី ទៅព្រះវិហារហើយ ដាក់កន្សែងដៃតូចលើក្បាលរបស់ពួកគេ។ ប្រភេទខ្លះនៃប្រពៃណី “កុំបរិភោគសាច់ នៅថ្ងៃសុក្រ” ហើយ អូ កន្លែងដែលអ្នកធ្លាប់ឃើញគេដាក់កន្សែងដៃនៅលើក្បាល ដើម្បីចូលព្រះវិហារ? ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកបង្ហាញខ្ញុំពីបទគម្ពីរ។ វាជាទំនាយមិនពិត។ តើ វានៅឯណានៅក្នុងក្រុមជំនុំ អ្នកត្រូវបានគេកំណត់ឱ្យពាក់មួកនៅក្នុងព្រះវិហារ? នៅពេលអ្នកពាក់មួកលើក្បាលរបស់អ្នក អ្នកមិនគោរពព្រះគ្រីស្ទទេ! បុរសអើយ ខ្ញុំ កំពុងនិយាយអំពីវា។ ស្រ្តី អ្នកបានគ្រប ប៉ុន្តែខ្ញុំសូមអ្នកឱ្យបង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងណាថា ជាមួកប្លុកនៃរូងដៃ។ វាជាសក់របស់អ្នក! ហើយអ្នកបានកាត់វាចោល។ ឥឡូវនេះ ចុះយ៉ាងម៉េចដែរ? អូ ពួកគេនិយាយថា “នោះជាម៉ូតចាស់”។ បើអញ្ចឹង វាជា ព្រះគម្ពីរ! ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺត្រឹមត្រូវ។

126 និយាយនៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មានទេអំពីស្រ្តីដែលបានលាងជើងព្រះយេស៊ូវ យកសក់របស់នាងអ្នកដឹងហើយ—ហើយមកជូតនឹងសក់នោះ។ ខ្ញុំបាននិយាយ ថា “តែមួយគត់ ជាវិធីដែលស្រ្តីអាចធ្វើបាន គឺឈរនៅលើក្បាលរបស់នាងដើម្បី មានសក់គ្រប់គ្រាន់ ទៅទីនោះដើម្បីលាងជើងរបស់ទ្រង់ដើម្បីជូតជាមួយវា។ ត្រូវហើយ។ អូ វាគឺគួរឱ្យស្តាប់ខ្ពើមដែលឃើញបែបនោះ... នៅទីនេះ អាសាសធាតុ ត្រជាក់ ដើរជុំវិញ ជាមួយនឹងអារម្មណ៍តូចមួយនៅលើនោះ ហើយរាងកាយអាក្រាត របស់ពួកគេបានបង្ហាញ។

127 ឥឡូវនេះនិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកលើកយកស្រ្តី?” អ្នកត្រូវលើកយក ស្រ្តី

128 ហើយអ្នកជាបុរសអនុញ្ញាតឱ្យស្រ្តីរបស់អ្នកធ្វើការនោះ បងប្អូនប្រុសៗ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ មិនដឹងទេ អ្វីដែលត្រូវគិតអំពីអ្នក។ ឥឡូវ វាត្រូវហើយ។

129 ហើយអ្នកជាគ្រូគង្វាល ខ្ញុំមិនស្មានថាអ្នកនៅទីនេះទេ។ ប៉ុន្តែបើអ្នកឃើញ បុរសធ្វើដូចនោះ អ្នកប្រាប់គាត់ឲ្យមក ជួបខ្ញុំ។ ឃើញទេ? បើគាត់មិនទទួលការ គោរពព្រះគ្រីស្ទជាជាងអនុញ្ញាតឱ្យក្រុមជំនុំរបស់គាត់ធ្វើបែបនោះដោយគ្មាន... ឥឡូវនេះគាត់... ពួកគេអាចនឹងធ្វើវានៅខាងក្រោយគាត់ ប៉ុន្តែបើគាត់មិនប្រាប់ ពួកគេអំពីវាទេ គាត់មិនមែនជាអ្នកបំរើសមនឹងព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទទេ។ ពិតជា ត្រឹមត្រូវ។ គាត់មិនសមធ្វើជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះគ្រីស្ទទេ។ អ្នកបំរើរបស់ព្រះគ្រីស្ទមិន គួរភ័យខ្លាចឡើយ បើបុព្វហេតុនោះកើតឡើងចំពោះព្រះគម្ពីរ។ ប្រាកដណាស់។ ប៉ុន្តែនៅទីនោះពួកគេគឺពួកគេចេញ ហើយពួកគេធ្វើវាយ៉ាងណាក៏ដោយ។

130 ហើយបន្ទាប់មករឿងដំបូងដែលអ្នកដឹងគឺ ប្រូតេស្តង់ត្រូវតែរើសយក។ អ្នកជា មេតូឌីស្តនិងអ្នកជាបាបទីស្ទនិងព្រឹសប៊ីធ័ររៀនឬ ណាសារីនឬ ភៀលគ្រីមហូលី ណេសនិងអ្នកទាំងអស់គ្នា ដូចគ្នាបានទទួល ប្រាំមួយនៃមួយ និងពាក់កណ្តាល ជាច្រើនទៀត។ អ្នកមាន “ម្តាយជាស្រីពេស្យា។” និកាយរបស់អ្នក “ដរាបណា ពួកគេចាប់ផ្តើមនៅទីស្នាក់ការកណ្តាល តើវាខុសគ្នាយ៉ាងដូចម្តេច?” ឃើញទេ? ធ្វើឱ្យមានភាពខុសគ្នាច្រើន។ ការិយាល័យនោះមិនដែលចាប់ផ្តើមទេ។ អាច ចាប់ផ្តើមនៅទីស្នាក់ការកណ្តាលរបស់អ្នកនៅទីនេះ ប៉ុន្តែមិនមែនមួយនៅទីនោះ ទេ។ អាស្រ័យលើកន្លែងដែលអ្នកនៅ។ វាជាការពិត។

131 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនគិតថាយើងមានពេលបន្តបានមួយទៀតទេ ប្រហែលជាខ្ញុំទុក វានៅពេលព្រឹកប្រសើរជាង។ ត្រូវហើយ សូមខ្លឹបន្តិច។ យើងបានធ្វើ “បុណ្យជ្រមុជ ក្នុងទឹក” យើងក៏ទទួលបាន “ការកំណត់ទុកជាមុន” និង អូ រឿងជាច្រើន។ ដូច្នេះ សូមយករឿងនេះខ្លីនៃ “ស្ត្រី អ្នកអធិប្បាយ” និងយកមួយនេះ។

132 ឥឡូវនេះ អ្នកអធិប្បាយស្ត្រី ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើឱ្យប៉ះពាល់ដល់អារម្មណ៍របស់អ្នក ទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ប្រាប់អ្នកពីរឿងខ្លះ។ អ្នកមិនមាននិយាយក្នុងបទគម្ពីរ គ្មានទេក្នុង ព្រះគម្ពីរ។ មែន ខ្ញុំដឹងកន្លែងដែលអ្នកត្រូវទៅ ហើយខ្ញុំបានធ្វើ មែនហើយ “ហើយ កូនប្រុសកូនស្រីរបស់អ្នកនឹងចេះទាយ។” ឥឡូវនេះ បើគ្រូគង្វាលរបស់អ្នកមិនដឹង ថាល្មោះ “ទាយ” មានន័យថាគាត់—មិនដឹងអ្វីទាំងអស់។ គាត់គ្មានកិច្ចការច្រើន នៅពីក្រោយវេទិកានេះទេ ដើម្បីប្រាប់អ្នកឱ្យភ្លាយជាគ្រូអធិប្បាយ។ ឃើញទេ? ព្រោះវាពិតជាត្រូវបានគេថ្កោលទោស ពីលោកុប្បត្តិដល់វិវរណៈ។ ឥឡូវខ្ញុំសូម បង្ហាញអ្នកពីការនេះ ឃើញទេ។

133 ឥឡូវ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកបើកតាមខ្ញុំទៅជីម៉ូថេទី ១ ជំពូក២:១១ ។ គ្រាន់តែត្រឡប់នៅទីនេះ ហើយយើងនឹងរកឃើញវាឥឡូវនេះ ហើយយើងនឹងទទួលបានវានៅទីនេះ ផងដែរ របស់អ្នក កិច្ចការ២។ មែន។ ហើយគ្រាន់តែ—ស្តាប់នៅទីនេះនូវអ្វីដែលបទគម្ពីរបាននិយាយអំពីប្រធានបទនេះ។

134 ឥឡូវនេះមានអ្នកខ្លះនិយាយថា “មែនហើយ លោកប្រាណាហាំ អ្នកគឺត្រឹមត្រូវ ហើយ អ្នកស្អប់ស្រ្តីចំណាស់ម្នាក់។” ខ្ញុំមិនមែនជាអ្នកស្អប់ស្រ្តីទេ។ ខ្ញុំជា...ខ្ញុំមិនចូលចិត្តទេ ដើម្បីមើលស្រ្តីព្យាយាមយកកន្លែងដែលពួកគេមិនមែនជាកម្មសិទ្ធិក្នុងកន្លែងនោះ។

អ្នកចាំនៅឯចំណាត់ចាស់ហាមីដ៍នៅទីនេះ គឺជាចំណាត់មួយក្នុងចំណោម ចំណាត់ជាច្រើនដែលជោគជ័យគឺនៅលើទន្លេអូហៃយ៉ូ? ពួកគេបានដាក់ស្រ្តីម្នាក់លើវា។ រកមើលអ្វីដែលបានកើតឡើង។

ពួកគេផ្តល់សិទ្ធិឱ្យស្រ្តីបោះឆ្នោត។ មើលអ្វីដែលបានកើតឡើង។

135 ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកឥឡូវនេះ។ មិនត្រឹមតែស្រ្តីប៉ុណ្ណោះទេ។ ខ្ញុំចង់ប្រាប់បុរសថា អ្នកក៏មានបញ្ហានេះដែរ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកពីរឿងខ្លះ បងប្អូន។ ប្រជាជាតិនេះគឺជាប្រជាជាតិរបស់ស្រ្តី។ ខ្ញុំនឹងបង្ហាញឲ្យអ្នក ដោយបទគម្ពីរអ្វីក៏ដោយដែលអ្នកចង់បាន វាបង្ហាញ។ នេះគឺជា...តើមានអ្វីលេចឡើងនៅលើប្រាក់របស់យើង? ស្រ្តីម្នាក់។ តើនាងត្រូវបានគេរកឃើញនៅទីណា? នៅក្នុងខ២៩ ការបើកសម្តែងនៅទីនេះ អ្នកឃើញនាង។ នាងជាលេខ ១៣ ហើយអ្វីៗទាំងអស់នាងបានចាប់ផ្តើម ផ្កាយដប់បីឆ្នូតដប់បី អាណានិគមទាំងដប់បី។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺដប់បីដើម្បីចាប់ផ្តើមជាមួយ។ នាងបង្ហាញខ្លួននៅក្នុងជំពូកទី ១៣ នៃវិវរណៈ។ ស្រ្តីម្នាក់ ដប់បី!

136 ហើយនៅក្នុងឆ្នាំ ១៩៣៣ នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់... នៅពេលដែលយើងកំពុងតែប្រជុំនៅទីនេះដែលជាកន្លែងដែលក្រុមជំនុំនៃព្រះគ្រីស្ទកំពុងឈរនៅពេលនេះ ផ្ទះចាស់ម៉ាសូនិក ការនិមិត្តរបស់ព្រះអម្ចាស់បានមកដល់ខ្ញុំ ហើយបានទស្សនាថា “ប្រទេសអាឡឺម៉ង់នឹងក្រោកឡើង ហើយដាក់ខ្សែម៉ាហ្គីតនៅទីនោះ។” អ្នករាល់គ្នាជាច្រើន ចាំវា។ ហើយរបៀបដែលពួកគេត្រូវបានពង្រឹងនៅទីនោះ និងជនជាតិអាមេរិកាំងវាយដំយ៉ាងខ្លាំងនៅខ្សែនោះ។ ហើយបាននិយាយថាតើនឹងមានអ្វីកើតឡើង ហើយអំពីរ៉ូស៊ីយ៉ា និងរឿងរ៉ាវទាំងនោះ គាត់នឹងរត់ហើយធ្វើ

អាណត្តិទីបួន។ ល្អឥតខ្ចោះ គ្រាន់តែទៅតាមវិធីពិតប្រាកដ វាបានកើតឡើង។ ហើយក៏បាននិយាយដៃវាថាវាចម្រើននឹងនៅតែបន្តដំណើរការទៅមុខដដែល ដូចស៊ុតរហូតដល់ថ្ងៃចុងក្រោយពួកគេគ្រាន់តែមានរាងដូចស៊ុតប៉ុណ្ណោះ។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “វានឹងកើតឡើងរថយន្តទាំងនោះនឹងមិនត្រូវបានបើកដោយចង្អុតទេ។ វានឹងមានអ្វីផ្សេងទៀតដំណើរការពួកវា។” វាជាវថយន្តដែលពួកគេកំពុងដឹកឥឡូវនេះ ការបញ្ជាពីចំងាយដើម្បីសុវត្ថិភាព។ ត្រឹមត្រូវ។ អ្នកនឹងមិនអាចចូលទៅក្នុងទីក្រុង...បន្ទាប់មកតំបន់ចម្ងាយ ២០ ម៉ាយល៍អ្នកអាចទៅបានតែ ២០ ម៉ាយល៍ប៉ុណ្ណោះ។ អ្នកមិនអាចបុកឡានផ្សេងទៀតទេ ព្រោះវាជាឧបករណ៍បញ្ជាពីចំងាយ។ ឃើញទេ វានឹងកើតឡើងដូចនោះ ហើយឥឡូវនេះ។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ចាំថានៅថ្ងៃនោះ មុនពេលពេលវេលាបញ្ចប់មកដល់ មុនពេលពេលវេលាបញ្ចប់មក ដល់ស្រ្តី...អ្នកទាំងអស់គ្នារក្សាទុកនូវអ្វីដែលបានសរសេរចុះ។ វានឹងមានការលើកស្រ្តីដ៏អស្ចារ្យនិងមានអំណាច ទាំងជាប្រធានាធិបតីរឹមដឹកនាំផ្តាច់ការីក៏ស្រ្តីដែលមានអំណាចអស្ចារ្យ នៅសហរដ្ឋអាមេរិកនេះ។ ហើយនាងនឹងលិចនៅក្រោមឥទ្ធិពលរបស់ស្រ្តី។ ឥឡូវអ្នកចាំបានថា នោះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។” ឃើញទេ?

137 ហើយនាងខុស។ ហើយតើវាបានផ្តល់មធ្យោបាយអ្វីទៅ? ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នក។ ចូរធ្វើជាមនុស្សខាងឯវិញ្ញាណ។ អនុញ្ញាតឱ្យ...បើកឡើង។ រកមើល។ ហេតុអ្វីបានជាវាធ្វើដូច្នេះ? ទៅ ផ្តល់ឱ្យក្រុមជំនុំកាតូលិកកន្លែងមួយដើម្បីចូលមក។ ឃើញទេ? អ្នកថ្វាយបង្គំតារាភាពយន្តទាំងនេះនិងរបស់ប្លែកៗទាំងអស់នៅទីនេះ។ ចងចាំ អ្វីដែលខ្ញុំបានអធិប្បាយ? ម៉ាហ្គី អ្នកចាំវាកាលពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុននៅ—លើការលុកលុយរបស់សហរដ្ឋអាមេរិកដើម្បីផ្តល់លំរាំរដ្ឋាភិបាលអាមេរិក។ ហើយរបៀបដែលខ្ញុំបាននិយាយថាគាត់បានលើកឡើងនៅប៉ារីសបន្ទាប់ពីយើងបានសង្គ្រោះ ពួកគេនៅទីនោះពីស្រ្តីនោះ ស្រានិងពេលវេលាដ៏ធំ។ ហើយគាត់បានភ្លឺនៅហូលីវូដ។ ឥឡូវនេះជំនួសឱ្យយើងបញ្ជូនទៅប៉ារីសដើម្បីទទួលម៉ូដែល។ ពួកគេបានធ្វើនៅទីនេះដើម្បីទទួលម៉ូដែល។ តើវាបានធ្វើអ្វីខ្លះ? យើងទទួលបាន...យើង មិនអនុញ្ញាតឱ្យកូនរបស់អ្នកទៅមើលរូបភាពនោះទេ ប៉ុន្តែគាត់បានមើលទៅក្នុងទូរទស្សន៍ បានផ្លាស់ប្តូរនិងការបំពុលទាំងមូល នៃរឿង រត់នាំចេញទៅ។ ហើយនៅទីនេះយើងសព្វថ្ងៃនេះ ក្មេងស្រីតូចៗទាំងអស់ ហើយក្មេងប្រុស

ទាំងអស់ចូលចិត្តប្រភេទទូរទស្សន៍ទាំងនេះ។ តើវាគឺជាអ្វី? វាបង្កើតផ្លូវ។ ក្មេងប្រុស អើយ ស្រ្តីម្នាក់ដែលមានកេរ្តិ៍ឈ្មោះអាចបញ្ជូនមនុស្សកាន់តែច្រើនទៅ នរកជាង ការមិនស្របច្បាប់ជាក់នៅក្នុងទីក្រុងទៅទៀត។ ត្រូវហើយ។ មើលនាងដើរតាម ផ្លូវជាមួយសម្លៀកបំពាក់របស់នាងទាំងអស់ត្រូវបានគេទម្លាក់ចុះ កុំខ្វល់ថាបុរស នោះជាអ្នកណា បើគាត់ជាបុរសធម្មតាដែលមានសុខភាពល្អពេលគាត់មើលទៅ ស្រ្តីគាត់មានអ្វីមួយចងដើម្បីឆ្លងកាត់គាត់។ ឥឡូវនេះគ្រាន់តែស្មោះត្រង់។ ខ្ញុំមិន ខ្វល់...

138 ខ្ញុំមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធអស់ជាច្រើនឆ្នាំ។ អ្នកមិនអាចមើលស្រ្តីហើយ នាង ស្លៀកពាក់ពាក់កណ្តាលឡើយ... ខ្ញុំ—ខ្ញុំលឺឈើឆ្កាងតូចមួយនៅក្នុងឡានរបស់ខ្ញុំ អ្នករាល់គ្នាបានឃើញវា។ មានគេនិយាយមកខ្ញុំថា “តើអ្នកជាកាតូលិកឬ?” តើ កន្លែងណាដែលកាតូលិកធ្លាប់ទទួលបានជម្រើសនៅលើឈើឆ្កាង? ឈើឆ្កាង មានន័យថា “គ្រីស្ទាន” ។

139 ពួកគេគឺជាបុព្វជិតហើយអ្វីៗទាំងនោះគឺជាសញ្ញារបស់ កាតូលិក។ យើង មិនជឿលើរបស់ដូចនោះទេ។ យើងជឿលើព្រះគ្រីស្ទ។ ពួកគេមានមនុស្សស្លាប់ គ្រប់ប្រភេទដែលពួកគេថ្វាយបង្គំ។ វាជាទម្រង់ខ្ពស់ នៃភាពខាងវិញ្ញាណ។ វាជា ការថ្វាយបង្គំមនុស្សស្លាប់។ គ្មានរឿងបែបនេះទេ អត់ទេ។

140 ខ្ញុំបានសួរដល់សង្ឃនោះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាដូច្នោះបើ... ពេត្រុសជាសម្តេចប៉ាបដំបូង?”

គាត់និយាយថា “ត្រឹមត្រូវហើយ”

141 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាលោកពេត្រុសនិយាយថា ‘គ្មាន អ្នកសម្រុះសម្រួលផ្សេងទៀតទេរវាងព្រះនិងមនុស្ស ប៉ុន្តែបុរសនោះគឺជា ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ?’ ហើយអ្នកមានស្រ្តីប្រាំពាន់នាក់បានស្លាប់និងអ្វីៗផ្សេងទៀត អ្នកធ្វើឱ្យពួកគេក្លាយជាអ្នកសម្រុះសម្រួល។ តើមានអ្វីកើតឡើង?” អ្នកនៅ ទីនោះ។ ពួកគេមិនបានទទួលចម្លើយទេ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

142 ឥឡូវនេះគោលលទ្ធិមួយចំនួន គោលលទ្ធិមិនពិតរបស់ពួកគេ គឺជាក្រុមមួយ របស់ពួកហោរាប្រូតេស្តង់ក្លាយបានចូលមកហើយបង្រៀន ហើយអ្នកដែល ជាប្រូតេស្តង់កំពុងតែលេបវា។ ពិតជាត្រឹមត្រូវ។ និកាយនិងទម្រង់នៃពិធីបុណ្យ

ជ្រមុជទឹក និងលំដាប់ផ្សេងៗគ្នា ដែលអ្នកកំពុងឆ្លងកាត់ ដែលពិតជាមិនស្របតាម បទគម្ពីរ។ វាប្រឆាំងក្នុងបទគម្ពីរ ប៉ុន្តែអ្នកបានខំវា។ វាគឺជាការពិត។

143 សូមស្តាប់អំពីស្ត្រីដែលជាគ្រូអធិប្បាយ។ ត្រឹមត្រូវ។ ធីម៉ូថេទី១ ខ្ញុំចង់អាន ធីម៉ូថេទី ១ជំពូក២:១១ ។ ឥឡូវនេះស្តាប់អ្វីដែលវានិយាយនៅទីនេះ។

ត្រូវឲ្យស្រីៗ រៀនដោយសំងាត់ ទាំងចុះចូលគ្រប់ជំពូក

ខ្ញុំមិនបើកឲ្យស្ត្រីណាបង្រៀន ឬឲ្យមានអំណាចលើបុរសទេ ត្រូវឲ្យគេ នៅដោយស្រគត់ស្រគំចុះ

144 ខ្ញុំមិនទទួលខុសត្រូវក្នុងការដាក់វានៅទីនោះទេ។ ខ្ញុំទទួលខុសត្រូវក្នុងការ ប្រាប់ អ្នកនៅទីនោះ ឃើញទេ? ឃើញទេ?

ត្រូវឲ្យស្រីៗ រៀនដោយសំងាត់ ទាំងចុះចូលគ្រប់ជំពូក (បើអ្នកធ្លាប់ ចូលក្រុមជំនុំអូស្សូដក់ហើយមើលពួកគេ។ ឃើញទេ ឃើញទេ?)

ខ្ញុំមិនបើកឲ្យស្ត្រីណាបង្រៀន ឬឲ្យមានអំណាច(គ្មាយជា គ្រូគង្វាល ឌីកុន ឬអ្វីផ្សេងទៀត) លើបុរសទេ ឃើញទេ? អំណាច លើបុរសទេ ត្រូវឲ្យគេនៅដោយស្រគត់ស្រគំចុះ។

ពីព្រោះព្រះបានបង្កើតលោកអំដាមមកជាមុន រួចមកនាងអេវ៉ា

145 តើអ្នកដឹងទេ? ឥឡូវនេះស្ត្រីអើយសូមស្តាប់។ អ្នកល្អ ជាគ្រីស្ទានសុចរិត ស្ត្រី គឺជាបស់ល្អបំផុតដែលព្រះអាចផ្តល់ឱ្យបុរស ឬទ្រង់នឹងផ្តល់ឱ្យគាត់មានអ្វីផ្សេង ពីនេះ។ ហ្នឹងហើយ ឃើញទេ? ស្ត្រីម្នាក់មិនទាំងនៅក្នុង ការបង្កើតដើមផង។ ស្ត្រី នោះមិនមែនជាផលិតផលដែលព្រះបានបង្កើតមកទេ។ នាងជាផលិតផលរបស់ បុរស។ ព្រះបានបង្កើតបុរសទាំងបុរសនិងស្ត្រី។ ហើយទ្រង់បានញែកពួកគេ។ ហើយបន្ទាប់ពីបុរសនោះបានរស់នៅលើផែនដីរួចហើយ ហើយដាក់ឈ្មោះឲ្យសត្វ ហើយរស់នៅទីនេះជាយូរមកហើយ ទ្រង់បានយកឆ្អឹងជំនីរចេញ ជាផ្នែកមួយនៃ ផលិតផលរបស់អំដាមហើយបង្កើតជាស្ត្រីម្នាក់។ “អាដាម បង្កើតដំបូង ហើយ បន្ទាប់មកអេវ៉ា។” ឥឡូវមើល។

ហើយមិនមែនលោកអំដាម ដែលចាញ់បញ្ឆោតទេ គឺជាស្ត្រីវិញទេគឺ ដែលចាញ់បញ្ឆោតនោះ ព្រមទាំងរំលងច្បាប់ផង

146 ព្រះបានយកបុរសនោះ។ អារក្សបានយកស្រ្តីនោះ។ ចូរមើល ត្រូវនូវអ្វីដែល មានចំពោះមុខ តើមានអ្វីកំពុងធ្វើនៅសព្វថ្ងៃនេះ។ ចូរមើលក្រុមជំនុំពិតនៃព្រះនឹង និយាយថា “ព្រះយេស៊ូវ!” មេប្រឆាំងទាស់នឹងព្រះគ្រីស្ទនឹងនិយាយថា “ម៉ារី!” មើល វិញ្ញាណពួកគេ។ ឃើញទេ? ពួកគេនៅទីនោះ។ “សូមគោរពនាងម៉ារី ជាមាតា របស់ព្រះជាម្ចាស់ អ្នកស្ថិតក្នុងចំណោមស្រ្តី ហើយអធិស្ឋានសម្រាប់យើងដែល ជាមនុស្សមានបាប ឥឡូវនេះ និងថ្ងៃនៃការស្លាប់របស់យើង។ អាម៉ែន។ សូម អធិស្ឋានដល់ម៉ារី!” អូ ខ្ញុំអើយ ល្អ! ឃើញទេ អ្នកទៅ “ស្រ្តី” ជាប្រធានបទរបស់ អារក្ស។ ព្រះគ្រីស្ទគោលបំណងនៃការថ្វាយបង្គំ គឺតែមួយគត់! អ្នកនៅទីនោះ។ អ្នក នៅទីនោះ។

147 “អំដាមត្រូវបានបង្កើតឡើងដំបូង ហើយបន្ទាប់មកអេវ៉ា។” អំដាមមិនបាន ចាញ់បោកទេ។ ហើយតើអ្នកអាចមានគ្រូគង្វាលស្រ្តីម្នាក់ជាឌីកុន យ៉ាងដូចម្តេច? អំដាមមិនមែនចាញ់បោកទេ តែស្រ្តីនោះត្រូវបានបោកបញ្ឆោត។ ជាក់ស្តែងគឺនាង ទេ...នាងធ្វើមិនគិតថាខ្លួនឯងខុសទេ ប៉ុន្តែនាងខុស។ “ស្រ្តីត្រូវបានគេបំភាន់ ក្នុង ការរំលង។” ដោយសារតែ នាងរាល់ពេលដែល—ពិធីបណ្តុះពន្លឺនៅតាមផ្លូវ ស្រ្តីជា ដើមហេតុ។ រាល់ពេលដែលមានក្មេងយំគឺជាស្រ្តីជាដើមហេតុ។ រាល់ពេលដែល មាននរណាម្នាក់ស្លាប់ស្រ្តីជាដើមហេតុ។ រាល់ សក់ពណ៌ប្រផេះស្រ្តីជាដើមហេតុ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងនិងការស្លាប់គឺស្រ្តីបណ្តាលឱ្យ វាកើតឡើង។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលមិន ត្រឹមត្រូវ គឺស្រ្តីបណ្តាលឱ្យវាមាន។ ហើយបន្ទាប់មកជាក់ក្បាលរបស់នាង លើ ក្រុមជំនុំគ្រូគង្វាល អូ ប៊ីស្ស៊ុត ពេលខ្លះ។ ខ្មាស់អៀនលើនាង។

148 ឥឡូវនេះខ្ញុំសូមបង្វែរអ្នកទៅមួយផ្សេងទៀត គ្រាន់តែក្នុងមួយនាទី។ ឃើញ ទេ? ឥឡូវនេះ សូមបើកទៅកាន់កូរិនថូសទី ១ ជំពូក១៤:៣២ នៅទីនោះ ហើយ មើលអ្វីដែលប៉ូលនិយាយនៅទីនេះ ហើយបន្ទាប់មកយើងនឹងទៅមួយចំនួន ទៀត គ្រាន់តែក្នុងមួយនាទី។ ហើយយើងមិនចង់ទុកអ្នកយូរពេកទេ ដូច្នេះអ្នក នឹងនឿយហត់ណាស់ ពេលព្រឹកអ្នកមិនអាចត្រឡប់មកវិញបានទេ។ ត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំចង់អាន។ ប៉ុន្មាននាក់ជឿថាប៉ូលជាគ្រូដែលបំផុសគំនិត? ឥឡូវចាំថា ប៉ូល បានសរសេរ នេះក៏ជូនជីម៉ូថេដែរ។ ឃើញទេ? នោះ ឥឡូវនេះ កូរិនថូសទី ១ជំពូក១៤:៣២ ។ ឥឡូវនេះអនុញ្ញាតឱ្យ ចាប់ផ្តើមត្រង់នេះ ហើយចាប់ផ្តើមអាន នៅទីនេះ ១៤:៣៤។

នៅក្នុងពួកជំនុំ ត្រូវឲ្យពួកស្រីៗ នៅស្ងៀម ...

149 តើអ្នកឮអ្វីដែលគាត់បាននិយាយទេ?

នៅក្នុងពួកជំនុំ ត្រូវឲ្យពួកស្រីៗ នៅស្ងៀម ដ្បិតគ្មានច្បាប់ឲ្យនិយាយ
ឡើយ ត្រូវឲ្យគេប្រតិបត្តិតាមវិញ ដូចជាក្រឹត្យវិន័យក៏សំដែងដែរ...

150 តើអ្នកមានការអានបន្តិចបន្តួចនៅលើនោះទេ? បើអ្នកបានអានវា
ត្រឡប់មកវិញ ហើយមើលឃើញ បើវាមិនយកលោកុប្បត្តិ ៣:១៦ ។ នៅពេល
ដែលព្រះបានប្រាប់អង្គាដោយសារតែនាងបានស្តាប់ពស់ជំនួសឱ្យប្តីរបស់នាង
ដែលថាគាត់នឹងគ្រប់គ្រងលើនាងពេញមួយជីវិត។ តើស្ត្រីអាចចូលមកគ្រប់គ្រង
លើមនុស្សប្រុសធ្វើជាគ្រូគង្វាលឬឌីកុនបានយ៉ាងដូចម្តេច នៅពេលព្រះគម្ពីរបាន
ចែងថា “ចូរស្តាប់បង្គាប់” ដូចជានៅក្នុងកាលដើមដំបូង? នៅពេលទ្រង់...ព្រះ
—ព្រះមិនអាចផ្លាស់ប្តូរបានទេ។ អ្នកមិនអាចធ្វើឱ្យព្រះបន្ទូលនិយាយរឿងមួយ
នៅទីនេះនិងរឿងផ្សេងទៀតនៅទីនោះទេ។ វាធ្វើមិនបាន។ វាដូចៗគ្នាគ្រប់ពេល។

151 ដូច្នោះ នៅក្នុងការចាប់ផ្តើម នោះជាកន្លែងដែលមុនពេលនេះត្រូវបានបញ្ចប់
បើខ្ញុំមានឱកាស ខ្ញុំចង់និយាយត្រង់ថា អាពាហ៍ពិពាហ៍និងការលែងលះ សម្រាប់
អ្នក។ ខ្ញុំមិនដែលធ្វើវានៅក្នុងក្រុមជំនុំនេះទេ។ ប៉ុន្តែមើលសេចក្តីសញ្ញាទ្វេដង។
ម្នាក់និយាយថានាងអាចរៀបការបាន។ ម្នាក់ទៀតនិយាយថាពួកគេមិនអាច
រៀបការបានទេ។ ហើយមួយនេះ និយាយនេះថាឬផ្សេងទៀត។ សូមរង់ចាំបន្តិច
ហើយមើលតើមានអ្វីនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ និយាយនៅពេលយើងទៅដល់វា។ ឃើញ
ទេ? ត្រឹមត្រូវ។ ឥឡូវមើលនៅទីនេះ។

ត្រូវឲ្យពួកស្រីៗ នៅស្ងៀមនៅក្នុងពួកជំនុំ...ដ្បិតគ្មានច្បាប់ឲ្យនិយាយ
ឡើយ ត្រូវឲ្យគេប្រតិបត្តិតាមវិញ ដូចជាក្រឹត្យវិន័យក៏សំដែងដែរ

152 បន្ទាប់មក នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ពួកគេមិនត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យនិយាយ
ឡើយ ពីព្រោះ ប៉ូលបាននិយាយថា ពួកគេមិនអាច។ តើវាត្រូវទេ? “ទុកអោយ
ស្រីៗនៅស្ងៀម។ នេះជាការគោរពប្រតិបត្តិ។” ឥឡូវបើអ្នកចង់អានខយោងត
ទៀតវានឹងនាំ អ្នកទៅកាន់លោកុប្បត្តិ ៣:១៦ ។ ឃើញទេ? ត្រឹមត្រូវ។ “ដូចជានៅ
ក្រោមច្បាប់”

បើគ... ចង់រៀនអ្វីនោះត្រូវតែ... ស្ទើរ—នៅឯ... ផ្ទះចុះ ជឿត
ដែលពួកស្រីៗ និយាយនៅក្នុងពួកជំនុំ នោះគួរខ្មាសហើយ។

តើមានអ្វី?...

153 ឥឡូវសូមក្រឡេកមើលសញ្ញាសួរនោះនៅលើព្រះគម្ពីរនីមួយៗរបស់អ្នក ថា “អ្វី?” តើអ្វីដែលបណ្តាលឱ្យប៉ូលនិយាយបែបនេះហើយធ្វើដូច្នោះ? ឥឡូវនេះ បើអ្នកធ្លាប់ទទួលបានសំបុត្រដែលកូរិនថូសបានសរសេរទៅកាន់ប៉ូល។ ឥឡូវនេះ អ្នកអាចរកវាបានក្នុងបណ្តាលយល្លៗ នឹងឃើញសំបុត្រ កូរិនថូសសរសេរទៅកាន់ប៉ូល។ ពួកគេបានសរសេរនិងប្រាប់គាត់បន្ទាប់ពីស្រ្តីទាំងនេះបានប្រែចិត្តជឿ... ពួកគេមាន—រូបព្រះមួយនៅទីនោះ ត្រូវបានគេហៅថា “ព្រះឪណា” ។ នាងក៏ជាជនជាតិអេភេសូរ ដែរ។ ហើយពួកកូរិនថូសបានថ្វាយបង្គំព្រះអម្ចាស់ ដូចគ្នានេះដែរ ព្រោះវាជាការថ្វាយបង្គំដល់ប្រជាជាតិនានា។ ហើយពួកគេបានរកឃើញថ្មមួយដុំចេញមក នៅថ្ងៃមួយ វាមើលទៅដូចជារូបរាងរបស់ស្រ្តី។ ពួកគេបាននិយាយថា “ព្រះគឺជាស្រ្តីហើយនាងបានទម្លាក់រូបនាងចុះមករកយើង។” ហើយប្រាសាទរបស់ពួកគេ ពួកគេបាននិយាយថា គឺហួសពីក្រុមជំនុំសាឡូម៉ូនទៅទៀត។ អូ! គឺជាថ្មកែវទាំងអស់មានស្រោបមាស។ ដែលជាកន្លែងដែលប្រាសាទរបស់សាឡូម៉ូនត្រូវបានធ្វើពីដើមតាត្រៅដោយមាស។ ឃើញទេ? ហើយគឺនៅឆ្ងាយហួសពីវា។ ហើយថាបើអញ្ចឹង ព្រះជាស្រ្តី—ហេតុអ្វីប្រាកដណាស់ នាងអាចមានបូជាចារ្យជាស្រ្តី។ ប្រាកដណាស់ បើព្រះជាម្ចាស់ជាស្រ្តីនោះអ្នកអធិប្បាយជាស្រ្តីត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែព្រះជា បុរស។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថាទ្រង់ជាបុរស ហើយទ្រង់គឺជាបុរស។ ឃើញទេ? ហើយបើព្រះ គឺជាបុរសម្នាក់បន្ទាប់មកវាគួរតែជាមនុស្សប្រុស។

ឥឡូវសូមកត់សំគាល់ត្រង់នេះ “តើជាអ្វីទៅ?”

154 ឥឡូវនេះ ពួកគេមួយចំនួនជាស្រ្តីជាសង្ឃ នៅពេលដែលពួកគេបានប្រែចិត្តជឿ ពួកអ្នកមិនជឿទៅលើគ្រីស្ទសាសនា ពួកគេគិតថាពួកគេអាចរក្សាតំណែងជាគ្រូគង្វាលម្នាក់ ទៅតាមវិធីនោះ។ បើពួកគេបានអធិប្បាយនៅទីនោះ អំពីព្រះឪណា ពួកគេមកទីនេះហើយអធិប្បាយអំពីព្រះគ្រីស្ទ។

155 គាត់និយាយថា “តើមានអ្វីកើតឡើង? បានចេញមកនូវព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ...” សូមស្តាប់។ បងប្អូន តើអ្នកដឹកនាំអាចធ្វើវាយ៉ាងដូចម្តេច? ខ ៣៦ ។

ចុះដូចម្តេច? តើព្រះបន្ទូលបានចេញពីពួកអ្នករាល់គ្នាមក? ឬបានមកត្រឹមតែអ្នករាល់គ្នាតែប៉ុណ្ណោះ?

បើអ្នកណាស្មានថា ខ្លួនចេះអធិប្បាយ ឬថា ខ្លួនជាមនុស្សប្រកបដោយព្រះវិញ្ញាណ (កុំធ្វើអញ្ចឹងសូម្បីតែជាហោរា គ្រាន់តែជាបុរសគិតខាងវិញ្ញាណ) នោះត្រូវតែយល់ព្រមថា សេចក្តីទាំងប៉ុន្មានដែលខ្ញុំសរសេរផ្ដើមអ្នករាល់គ្នានេះ សុទ្ធតែជាបញ្ញត្តិផងព្រះអម្ចាស់ទាំងអស់(អ្នកជឿទេ?)

បើអ្នកណាមិនយល់ទេ នោះឲ្យគេនៅតែមិនយល់ទៅចុះ

156 ឥឡូវនេះ វាគ្រាន់តែរាបស្មើដូចដែលខ្ញុំដឹងហើយដាក់វា។ ឃើញទេ? គាត់បាននិយាយថា “បើបុរសគឺជាបុរសខាងវិញ្ញាណឬជាហោរា គាត់នឹងទទួលស្គាល់ថាអ្វីដែលខ្ញុំសរសេរនៅទីនេះ គឺជាបទបញ្ញត្តិរបស់ព្រះអម្ចាស់។” ប៉ុន្តែបាននិយាយថា “បើគាត់—បើគាត់ល្ងង់ខ្លៅ គ្រាន់តែឱ្យគាត់ក្លាយជាមនុស្សល្ងង់ខ្លៅចុះ។” ឃើញទេ? វាជារឿងតែមួយគត់ដែលអ្នកអាចធ្វើបាន។ បើពួកគេចង់បន្ត អ្នកគ្រាន់តែត្រូវឱ្យពួកគេទៅចុះ ពីព្រោះដែលគាត់បានឃើញវាចាប់ផ្ដើមនៅទីនោះ។

157 ហើយមានស្រ្តីខ្លះបានប្រាប់ខ្ញុំថា “អូ! លោកប៉ូលគ្រាន់តែស្អប់ស្រ្តីចាស់ៗ។”

158 គាត់មិនមែនជាអ្នកស្អប់ទេ។ អ្នកដឹងទេ ប៉ូលជាសាវ័ក ហើយទៅក្រុមជំនុំសាសន៍ដទៃ។ មើលនេះ។ តើអ្នកដឹងទេប៉ូល...តើមានប៉ុន្មាននាក់ជឿអ្វីដែលប៉ូលបានអធិប្បាយ? តើនេះជា—អ្វីដែលគាត់បាននិយាយនៅទីនេះទេ? ប៉ូលបាននិយាយថា...

159 អ្នកនិយាយថា “សូមចាំបន្តិចបងប្រុស ប្រាណហាំ ។ គ្រាន់តែមួយនាទី! ឥឡូវនេះ ប៊ីស្ស្វេរបស់យើងនិយាយថាមិនអីទេ។ អ្នកត្រួតពិនិត្យទូទៅ គឺសភានិយាយថាមិនអីទេ។ ប៊ីស្ស្វេ វ៉ែនណេសនិយាយថាមិនអីទេ។”

160 ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលពួកគេនិយាយទេ។ វាមិនពិតទេ! ហើយខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកថាយើងនឹងទៅដើម្បីបិទវាឱ្យជាប់។ ហើយហោរាក្លែងក្លាយនឹងនិយាយដូច្នោះ។ ដ្បិតព្រះគម្ពីរបានប្រាប់ថា “បើអ្នកណាគិតថាខ្លួនជាអ្នកប្រកាសទំនាយខាងវិញ្ញាណឬជាហោរា ចូរឲ្យគាត់ទទួលស្គាល់ថាអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយគឺជាបទបញ្ញត្តិរបស់ព្រះអម្ចាស់។” ហើយបើវិញ្ញាណរបស់គាត់មិនកត់ទុកជាមួយព្រះបន្ទូលនោះ គាត់

គឺជាហោរាក្លែងក្លាយ ចាប់ផ្តើមជាមួយវា។ ខ្ញុំគួរតែធ្វើជាមនុស្សដែលស្អប់ ស្រ្តីជាង ដែលចូលចិត្តរបស់ដូចនោះ ដើម្បីដាក់របស់របរដូចនោះ នៅក្នុងក្រុមជំនុំនៃព្រះ ផ្ទុយនឹងពិធីបរិសុទ្ធរបស់ព្រះ។ ហើយលោកប៉ូលបាននិយាយថា...កាឡាទី ១: ៨ លោកប៉ូលបាននិយាយថា “បើមានទេវតាមកពីស្ថានសួគ៌នឹងផ្សាយដំណឹងល្អ ផ្សេងទៀត ជាងអ្វីដែលខ្ញុំបានអធិប្បាយដល់អ្នក ចូរឲ្យអ្នកនោះត្រូវបណ្តាសាចុះ” ឥឡូវ តើអ្វីដែលអ្នកនឹងធ្វើចំពោះការនោះ?

161 ឥឡូវនេះអ្នកនិយាយថា “ចុះចំណែកឯកន្លែងដែលវាបានចែងថា ‘កូនប្រុស កូនស្រីរបស់អ្នកនឹងទាយ’ នៅក្នុងយ៉ូអែល ហើយ—ហើយកន្លែងដែលពេត្រុស បានដកស្រង់នៅថ្ងៃបុណ្យទីហាស៊ីប?” ពិតជាត្រឹមត្រូវ។

162 តើអ្នកដឹងទេ នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ថាមានវិធីតែមួយគត់ និងមានតែផ្លូវ មួយទេដែលមនុស្សគ្រប់គ្នាអាចចូលក្នុងកិច្ចព្រមព្រៀង តាមរយៈ...អំប្រាហាំគឺជា អ្នកដែលបានសន្យា ហើយ—ត្រានៃការសន្យាគឺតាមរយៈការកាត់ស្បែក។ តើមាន បងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដឹងអំពីរឿងនេះ? នោះជាអ្វីដែលព្រះបានបញ្ជាក់។

163 ដូចជាបងប្រុសខាងបាទីស្ទគាត់បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ ហេតុអ្វី យើងជាពួកបាបទីស្ទបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកបានទទួលវានៅពេលណា?”

បានឆ្លើយថា “ក្នុងម៉ោងដែលយើងបានជឿ។”

164 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប៉ូលបាននិយាយថា ‘តើអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធហើយឬនៅតាំងពីអ្នកជឿមក?’” ឃើញទេ? ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ អ្នកបាទីស្ទខ្លះមកហើយ យើងនឹងនិយាយអំពីសុវត្ថិភាពអស់កល្បមួយចំនួន ជាមួយអ្នក។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែ មានកន្លែងដែលត្រូវធ្វើ អ្នកទទួលបានវា ដូចនោះ?” ឃើញទេ?

165 គាត់និយាយថា “តើអ្នកបានទទួលវាតាំងពីអ្នកបានជឿ?” ពួកគេជាអ្នកជឿ ហើយស្រែកហើយអរសប្បាយនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ ពួកគេមិនទាន់បានទទួល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅឡើយទេ។ ប៉ូលបាននិយាយថាពួកគេគ្មានទេ។ ឃើញទេ? “តើអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតាំងពីអ្នកបានជឿឬ?”

ពួកគេនិយាយថា “យើងមិនដឹងថាមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ?”

បាននិយាយថា “តើអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជយ៉ាងដូចម្តេចទៅ?”

166 ពួកគេបាននិយាយថា “យើងបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក” ប៉ុន្តែ ខុសឆ្គង ឃើញទេ? ដូច្នោះគាត់ត្រូវតែបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ម្តងទៀត។ ត្រូវហើយ។

167 សូមកត់សំគាល់ការនេះ នៅពេលដែលស្ត្រីអធិប្បាយទាំងនេះ នៅពេលពួកគេ ចូលមក ពួកគេគិតថាពួកគេនឹងយកសិទ្ធិអំណាចរបស់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែព្រះពិតជា មិនអនុញ្ញាតឱ្យធ្វើដូច្នោះទេ។ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យ...ខណៈពេលដែលយើងចូលដល់ ប្រធានបទនេះនៅទីនេះ ពីស្ត្រី ឃើញទេ? ហើយវាក៏ទឡូវនេះ គាត់បាននិយាយ ថា “បើក្នុងចំណោមបងប្អូនអ្នកដែលមានព្រះវិញ្ញាណ ឬជាហោរា ទទួលស្គាល់ថា អ្វីដែលខ្ញុំសរសេរគឺជាបទបញ្ញត្តិរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ប៉ុន្តែបើគាត់ល្ងង់ខ្លៅ គ្រាន់តែ អោយគាត់នៅល្ងង់ចុះ។” នោះហើយជាមូលហេតុដែល...រោងឧបោសថនេះមិន ឈរហើយតែងតាំងស្ត្រីជាអ្នកអធិប្បាយ ស្ត្រីឌីកុន ឬអ្វីៗសម្រាប់ស្ត្រីធ្វើជាតំណែង នៃក្រុមជំនុំនេះ ពីព្រោះបទគម្ពីរនេះនៅទីនេះហើយវានៅអាក្រាត។

168 ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “កូនប្រុសកូនស្រីរបស់អ្នកនឹងទាយ។” តើ ពាក្យទំនាយមានន័យដូចម្តេច? រកមើលវាមើល។ “ប្រាប់អ្វីមួយតាមការ បំផុសគំនិត” ឬ “ទាយអ្វីមួយ។” វាគឺពាក្យផ្សំ។

169 គ្រាន់តែដូចជាការរាប់ជាបរិសុទ្ធមានន័យថា “ត្រូវបានសំអាតហើយ ញែកចេញសម្រាប់ការបំរើ” ឃើញទេ? ឬវាជាកន្សោមពាក្យមួយដែលមានន័យ ច្រើនជាងអ្វីមួយដូចជាយើងដែរ មានវាជាភាសាអង់គ្លេសនៅទីនេះ។

170 ដូចជាយើងនិយាយពាក្យថា “ក្តារ” មែនហើយ តើក្តារមានន័យយ៉ាងម៉េច? អ្នកនិយាយថា “គាត់មានន័យថាគាត់បានចំណាយប្រាក់ក្តារខ្យល់របស់គាត់។” “ទេ គាត់មិនដែលទេ។ គាត់ចង់និយាយ ថាគាត់អជ្ជក។” “ទេ គាត់មិនដែលទេ។ គាត់មានន័យថាគាត់គុញទ្រាន់គាត់ណាស់។” ឬ អ្នកឃើញទេ គ្រាន់តែពាក្យអ្នក ត្រូវតែដឹងពីអ្វីដែលអ្នកកំពុងនិយាយ។ ឃើញទេ?

171 ហើយនោះជាវិធីដែលពាក្យផ្សំនេះដែលជាកន្លែងថា “កូនប្រុសកូនស្រីរបស់ អ្នកនឹងចេះទាយ។” ឥឡូវនេះ វិធីតែមួយគត់ដែលព្រះធ្វើ...

172 ពួកបាបទីស្នូនេះបាននិយាយថា “យើងបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ខ្ញុំ បាននិយាយថា “អញ្ចឹងនៅពេលដែលយើងបានជឿ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា...

ឥឡូវនេះ ឃើញទេគាត់បាននិយាយថា “ព្រះនៃអំប្រាហាំ...” បាននិយាយថា “អំប្រាហាំជឿលើព្រះជាម្ចាស់។” នោះជាវិធីគាត់បានដាក់វា។ គាត់បាននិយាយថា “អំប្រាហាំជឿ លើព្រះហើយគាត់ត្រូវបានរាប់ជាសុចរិត។” តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងអំពីសេចក្តីពិតនេះ? ឥឡូវមើល—របៀបដែលសាតាំងអាចធ្វើបានយ៉ាងងាយទៅបងប្អូន។ ឃើញទេ គ្រាន់តែជាការងាយស្រួល។ ឥឡូវនេះ នោះជាបទគម្ពីរ។

173 បងប្អូនអើយ ខ្ញុំចង់ប្រាប់ដល់អ្នកថា អ្នកគួរតែត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំងមុនពេលអ្នកចូលមកនេះ។ អ្នកគួរតែចូលកន្លែងសម្ងាត់ហើយអធិស្ឋាន។ មហាជននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនចេញទៅខាងក្រៅនិងមើលមនុស្ស?” បងប្អូន បើអ្នកនឹងនិយាយជាមួយមនុស្សឬបង្រៀនពួកគេ អ្នកគួរតែនៅជាប់ដោយខ្លួនអ្នកផ្ទាល់ជាមួយព្រះ សម្រាប់មួយរយៈសិន មុនអ្នកចូលក្នុងវេទិកានោះ។ ពិតណាស់ ឃើញទេ ពីព្រោះសាតាំងជាមនុស្សឆ្លាតណាស់។

174 គាត់បាននិយាយថា ឥឡូវនេះ សូមសម្គាល់ថា គាត់បាននិយាយថា “អំប្រាហាំជឿលើព្រះជាម្ចាស់ ហើយបានរាប់ជាសុចរិត។” ត្រឹមត្រូវហើយ។ គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ តើមានអ្វីទៀតដែលអាចជឿបាន?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះជាអ្វីដែលគាត់អាចធ្វើបាន។”

175 គាត់បាននិយាយថា “មិនថាអ្នកអាចធ្វើបានច្រើនឬអ្នកផ្សេងទៀតធ្វើអ្វីបានច្រើនទេ ប៉ុន្តែចូរជឿ?”

176 ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះជាអ្វីដែលយើងអាចធ្វើបាន។ ប៉ុន្តែមើលទៅបងប្អូន បន្ទាប់មកព្រះបានផ្សះផ្សាឬទទួលស្គាល់ជំនឿរបស់អំប្រាហាំ។ ទ្រង់បានផ្តល់ឱ្យគាត់នូវត្រាដែលជាទីសំគាល់ ការកាត់ស្បែកដូចត្រានៃសម្ព័ន្ធមេត្រី។ ឃើញទេ? ទ្រង់ឱ្យគាត់។ គាត់បាននិយាយថា ‘ឥឡូវនេះ អំប្រាហាំ អញស្គាល់ជំនឿរបស់អ្នកដូច្នោះអញនឹងផ្តល់ឱ្យឯងចុះហត្ថលេខាឥឡូវនេះថាអញបានទទួលឯង។’”

177 ដូច្នោះគាត់បានកាត់ស្បែកអំប្រាហាំ ហើយនោះគឺជាត្រានៃការតាំងសញ្ញា។ ហើយឥឡូវនេះនៅក្នុងគ្រានេះ...ស្រ្តីមិនអាចនៅក្នុងសេចក្តីសញ្ញានោះបានទេ។ មានតែស្រ្តីដែលរៀបការហើយប៉ុណ្ណោះ។ រកមើលកន្លែងមិនអាចកាត់ស្បែកស្រ្តីដូច្នោះ ពួកគេត្រូវតែចូល ដូច្នោះនាងនិងស្វាមីរបស់នាងគឺតែមួយ។ ពួកគេមិនមែន

ពីរទៀតទេ ពួកគេមានតែមួយ។ តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដឹងអំពីរឿងនេះ? បទគម្ពីរកែច្នៃដូច្នោះ។ ដូច្នោះនាងបានរៀបការហើយបន្ទាប់មកនាង—នាងបានក្លាយជាម្នាក់។ ហើយបន្តទៅមុខទៀត នៅទីនេះនិងមើលនៅទីនេះនៅក្នុងដីម៉ូថ បាននិយាយរឿងដដែលនេះបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះដោយឈរមាំនាងនឹងបានសង្គ្រោះនៅពេលសម្រាលកូន បើនាងនៅតែមានជំនឿ និងភាពបរិសុទ្ធដោយអស់ពីចិត្ត។”

178 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ការកាត់ស្បែករបស់សញ្ញាចាស់គឺស្ថិតនៅក្នុងសាច់ ប៉ុន្តែនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាថ្មី លោកយ៉ូអែលនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងចាក់បង្ហូរព្រះវិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំ នៅលើមនុស្សទាំងអស់ហើយកូនប្រុសកូនស្រីរបស់អ្នកនឹងទាយ។” ឥឡូវនេះ ពាក្យទំនាយគ្មានន័យចាប់ផ្តើមទេ។ ការព្យាករណ៍មានន័យថា “ប្រាប់បទពិសោធន៍មួយក្រោមការបំផុសគំនិត” ឬ “ប្រាប់អ្វីមួយមុនដែលវាកើតឡើង។” ហើយយើងដឹងថាមានហោរានៅក្នុង គម្ពីរសញ្ញាចាស់។ ពួកគេមិនអាចនិយាយចេញនៅក្នុងអាគារ និយាយចេញមកនៅក្នុងក្រុមជំនុំនៅ ក្នុងក្រុមជំនុំវិហារ ដូចគ្រប់រៀនបានទេ។ ប៉ុន្តែនាង អាណានិងពួកគេគាត់ច្រើននៅក្នុងក្រុមជំនុំ ពួកគេជាហោរាហើយពួកគេបានធ្វើ... ម៉ារាមជាហោរាស្រី ឬជាអ្វីដែលដូចនោះ។ នាងមានព្រះវិញ្ញាណនៅលើនាង នោះជាការពិត ប៉ុន្តែនាងមានការកំណត់របស់នាង។ ស្ត្រីអាចជាហោរាថ្ងៃនេះ! តែមិនមែនជាគ្រូជាដើមនៅខាងក្រោយវេទិកានៅទីនេះទេ។ អ្នកធ្វើ អ្នកធ្វើ—ឱអ្នកផ្ទុយពីព្រះគម្ពីរខ្លួនវាផ្ទាល់។ ព្រះគម្ពីរមិនអាចនិយាយរឿងមួយនៅទីនេះនិងរឿងផ្សេងទៀតនៅទីនេះទេ។ វាត្រូវតែនិយាយរឿងដដែលៗ គ្រប់ពេលឬបើមិនអញ្ចឹងវាមិនមែនជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ។ ឃើញទេ? ដូច្នោះ “កូនប្រុសកូនស្រីរបស់អ្នកនឹងចេះទាយ” ពួកគេនឹង “ប្រាប់ជាមុន” ឬ “ថ្លែងទិបន្ទាល់។” ឥឡូវនេះ អ្នកមើលទៅវាឡើង ហើយអ្នករកវេទនាទុក្រុមព្រះគម្ពីរហើយមើលថាតើវាមិនត្រឹមត្រូវទេឬ។ “កូនប្រុសនិងកូនស្រីរបស់អ្នកនឹងចេះទាយ។”

179 ព្រះគម្ពីរកែច្នៃអំពីស្ត្រីដែលធ្វើពុតជានាងដែរ បានអះអាងថានាង... នេះនឹងធ្វើការទាំងពីរជាមួយក្រុមជំនុំកាតូលិក ហើយនឹងធ្វើការនេះផងដែរ... ជាមួយនឹងប្រធានបទនេះដែលយើងនឹងនិយាយ ឥឡូវនេះ។ សូមបើកទៅគម្ពីរ—នៃវិវរណៈ ហើយសូមទទួល—អំពីជំពូកទី២និងខ ២០ នៅពេលដែលយើងនិយាយនៅទីនេះ នៅជិតវាដែលអ្នកអាចសម្គាល់នៅទីនេះហើយគ្រាន់តែមើលពីរបៀបដែលអារក្ស

ធ្វើរឿងនោះ អាចជាការនិយាយនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ តើនឹងមានអ្វីកើតឡើង របៀបដែល...អ្វីដែលស្ត្រីនេះនឹងត្រូវបាន។ ចាំថា ក្រុមជំនុំកាតូលិកគឺជាស្ត្រី។ យើងទើបតែអានវាមែនទេ? សូមស្តាប់ឥឡូវនេះតើវានិយាយយ៉ាងម៉េច។ វិវរណៈ ២:២០ “ឥឡូវ កំពុងតែតស៊ូ...” គាត់កំពុងតែនិយាយអំពីការនេះ ក្រុមជំនុំជំរើយ៉ា ជីវ៉ា ឃើញទេ “ឥឡូវនេះ...” ដែលជាក្រុមជំនុំវ័យកណ្តាល នៅទីនោះឆ្លងកាត់ យុគសម័យងងឹត។

ឥឡូវនេះខ្ញុំមានរឿងខ្លះតែអញប្រកាន់សេចក្តីខ្លះនឹងឯង ដ្បិតឯង បណ្តោយឲ្យស្ត្រី ឈ្មោះយេស៊ូបិល ដែលហៅខ្លួនជាហោរា បាន ទៅបង្ហាត់បង្រៀន ហើយនាំពួកបារាំងរបស់អញ ឲ្យរងទៅប្រព្រឹត្ត សេចក្តីកំផិត ហើយបរិភោគដង្ហាយដែលថ្វាយទៅរូបព្រះផង (ឃើញ ទេ?)

180 ឥឡូវនេះ បើអ្នកសម្គាល់ឃើញ មើលសម័យក្រុមជំនុំទាំងនេះ បន្ទាប់មកយើង នឹងបិទ។ បន្ទាប់មកនៅពេលព្រឹកយើងនឹងទៅយករបស់ផ្សេងទៀត។ មើល។ នៅ ក្រោម...ក្រោមជើងចង្កៀងមាសនៃរោងខ្មោចរបស់យូដានៅផ្នែកខាងក្នុង នៃ ក្រដាសនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត មានជើងចង្កៀងមាសប្រាំពីរ។ អ្នកទាំងអស់គ្នាដឹង ហើយ។ ឃើញទេ? មានក្រុមជំនុំចំនួន៧។ វានិយាយពីគ្រាពួកជំនុំទាំង៧ គឺជា ពន្លឺ។ ឥឡូវបើអ្នកកត់សំគាល់ វិវរណៈ ១ យើងឃើញថាព្រះយេស៊ូវកំពុងតែឈរ នៅក្នុងគ្រាពួកជំនុំទាំង៧ ជើងចង្កៀងមាស ៧ ពេលដែលគាត់ងាកមកឃើញម្នាក់ ដូចកូនមនុស្ស ឈរ ស្លៀកពាក់តាមរបៀបរបស់ទ្រង់។ វាគឺជាកូនក្រមុំដែលឈរ នៅក្នុងជើងចង្កៀង ត្រូវបានគូសចេញ។

181 ឥឡូវនេះ សញ្ញាចាស់គេនឹងយក...ទៀនមួយនេះ ហើយយកវាទៅបំភ្លឺ ទៀន មួយទៀតរួចយកចេញពីអំពូលនោះ ទៅមួយ និងពន្លត់មួយផ្សេងទៀតដូចជា រហូតដល់ពួកគេបានធ្វើទាំងមូល ជើងចង្កៀងប្រាំពីរ។

182 បើអ្នកនឹងកត់សំគាល់ នៅដើមដំបូង នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ចាប់ផ្តើម ធ្វើការជាមួយជនជាតិយូដា ហើយពួកគេបានឆ្លងកាត់យុគសម័យមាស។ ហើយ បន្ទាប់មកសម័យកាលងងឹតបំផុត នៃការប្រព្រឹត្តរបស់ជន ជាតិ យូដា ដែលព្រះ បានធ្វើជាមួយនឹងសាសន៍យូដាគឺស្ថិតនៅក្នុងរជ្ជកាល អាហាប់។ ហើយបើអ្នក កត់សំគាល់ការអានពីគ្រាពួកជំនុំទាំងនោះ គាត់នឹងទទួលបាន ត្រលប់ទៅវាម្តង

ទៀត។ គាត់បាននិយាយថា “កាលពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុន” ហើយគាត់បាននិយាយថា... ឥឡូវនេះ នៅក្នុងយុគសម័យងងឹតនោះ មួយពាន់ប្រាំរយឆ្នាំនៅទីនោះ ឬនៅ ពេលវេលារបស់អំហាប់ដំបូង និងពួកយូដា។ សម័យងងឹតបំផុតដែលពួកគេមាន នៅពេលស្តេចអំហាប់បានរៀបការជាមួយយេសេបិលហើយយករូបព្រះចូលមកក្នុងអ៊ីស្រាអែល ហើយធ្វើអ្វីៗទាំងអស់ ប្រជាជនថ្វាយបង្គំបន្ទាប់ពីអំហាប់...បន្ទាប់ពីព្រះរបស់យេសេបិល។ អ្នកចាំទេ ពួកគេដាក់ឈើ និងដកអាសនៈរបស់ព្រះជាម្ចាស់ចេញ។ ហើយអេលីសេបានស្រែកឡើង គាត់គឺ “តែម្នាក់គត់” ហើយព្រះជាម្ចាស់មានប្រាំពីររយនាក់ ជាអ្នកដែលមិនលុតជង្គង់ថ្វាយបង្គំព្រះបាលសោះ។ អ្នកនៅចាំទេ? នោះហើយជាប្រភេទនៃក្រុមជំនុំដែលបានជ្រើសរើសចេញមក។ ឃើញទេ នៅទីនោះ? ឃើញទេ តើវាយ៉ាងម៉េចទៅ?

183 នៅក្នុងក្រុមជំនុំនេះ បើសិនជាលោកអ្នកកត់សំគាល់ ពួកជំនុំដំបូងគឺ ក្រុមជំនុំអេភេសូ គឺជាក្រុមជំនុំដ៏អស្ចារ្យ។ គាត់និយាយថា “អ្នកទទួលបានពន្លឺ ហើយឬនៅ។” ហើយបើអ្នកកត់សំគាល់ ក្រុមជំនុំនីមួយៗវាចាប់ផ្តើមស្រអាប់ទៅស្រអាប់ទៅ ស្រអាប់ទៅ រហូតដល់សម័យក្រុមជំនុំធីយ៉ាធីវ៉ា។ បន្ទាប់មក មួយពាន់ប្រាំរយឆ្នាំ។ បន្ទាប់មកគាត់បានចេញមកនៅផ្នែកម្ខាងទៀត “ហើយអ្នកនឹងមានពន្លឺតិចតួច។ ចូរពង្រឹងអ្វីៗដែលអ្នកមានទៅក្រែងជើងចង្រៀងរបស់អ្នកត្រូវរលត់ទៅ” ហើយវាក៏បន្តមកដល់គ្រាពួកជំនុំកីឡាខេភា ហើយបន្ទាប់មកចូលទៅកាន់គ្រាពួកជំនុំឡៅឌីសេ។

184 នៅទីនេះ សម្រស់។ អូ ខ្ញុំអើយ! ខ្ញុំពិតជាស្រឡាញ់ការនេះណាស់ បងប្រុសស្មីត។ មើល មើលនៅនេះ។ ឥឡូវនេះ នៅក្នុងគ្រាពួកជំនុំនេះ ដូចដែលយើងបានឆ្លងកាត់...ឃើញទេ។ គ្រាពួកជំនុំដំបូងគឺអេភេសូ គឺជាគ្រាពួកជំនុំអេភេសូ។ ឥឡូវនេះ មានអាយុកាលក្រុមជំនុំនីមួយៗរហូតទាល់តែដល់១៥០០ឆ្នាំបើអ្នកនឹងកត់សំគាល់... អានវាពេលអ្នកទៅផ្ទះយប់នេះបើអ្នកមានពេលវេលាព្រឹកព្រលឹមមុនពេលអ្នកមកក្រុមជំនុំ នៅជំពូកទី ១ទី២និងទី៣ នៃវិវរណៈ។ អ្នកនឹងឃើញសម័យក្រុមជំនុំនីមួយៗ គាត់និយាយថា “អ្នកមានកំលាំងតិចតួច ហើយអ្នកមិនបានបដិសេធឈ្មោះខ្ញុំឡើយ” រហូតដល់ទ្រង់ទៅដល់១៥០០ឆ្នាំនៃធីយ៉ាធីវ៉ាយុគសម័យងងឹត។ បន្ទាប់មកគាត់បានចេញមកនៅម្ខាងទៀតហើយនិយាយថា:

...អ្នកមានឈ្មោះដែលអ្នករស់នៅ ប៉ុន្តែអ្នកបានស្លាប់ហើយ។

185 ហើយទាំងនេះ គ្មានគ្រាពួកជំនុំផ្សេងទៀតទេ គ្រាពួកជំនុំភីឡាខេភាគី មិនដែលយកឈ្មោះនោះម្តងទៀតឡើយ។ មិនដែលសោះ ពីព្រោះដែលវាបាន ចេញទៅក្រៅក្នុងអំឡុងពេលនេះ។ ឥឡូវ អូ តើធ្វើយ៉ាងម៉េចទើបអាចដាក់បង្រៀន ខុសលើវាបាន នៅត្រង់នោះ បង្ហាញអ្នកថាវាជាមួយក្រុមជំនុំកាតូលិក ដែលជា មួយរបស់វាទាំងអស់ “មួយអាថ៌កំបាំងបាប៊ីឡូន”។ នោះហើយ មើល ទៅសម័យ ក្រុមជំនុំនៅទីនេះ នៅពេលដែលនាងចេញមកនាងមានពន្លឺតិចតួច បន្ទាប់មក នាងក៏ងងឹតទៅៗ ស្រអាប់ទៅៗ ហើយបន្ទាប់មកនាងបានត្រឡប់ចូលមកអង្គការ វិញនៅទី ១៥០០ឆ្នាំនេះ។ ហើយនាងបានចេញមកឥឡូវនេះមិនមែនជាក្រុមជំនុំ របស់ព្រះអម្ចាស់ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទទេ ប៉ុន្តែជាក្រុមជំនុំកាតូលិក។ តើលូធើរចេញមក ជាអ្វី? ក្នុងនាមជាក្រុមជំនុំលូធើរ។ តើពួកបាបទីស្ទចេញមកជាអ្វី? ក្នុងនាមជាអ្នក ក្រុមជំនុំបាទីស្ទ ។ មិនមែននាមរបស់ទ្រង់ មិនមែនជាឈ្មោះរបស់ទ្រង់ឡើយ។ ឈ្មោះមួយទៀត “អ្នកមានឈ្មោះ។” “ដ្បិតគ្មានឈ្មោះផ្សេងទៀតដែលបានដាក់ នៅក្រោមឋានសួគ៌ អ្នកអាចបានសង្គ្រោះតែព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទប៉ុណ្ណោះ។” “អ្នកមានឈ្មោះដែលអ្នកកំពុងរស់នៅ ប៉ុន្តែអ្នកបានស្លាប់ហើយ” ជាមួយនិកាយ នោះ។

186 “អូ! ខ្ញុំគឺជាពួកប្រេសប៊ីដេរ៉ូន” ហើយអ្នកបានស្លាប់ហើយ! “អូខ្ញុំបាបទីស្ទ ទេ” អ្នកស្លាប់ហើយ! អ្នកមានជីវិតតែម្នាក់គត់នៅពេលអ្នកមានជីវិតរស់ក្នុងព្រះ គ្រីស្ទយេស៊ូវ។ នោះហើយត្រឹមត្រូវ។ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្លែងក្លាយ បុណ្យ ជ្រមុជទឹកក្លែងក្លាយ។ បោះទឹក ចាក់ ជំនួសឱ្យការពន្លឺច ដោយប្រើ “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រានិងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ជំនួសនៃព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ វិញ។ រឿងមិនពិតទាំងអស់នោះនឹងមកដល់ ព្រះគម្ពីរនិយាយដូចជាចាក់ចូល ទៅក្នុងវាពិបាកណាស់។ ហើយនៅទីនេះយើងអត់ធ្មត់នឹងពួកគេ “មែនហើយ ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំជឿបែបនេះ។” ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីរនិយាយបែបនេះ។ ឃើញទេ? គ្មាន រឿងបែបនេះទេ។ គ្មានរឿងបែបនេះទេ។

187 ហើយគ្មានកន្លែងណានៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលពួកគេបានដកចេញនូវអណ្តាត របស់ពួកគេឡើយ ចូរញែកព្រះដ៏បរិសុទ្ធ ហើយបូជាចារ្យជីកស្រាហើយហៅវាថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ មិនដែលមាននៅក្នុងព្រះគម្ពីរទេដែលពួកគេបានចាប់ដៃ គ្នា ហើយប្រគល់ដល់ ដៃក្នុងការប្រកប ហើយហៅវាថាព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។

មិនដែលមានអ្នកណាដើរឡើងហើយនិយាយថា “ខ្ញុំជាអ្នកជឿ” ហើយទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ បើមាន នេះជាវិធីដែលកិច្ចការ ២ ត្រូវអាន “ហើយនៅពេលថ្ងៃបុណ្យទី៥០បានមកដល់ ពួកសង្ឃរួមនៅតាមផ្លូវ ហើយគាត់មានកអាវរបស់គាត់នៅជុំវិញ។ គាត់ដើរឡើង ហើយនិយាយថា ‘សូមអ្នកទាំងអស់គ្នាលានអណ្តាតរបស់អ្នកឥឡូវនេះ ហើយទទួលយកពិធីអព្រះគុណដ៏បរិសុទ្ធជាការរួបរួមគ្នាលើកដំបូង។’” តើនោះមិនមែនជាវិធីអានកិច្ចការ ២ ទេឬ?

188 មែនហើយ អ្នកប្រូតេស្តង់គឺអាក្រក់ណាស់។ ត្រឡប់មកវិញហើយនិយាយថា “ឥឡូវនេះ យើងនឹងដើរទៅកាន់អ្នកមេតូឌីស។ ដាក់វានៅខាងស្តាំ ឬ អោយពួកគេនូវដៃស្តាំនៃការប្រកប ហើយប្រាំមួយខែក្នុងការសាកល្បង។” តើអ្នកអានវានៅកន្លែងណាក្នុងកិច្ចការ ២? ឃើញទេ? កន្លែងដែលអ្នកទទួលបាននោះ? ឃើញទេ?

189 វាបាននិយាយថា “នៅពេលដែលពួកគេទាំងអស់គ្នានៅកន្លែងតែមួយ រួមចិត្តតែមួយ!” នៅទីនោះមិនដែលឡើងជាបីស្បែកហើយបានធ្វើអ្វីៗនេះ ហើយមិនដែលកើតឡើងឡើយ គ្មានបូជាចារ្យនិងបានធ្វើអ្វីៗនេះ។ “ប៉ុន្តែមានសំឡេងពីលើមេឃមក ដូចជាខ្យល់បក់បោកយ៉ាងខ្លាំង ហើយពេញផ្ទះដែលពួកគេកំពុងអង្គុយ។” មានវិធីដែលពួកគេបានទទួលវា បាទដូចជាការប្រញាប់ប្រញាល់ មានខ្យល់បក់បោកយ៉ាងខ្លាំងចេញពីសិរីល្អ។ មិនឡើងលើផ្លូវឬពីកន្លែងខ្លះនៃនិកាយទេ។

...អ្នកមានឈ្មោះដែលអ្នកកំពុងរស់នៅប៉ុន្តែអ្នកបានស្លាប់ហើយ។

190 ឃើញទេ គោលជំនឿនិងនិកាយរបស់អ្នកបានរារាំងព្រះជាម្ចាស់ឆ្ងាយណាស់រហូតដល់ “យើងជឿអ្វីៗនេះ ហើយយើងជឿថាថ្ងៃអក្ខតហេតុបានកន្លងផុតហើយ។” វាគឺហោរាក្លែងក្លាយដែលនិយាយបែបនោះ។ វាគឺជាហោរាក្លែងក្លាយដែលប្រាប់អ្នកថា “អ្នកអាចចាប់ដៃនិងទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” វាជាហោរាក្លែងក្លាយ ប្រាប់អ្នកថា “អ្នកនឹងទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅពេលដែលអ្នកជឿ។” វាជាអ្វីមិនពិត ហោរាដែលប្រាប់អ្នកថា “អ្នកគួរតែចាក់ទឹកហើយប្រោះជំនួសពិធីជ្រមុជទឹកវិញ។” វាជាហោរាក្លែងក្លាយដែលប្រាប់អ្នក “ឲ្យទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងនាមជាហោរា ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រានិងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ដែលគ្មានបទគម្ពីរនិយាយសោះ។ ហ្នឹងហើយ។ គ្មានបទគម្ពីរណាមួយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលប្រាប់អ្នកត្រូវតែធ្វើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក នៅកន្លែងដែលគេធ្លាប់ធ្វើ

បុណ្យជ្រមុជទឹកនោះទេ មានតែនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទប៉ុណ្ណោះ។ មានតែសិស្សរបស់យ៉ូហានប៉ុណ្ណោះ។ ហើយពួកគេត្រូវតែមក ត្រូវជ្រមុជសារជាថ្មី នៅក្នុងព្រះនាមរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ដើម្បីទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ មិនមែនជាព្រះយេស៊ូវតែគោលទិ្ធទេ។ ខ្ញុំស្គាល់ព្រះយេស៊ូវតែគោលលទ្ធិប៉ុណ្ណោះ។ នោះមិនមែនវាទេ។ នោះគ្រាន់តែជាគោលលទ្ធិព្រះគម្ពីរប៉ុណ្ណោះ។ ត្រូវហើយ។

191 ប៉ុន្តែអ្នកមាន។ តើអ្នកធ្វើអ្វីជាមួយវា? មានម្តាយរបស់អ្នក។ មានម្តាយនៃគោលលទ្ធិទាំងនោះ។

192 ឥឡូវនេះ អ្នកមើលទៅចំនៅក្នុងព្រះគម្ពីរហើយប្រាប់ខ្ញុំពីកន្លែងដែលនរណាម្នាក់ត្រូវបានបោះ។ មេតូឌីស ព្រីសប៊ីដើររៀន កាតូលិកសូមប្រាប់ខ្ញុំពីកន្លែងណានៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ ប្រាប់ខ្ញុំពីកន្លែងដែលធ្លាប់មាន ចាក់ទឹក ក្នុងព្រះគម្ពីរសំរាប់ការអត់ទោសបាប។ និយាយវា។ តើវាវាយឃើញទេ? បើអ្នករកឃើញ សូមមករកខ្ញុំហើយខ្ញុំនឹងដើរតាមផ្លូវនេះដោយមានផ្កាកសញ្ញានៅលើខ្នងរបស់ខ្ញុំ ហើយនិយាយថា “ហោរាក្លែងក្លាយ! ខ្ញុំខុសហើយ។” ឬអ្នករកកន្លែងណាមួយ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរទាំងមូល ដែលមនុស្សគ្រប់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជនៅក្នុងព្រះនាម ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រានិងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺជាវិធីដែលប៉ែតសិបភាគរយនៃអ្នក បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។ រកឱ្យខ្ញុំនូវខគម្ពីរមួយដែលមនុស្សគ្រប់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកតាមវិធីនោះ ហើយខ្ញុំនឹងដាក់សញ្ញាសំគាល់មួយនៅលើខ្នងខ្ញុំ គឺ “ហោរាក្លែងក្លាយ” ហើយដើរចុះមកតាមផ្លូវជាមួយវាដូចនេះ។ ហើយបង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងដែលនរណាម្នាក់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកហើយ តែនៅក្នុងក្រុមជំនុំថ្មីដែលមិនចាំបាច់ចូលមកជ្រមុជម្តងទៀត នៅក្នុង... មិនមែននៅក្នុងព្រះនាមនៃ “ព្រះយេស៊ូវ” តែប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់របស់យើង ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ មើលថាតើវាមិនត្រឹមត្រូវទេឬ។

193 ហើយនៅទីនេះតើវាជាអ្វីទៅ? នាងជាម្តាយរបស់ស្រីពេស្យា។ អ្វីដែលត្រូវបានបង្កើតឡើង នាងជាស្រីសំផឹង? គោលលទ្ធិរបស់នាង! តើអ្វីដែលធ្វើឱ្យនាងក្លាយជាស្រីសំផឹង? គោលលទ្ធិរបស់នាង!

194 នោះហើយជាហេតុផលដែលយើងមិនអត់ធ្មត់នឹងនិកាយរបស់ពួកគេ និងគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេ។ យើងនៅស្អាតស្អំជាមួយព្រះគម្ពីរនេះ។ ខ្ញុំមិនដឹងថា

ល្អទេ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវបានបង្រៀនវា។ ត្រូវហើយ។ ស្រេចតែអ្នក។ ខ្ញុំមិនអាចធ្វើឱ្យអ្នករស់នៅក្នុងវាទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែអាចប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលជាការពិត។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើងមិនមែនជានិកាយទេ។ ខ្ញុំមិន—ចង់ធ្វើឱ្យខ្លួនយើងស្មើគ្នាគ្រាកឡើយពេលចូលទៅក្នុងកិច្ចការដូច្នោះ ត្រូវតែលប់ចេញពីប្រភេទនៃគោលលទ្ធិមួយចំនួន។ ខ្ញុំគួរតែដើរជាមួយព្រះអម្ចាស់ដែលត្រូវតែមើលងាយ។ ខ្ញុំរក្សាភាពស្អាតស្អំនិងបរិសុទ្ធមុខព្រះបន្ទូលនិងព្រះជាម្ចាស់ល្អជាជាង ហើយឈរនៅទីនោះនិយាយថា “គ្មានឈាមលើសម្លៀកបំពាក់របស់ខ្ញុំទេ។” នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើងនៅជាប់រវាងឧបោសថប្រាណហាំ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើងមិនមែនជានិកាយ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើងមិនមែនជានិកាយ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើងមិនមែនជាព្រះយេស៊ូវតែមួយ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើង មិនមែនមេតូឌីស។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើងមិនមែនជាបាទីស្ទ។ គ្រាន់តែ—ជាពេលវេលាឧបោសថតូចមួយ នៅទីនេះ។ យើងគ្មាននិកាយទាល់តែសោះ។ យើងមានសេរីភាពនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ នោះហើយហេតុអ្វីបានជាយើងរក្សារបៀបដែលយើងធ្វើ ហើយព្រះបានប្រទានពរដល់យើងព្រះជួយយើង។

195 ឥឡូវនេះ យើងអាចប្រាប់អ្នកពីមូលហេតុដែលយើងចូលរួមក្នុងការរូបរូមប្រកបគ្នា យើងប្រាប់អ្នកពីមូលហេតុដែលយើងធ្វើ ពិធីលាងជើង ហេតុអ្វីយើងមិនអនុញ្ញាតឱ្យសមាជិកទទួលយកវា បើយើងដឹងថាពួកគេធ្វើបាប។ នោះហើយជាមូលហេតុដែល ពីរប៊ូស៊ីសប្តាហ៍ចុងក្រោយនេះ ខ្ញុំបានទៅសួរសុខទុក្ខពីសមាជិកមួយទៅសមាជិកមួយទៀត ដែលអ្នកមានបញ្ហាតិចតួច នៅជុំវិញផងដែរ។ ធ្វើដំណើរទៅណាមកណាអ្នកនឹងមិននិយាយរកគ្នា ហើយជួបគ្នានៅតាមផ្លូវនិងបែរក្បាលចេញពីគ្នា។ ខ្មាស់រៀនចំពោះខ្លួនអ្នក ដែល បានយកពែងនៃព្រះពររបស់ព្រះឆ្លងកាត់កន្លែងនោះ នៅទីនោះហើយហៅអ្នកជាបងប្អូនប្រុសស្រី ហើយបន្ទាប់មកចាប់ទូរស័ព្ទនិងបិទទំនាក់ទំនងទៅវិញទៅមក។ អ្នកមិនសមនឹងត្រូវបានគេហៅថាជាគ្រីស្ទាននោះទេ នៅពេលដែលអ្នកធ្វើបែបនោះ។ ត្រូវទេ ទុកទូរស័ព្ទរបស់អ្នករាល់គ្នាចុះ បើអ្នកមិនអាចនិយាយល្អពីគ្នាទេ កុំនិយាយអ្វីទាំងអស់។ សូមចាំថាព្រះជាម្ចាស់នឹងចាប់អ្នក ឲ្យទទួលខុសត្រូវ។ ដរាបណាវិញ្ញាណប្រភេទនោះស្ថិតនៅក្នុងអ្នក អ្នកដឹងទេអ្នកមានភាពមិនត្រឹមត្រូវជាមួយ

ព្រះ។ បើអ្នកមិនដឹងទេនោះ...

196 បើបុរសម្នាក់ធ្វើខុសសូមទៅរកគាត់ហើយផ្សះផ្សាគ្នា។ បើអ្នកមិនអាចផ្សះផ្សាសូមយកនរណាម្នាក់ទៅជាមួយអ្នក។ កុំឆ្ងល់ថាព្រះជាម្ចាស់មិនអាចដាក់វិន័យក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់បាន ពីព្រោះអ្នកមិនបានធ្វើវា ត្រូវទេ។ ជំនួសឱ្យការទទួលទូរស័ព្ទនិងនិយាយអំពីរឿងនេះ តើមានអ្វីកើតឡើង និងអាទទឹងច្បាប់ជាដើមនៅជុំវិញនោះ។ ជំនួសឱ្យការធ្វើដូច្នោះ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនធ្វើអ្វីតាមព្រះគម្ពីរបាននិយាយ? បើបងប្អូនប្រុសខ្លះបានប្រព្រឹត្តខុសជ្រុលចូរទៅរកគាត់ ហើយមើលថា តើអ្នកមិនអាចផ្សះផ្សាជាមួយគាត់បានទេ? “ឥឡូវ គាត់បានប្រព្រឹត្តិលើខ្ញុំហើយ” ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលគាត់បានធ្វើទេ សូមទៅរកគាត់។ វាមិនបាននិយាយឲ្យគាត់មករកអ្នកទេ។ អ្នកទៅរកគាត់បើគាត់ខុស។ អ្នកនិយាយថា “គាត់បានចូលក្នុងកន្លែងខុស។ គាត់គួរតែមករកខ្ញុំ។” នោះមិនមែនជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបានចែងទេ។ ព្រះគម្ពីរបានប្រាប់ឲ្យអ្នកទៅរកគាត់។ បើគាត់ខុសអ្នកទៅរកគាត់។

197 ហើយបន្ទាប់មកបើគាត់មិនស្តាប់អ្នកទេ ចូរយកនរណាម្នាក់មកជាមួយអ្នកជាសាក្សី។

198 ហើយបន្ទាប់មកបើគាត់មិនបានឃើញសាក្សីនោះទេ បន្ទាប់មកនិយាយថា “ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងយកគ្រូគង្វាលរបស់អ្នក។” បន្ទាប់មកអ្នកប្រាប់គាត់ ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងប្រាប់ទៅក្រុមជំនុំហើយ ក្នុងរយៈពេលសាមសិបថ្ងៃចាប់ពីពេលនេះ បើបងប្អូនអ្នកមិនបានបង្កើតវាទេ...បងប្អូននៅទីនេះសុខចិត្តផ្សះផ្សា។ តើអ្នកនឹងមិនធ្វើវាទេ? ហើយបើអ្នកនឹងមិនធ្វើឡើងក្នុងរយៈពេលសាមសិបថ្ងៃ បន្ទាប់មកតើនឹងមានអ្វីកើតឡើង? អ្នកមិនមែនជាពួកយើងទៀតទេ?”

199 ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “បើគាត់មិនស្តាប់ក្រុមជំនុំទេនោះ ទុកគាត់ដូចជាអ្នកដទៃជាសាធារណៈចុះ។” អ្នកឃើញទេ ដរាបណាបងប្អូននៅក្រោម ការការពាររបស់ក្រុមជំនុំ គឺជាព្រះលោហិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទដែលការពារគាត់។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើងមិនទទួលក្រុមជំនុំនៅលើដីដែលវាបានធ្វើ។ ឥឡូវនេះ ត្រឹមត្រូវហើយ នេះគឺជាគោលលទ្ធិបាទី...នៃក្រុមជំនុំបាទីស្ទ ឬរាងខ្មោចសថប្រាណបាំនៅទីនេះ បើអ្នកនឹងធ្វើវា។ មើលហេតុអ្វីមិនអាច...

200 អ្នកចូលនៅទីនេះ និយាយឧទាហរណ៍ពីបុរសពីរនាក់ និយាយ ថាឡេអូនិងខ្ញុំ អ្នកមានបញ្ហានឹងខ្ញុំ... ហើយខ្ញុំនិយាយថា “គាត់—គាត់បានធ្វើខុសនឹងខ្ញុំ” វាមិនខុសគ្នាទេ។ ខ្ញុំគួរតែទៅរកគាត់។ គាត់ជាសមាជិកម្នាក់នៃ ក្រុមជំនុំនេះផងដែរ។ គាត់—ជាគ្រីស្ទានម្នាក់។ គាត់បានយកការរូបរួមគ្នានៅទីនេះនៅផ្លូវជាមួយខ្ញុំ។ ហើយយើងបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងឈ្មោះនៃ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ដើរអោយត្រង់ដូចបងប្អូននៅពីមុខគ្នាអញ្ចឹង មានអ្វីកើតឡើង។

201 វាមិនមែនជាបុរសទេ។ កៅសិបភាគរយនៃពេលវេលាដែលអារក្សវាបានធ្វើរវាងមនុស្ស។ វាមិនមែនជាមនុស្សទេ។ វាជាអារក្ស។ ហើយដរាបណាអ្នកអនុញ្ញាតឱ្យអារក្សធ្វើការនោះ អ្នកកំពុងធ្វើបាបបងប្អូនរបស់អ្នក។ ត្រូវហើយ។

202 មែនហើយ មានអ្វីមួយខុសប្រក្រតីជាមួយលេអូនិងខ្ញុំ។ តោះទៅបង្កើតវាឡើង។ ហើយប្រសិនបើអ្នកឃើញមានអ្វីមួយ វាជាកាតព្វកិច្ចរបស់អ្នកក្នុងការមករកយើង ហើយនិយាយថា “ទាំងពីរអ្នកក្មេងប្រុសមកទីនេះហើយជួបជុំគ្នា។ យើងនឹងតំរង់ត្រង់ចំណុចនេះ។” ឥឡូវនេះ បើគាត់មកដល់ទីនោះ ហើយនៅទីនោះដើម្បីរកឱ្យឃើញ បន្ទាប់មកយើងនៅទីនេះ។ ខ្ញុំនិយាយថា “មែនហើយ រឿងដំបូងបើយើង—យើងមិនអាចយល់ស្របទេ អ្នកមកក្រុមជំនុំដូចនោះ។”

203 ហើយដរាបណាអ្នកមិន—ធ្វើអ្វីវាសោះ ទោះបីព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទការពារយើងទាំងពីរក៏ដោយ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ—មហារីកចាស់នោះនឹងចាប់ផ្តើមមហារីកមួយទៀតហើយមហារីកនោះនឹងចាប់ផ្តើម មហារីកមួយផ្សេងទៀត ហើយរឿងទាំងមូលក្រុមជំនុំទាំងអស់នឹងឈឺ ។ បន្ទាប់មកអ្នកទៅដល់កន្លែងមួយដែលអ្នកចូលមកក្រុមជំនុំ ហើយនៅត្រជាក់ដូចនោះ អ្នកនឹងត្រូវតែមានអ្នកយាមមកបំបែករូបតំណាងដែលនៅពីមុខអ្នក ទើបក្រុមជំនុំអាចចូលបាន។ ឥឡូវនេះ អ្នកដឹងថាត្រូវហើយ។ ហើយត្រជាក់! អ្នកណាម្នាក់អង្គុយនៅជុំវិញ អ្នកដឹងហើយ មិនត្រូវនិយាយអ្វីទាំងអស់។ “មែនហើយ យើងធ្លាប់មានភាពខាងវិញ្ញាណ។ តើមានអ្វីកើតឡើង? អ្នកដំណើរការបានល្អ តើមានបញ្ហាអ្វី? ឃើញទេ អំពើបាបរបស់អ្នកបំបែកអ្នក។ ហើយព្រះនឹងកាន់បងប្អូនឱ្យទទួលខុសត្រូវចំពោះវា។ ឥឡូវខ្ញុំនឹងលើករឿងនេះឡើង។

204 គ្មានអ្វីខុសប្លែកពីខ្ញុំទេ គ្មានអ្វីខុសជាមួយឡេអូ វាជាអារក្សនិងពួកយើង។ ត្រូវហើយ។ យករឿងឱ្យត្រង់និយាយចេញ។ ទៅរកគាត់។ បន្ទាប់មកបើគាត់មិន

ស្តាប់ ឬខ្ញុំនឹងមិនស្តាប់ទោះបីវាយ៉ាងម៉េចក៏ដោយ ប្រាប់វាដល់ក្រុមជំនុំ។ បើគាត់មិនមកផ្សះផ្សាជាមួយក្រុមជំនុំនោះ សាមសិបច្ចុបន្ទាបមកគាត់បានចេញពីការការពាររបស់ព្រះយេស៊ូវហើយ។ យើងបាត់បង់គាត់។ ពិតជាត្រឹមត្រូវ។ បន្ទាប់មកមើលអ្វីដែលកើតឡើង។ សូមឱ្យព្រះដាក់វិន័យបន្ទាប់ចុះ។ អ្នកបានដកដៃរបស់អ្នកចេញ។ អ្នកបានធ្វើអស់ពីសមត្ថភាពរបស់អ្នកហើយ។ ដូច្នោះសូមឱ្យព្រះយកគាត់បន្តិច។ គេនឹងបញ្ជូនវាទៅអារក្ស។ គាត់នឹងមកនៅពេលនោះ។ បើគាត់មិនធ្វើទេ នោះជីវិតរបស់គាត់គឺខ្លីណាស់។

205 អ្នកចាំនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ កន្លែងណាដែលមានបងប្រុសម្នាក់មិនបានធ្វើត្រឹមត្រូវនៅចំពោះព្រះ? តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននៅចាំករណីនេះ? គាត់រស់នៅជាមួយម្តាយចិញ្ចឹមរបស់គាត់ ហើយពួកគេមិនអាចធ្វើអោយគាត់និយាយត្រង់បានទេ។ ប៉ូលបាននិយាយថា “ប្រគល់គាត់ទៅអារក្សសម្រាប់ការបំផ្លិចបំផ្លាញនេះ។” អ្នករកឃើញនៅក្នុង កូរិនថូសទី ២ គាត់បាននិយាយត្រង់ត្រង់។

206 ខ្ញុំមានបងប្រុសម្នាក់ដែលជាមិត្តល្អ ខ្ញុំចូលចិត្តហោរឈ្មោះគាត់ បងប្រុសអធិប្បាយ។ ហើយត្រូវអធិប្បាយនេះឈ្មោះរបស់គាត់គឺបងប្រុស វ៉ាន់មូសិន។ មានអ្នកដឹកនាំជាច្រើនដែលអង្គុយនៅទីនេះយប់នេះ ឈ្មោះរបស់គាត់នៅលើក្រដាសរបស់អ្នក។ គឺថាអន្តរនិកាយចេញពីឈើកាហ្គោ។ ហើយមើលទៅ។ គាត់មានក្មេងប្រុសម្នាក់ជាអ្នកដឹកនាំ ហើយគាត់បានទៅរៀបការជាមួយក្មេងស្រីកាតូលិកម្នាក់ ចាប់ផ្តើមដូចនោះ។ ហើយពួកគេនឹងធ្វើរឿងនេះនិងផ្សេងទៀត ហើយ—ហើយអ្វីទៀត ជួបនូវបញ្ហាខ្លះ។ ហើយ ឪពុករបស់គាត់បានទៅជួបគាត់ បាននិយាយថា “មើលឥឡូវនេះ កូនប្រុសតើអ្នកចង់ផ្សះផ្សារគ្នាវិញទេ?”

បាននិយាយថា “ប៉ា...”

គាត់បានហៅក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេថាជាក្រុមអ្នកបរិសុទ្ធដែលជា ឪពុករបស់គាត់។ បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ មើលទៅ តើអ្នកនឹងនិយាយត្រង់រឿងនោះឡើងប្រាប់ ក្រុមជំនុំនេះ?”

207 គាត់បាននិយាយថា “ប៉ា អ្នកគឺជាឪពុករបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំមិនចង់មានបញ្ហាណាមួយជាមួយអ្នកទេ។” ត្រូវហើយ។

208 គាត់បានទៅរកអ្នកជំនួយម្នាក់ហើយចុះទៅផ្ទះរបស់គាត់។ និយាយ—និយាយថា “វេសលី ខ្ញុំចង់និយាយជាមួយអ្នក។” បាននិយាយថា “តើអ្នកនឹងរៀបចំការនេះឡោះដោយមួយក្រុមជំនុំឬទេ?” ហើយគាត់ឱ្យចម្លើយពីរខ្លីដូចនោះ។ គាត់និយាយថា “សូមចាំ វេសលី ខ្ញុំគឺជាគ្រូគង្វាលនៃក្រុមជំនុំ។ ខ្ញុំជាប្រធានរបស់អ្នកប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វីដែលព្រះមានបន្ទូលឱ្យធ្វើ។ ខ្ញុំផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវសាមសិបថ្ងៃដើម្បីធ្វើឱ្យត្រឹមត្រូវជាមួយក្រុមជំនុំនោះ ឬយើងនឹងបណ្តេញអ្នកចេញពីវត្តមានរបស់ព្រះ។ អ្នកគឺជាកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ។ នោះគឺជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ។” គាត់បន្ថែមថា “ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក។ ហើយអ្នកដឹងថាខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នកវេសលី។ ខ្ញុំនឹងស្តាប់ឥឡូវនេះសម្រាប់អ្នក។ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវតែនិយាយពាក្យត្រង់ជាមួយព្រះ ។ ឃើញទេ?” គាត់បន្តថា “ខ្ញុំជាគ្រូគង្វាល។ ខ្ញុំជាអ្នកឃ្វាលចៀមនោះ។ បើអ្នកជាកូនខ្ញុំ ឬអ្នកជាអ្នកណា អ្នកត្រូវត្រង់ជូរជាមួយព្រះបន្ទូលព្រះ។ បើអ្នកមិនធ្វើវាទេ នោះខ្ញុំមិនសមធ្វើជាអ្នកគង្វាលរបស់ទ្រង់ទេ។”

209 ក្មេងប្រុសអើយ នោះគឺជាគ្រូគង្វាល។ នោះជាបុរសពិត។ តើអ្នកមិនគិតដូច្នោះទេឬ? បុរសនោះ។ គាត់បានប្រាប់ក្មេងប្រុសនោះ។ “គាត់ឈឺចិត្ត” គាត់បន្តថា។ ប៉ុន្តែបន្តថា “តើមានអ្វីកើតឡើង? តើអ្នកនឹងធ្វើបាបមនុស្សឬធ្វើបាបព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់អ្នកឬ? ដូច្នោះ” គាត់និយាយថា “អញ្ចឹងយើងទៅ។” ហើយគាត់ឆ្លើយថា “គាត់នឹងមិនធ្វើវាទេ។ ហើយយើង... ខ្ញុំបានប្រាប់ដល់ក្រុមជំនុំ។”

210 គាត់និយាយថា “កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំឈ្មោះវេសលីគាត់បដិសេធមិនស្តាប់ខ្ញុំទេ ក្នុងបញ្ហានេះ។ គាត់បដិសេធមិនស្តាប់ ឌីកុន។ ហើយអ្នកគឺជាសាក្សីនៃរឿងនេះ បងប្រុសអញ្ចោះៗ?”

“បាទ គឺខ្ញុំ។”

“ត្រូវហើយ។ នៅម៉ោង៨ ព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់៤សប្តាហ៍ចាប់ពីពេលនេះ បើគាត់មិនបានធ្វើត្រឹមត្រូវជាមួយក្រុមជំនុំនេះទេ យើងបង្វែរវេសលី កូនប្រុសខ្ញុំ វាត្រូវបំផ្លាញចោលដោយមារកំណាច។ គឺបំផ្លាញផ្នែកសាច់ឈាម។ ព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់គឺជាព្រះលោហិត នៃ...របស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយក្រុមជំនុំនេះ នឹងមិនការពារគាត់បានទៀតទេ។”

211 ហើយនៅយប់នោះក៏មកដល់។ ឈរនៅលើវេទិកានិយាយថា “គាត់មានពីរ នាទីទៀត។” ពេលវេលាមកដល់ហើយ។ គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ កូនប្រុស របស់ខ្ញុំ វេសលីវ៉ាមូសិន...បាននិយាយទៅកាន់ក្រុមជំនុំនេះ ចំពោះអ្នក ថាព្រះ ដ៏មានមហិទ្ធិបូទ្ធិ: ហើយធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលយើងអាចធ្វើបាន យោងទៅតាម ពាក្យនិងការណែនាំរបស់—ព្រះរាជបុត្រារបស់អ្នក គឺជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់យើង បានចាកចេញពីយើងហើយ។ ឥឡូវនេះ យើងបង្វែរកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ ហើយនេះ ជាក្រុមជំនុំខ្ញុំនៅលើទីវាល...ទៅអារក្សសម្រាប់ការបំផ្លាញ នៃសាច់ឈាមរបស់ គាត់ ដើម្បីឱ្យព្រលឹងគាត់បានសង្គ្រោះ។” អ្វីទាំងអស់ត្រូវបាននិយាយ។ គ្មានអ្វី កើតឡើងអស់រយៈពេលមួយឬពីរសប្តាហ៍ ប្រហែលជាមួយខែឬពីរខែ។

212 យប់មួយ វេសលីវ៉ាមូសិនដែលនោះបានឈឺ។ ហើយនៅពេលដែលគាត់ឈឺ ហើយ បន្តឈឺកាន់តែខ្លាំងឡើង។ គាត់បានទូរស័ព្ទទៅវេជ្ជបណ្ឌិត។ វេជ្ជបណ្ឌិតឡើង មកពិនិត្យគាត់។ គាត់មានគ្រុនក្តៅមួយរយប្រាំអង្សា។ គាត់មិនអាចរកឃើញ មូលហេតុនោះទេ សម្រាប់វា។ ចេះតែឈឺទៅៗ ។ វេជ្ជបណ្ឌិតបាននិយាយថា “កូនប្រុសអើយ ខ្ញុំមិនដឹងថាមានរឿងកើតឡើងចំពោះអ្នកទេ។” គាត់មិនដឹងថាត្រូវ ធ្វើអ្វីទេ។ បាននិយាយថា “យើងនឹងហៅអ្នកឯកទេស” ពួកគេបានហៅអ្នកជំនាញ ហើយអ្នកជំនាញចូលមកទីនោះ។ ពួកគេបានយកគាត់ទៅមន្ទីរពេទ្យពិនិត្យគាត់ និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ ហើយបាននិយាយថា “ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនអាចប្រាប់អ្នក។ ក្មេង នោះមើល—ទៅហាក់ដូចជាស្លាប់ហើយ។” ប្រពន្ធរបស់គាត់ឈរនៅទីនោះ យំ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដូចនោះ។ ហើយក្មេងៗឈរនៅជុំវិញគ្រែនិងគ្រប់ទីកន្លែងដូចនោះ។ គាត់បាននិយាយថា “គាត់នឹងទៅ។ នោះហើយ។” បាននិយាយថា “ដីពេចនិង ដង្ហើមរបស់គាត់វានឹងធ្លាក់ចុះគ្រប់ពេល។”

213 គាត់បាននិយាយថា “ហៅប៉ា” អូបាទ។ នោះជាវិធីត្រូវធ្វើ។ នោះហើយ។ “ហៅ ប៉ា។” ហើយឪពុករបស់គាត់រត់ទៅទីនោះនៅឯមន្ទីរពេទ្យយ៉ាងរហ័ស ដើម្បីមើល គាត់។ គាត់បាននិយាយថា “ប៉ា ខ្ញុំមិនអាចទេឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែព្រះស្តាប់សំដីខ្ញុំ។ ខ្ញុំ នឹង ធ្វើឱ្យអ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំនឹងធ្វើឱ្យវាត្រឹមត្រូវ។ បាទខ្ញុំនឹងធ្វើ” ហ្នឹងហើយ។ បងប្អូនអើយ។ ភ្លាមៗនោះដង្ហើមរបស់គាត់ចាប់ផ្តើមវិលមកធម្មតាវិញ។

214 ហើយនៅថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់ គាត់បានឡើងនៅមុខក្រុមជំនុំ។ គាត់និយាយថា “ខ្ញុំបានធ្វើបាបនៅចំពោះព្រះនៅក្នុងវត្តមាននៃក្រុមជំនុំនេះ។ ខ្ញុំបានបដិសេធមិន

ស្តាប់សំដីរបស់គ្រូគង្វាល។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំបដិសេធមិនស្តាប់ឌីកុននៅទីនេះទេ។” ហើយ
និយាយថា “ខ្ញុំសុំឱ្យក្រុមជំនុំនេះអភ័យទោសឱ្យខ្ញុំចំពោះអំពើអាក្រក់ដែលខ្ញុំបាន
ធ្វើដូចនោះ។” បាននិយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់បានទុកជីវិតរបស់ខ្ញុំ” ខ្ញុំប្រាប់អ្នក
ថាគាត់បានចូលជួរត្រឹមត្រូវហើយ។ មែនហើយ។ នោះហើយអ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើ។
ឃើញទេ? ឃើញទេ? អ្នក បើអ្នកគ្រាន់តែធ្វើវាក្នុងផ្លូវរបស់ព្រះ! ឃើញទេ?

215 ឥឡូវនេះ ឃើញទេ របៀបដែលយើងធ្វើ យើងមានការប្រជុំក្រុមប្រឹក្សាភិបាល
ហើយយើងនិយាយថា “មែនហើយ ឥឡូវនេះ តើយើងគួរបន្ត...” ខ្ញុំមិននិយាយពី
រោងឧបោសថទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់និយាយពួកប្រូតេស្តង់។ យើងមានការប្រជុំក្រុមប្រឹក្សា
ភិបាលហើយ “តើអ្នកគិតអំពីអ្វី ចូន? តើអ្នកគិតថាយើងគួរធ្វើអ្វីជាមួយគាត់? ខ្ញុំ
គិតថា គាត់នឹងធ្វើឱ្យសមាជិកមេតូឌីសក្លាយជាសមាជិកប្រសើរជាងគាត់។” នៅ
ទីនោះ គឺជាអ្នក។ នោះខុសហើយ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើងមិនចាំបាច់
ធ្វើតាមប្រពៃណីរបស់ពួកគេ។ ហើយប៊ីស្សពខ្លះយើងត្រូវហៅគាត់ (ដែលមិនធ្លាប់
មាន... តើអ្នកហៅគាត់ថាម៉េច? បុរសក្នុងស្រុកនៅក្នុងក្រុមជំនុំនេះ? “អ្នកស្រុកព្រៃ
សប៊ីដើ”)—ហៅគាត់ចូលដើម្បីមើលការប្រព្រឹត្តរបស់បុរសនេះ។

216 ព្រះគម្ពីរប្រាប់យើងពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើ។ នេះជាហេតុផលដែលយើងមិនល្វីល្វើ
ជាមួយនិកាយរបស់ពួកគេ។ យើងនៅមានសេរីភាពពីរឿងនោះ។ អាម៉ែន។ អត់
ខឹងខ្ញុំទេ មែនទេ? កុំធ្វើវា។ ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំប្រហែលជាចង់បានខ្លះសំណួរអស្ចារ្យ
គួរឱ្យខ្លាចនៅយប់ថ្ងៃស្អែក។ ប៉ុន្តែវាត្រឹមត្រូវហើយ។ ឃើញទេ? ចូរចាំ។ ដឹង...

217 ខ្ញុំនិយាយការនេះឥឡូវនេះ។ អ្នកជាមនុស្សនៅទីនេះជាក្រុមជំនុំនិកាយ
ខុសគ្នា និកាយរបស់អ្នក បងប្អូនអើយ ខ្ញុំមិនបាននិយាយថាអ្នកមិនមែនជា
គ្រីស្ទានទេ។ ខ្ញុំមិនបាននិយាយថានិកាយរបស់អ្នក គ្មានគ្រីស្ទានគួរឱ្យ ស្រលាញ់
រាប់ពាន់នាក់នៅទីនោះទេ។ ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមនិយាយ ហេតុផលដែលយើង
មិនមែនជានិកាយ។ ពីព្រោះខ្ញុំគ្រាន់តែមិនឈរសម្រាប់របស់នោះ។ អត់ទេបាទ។
ខ្ញុំប្រាកដជាមិនដូច្នោះទេ។ ពួកគេកំពុងព្យាយាមប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើ។ បើ
ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់ត្រាស់ហៅខ្ញុំឱ្យផ្សាយដំណឹងល្អនោះ ខ្ញុំនឹងផ្សាយដំណឹងនោះ
ដែលព្រះជាម្ចាស់ប្រាប់ខ្ញុំឱ្យធ្វើវា។ វាច្បាស់ណាស់ វិធីដែលបានសរសេរនៅទីនេះ
ក្នុងព្រះគម្ពីរនេះ។ កុំតម្រង់ជួរជាមួយការនេះ បន្ទាប់មកវាជា...ព្រះនឹងវិនិច្ឆ័យខ្ញុំ។
ប៉ុន្តែបើខ្ញុំ—បើខ្ញុំ—បើខ្ញុំឃើញឆ្អែចចកកំពុងមក ឬសត្រូវកំពុងមក ហើយខ្ញុំមិនបាន

ព្រមានពួកគេ នោះព្រះតម្រង់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែបើខ្ញុំបានព្រមានអ្នកហើយនោះ វាអាស្រ័យលើអ្នក។ ឃើញទេ?

218 សូមចាំថា “នៅថ្ងៃចុងក្រោយគ្រាដ៏គ្រោះថ្នាក់នឹងមកដល់ មនុស្សនឹងស្រឡាញ់តែខ្លួនឯង អ្នកអាង អំនួត និងប្រមាថព្រះជាម្ចាស់។” មើល អ្នកដែលពោលពាក្យប្រមាថ “អូ! ពួកគេជាមនុស្សល្អល្មើ។ ថ្ងៃនៃការអស្ចារ្យគឺហួសហើយ។ គ្មានរឿងបែបនេះទេ។” គាត់ជាហោរាក្លែងក្លាយចាស់។ “ឥឡូវនេះ យើងដឹងថាស្រ្តីរបស់យើងមានការយល់ដឹងដូចបុរសដែរ។” ខ្ញុំមិនមែនជជែកវែកញែកនោះបន្តិច ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីររបស់ព្រះបាននិយាយថារក្សានាងចេញពីតុអធិប្បាយ។ ល្អណាស់—សម្រាប់ខ្ញុំ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ត្រូវហើយ។ ឃើញទេ?

ហើយនិយាយថា “មែនហើយ និកាយរបស់ពួកយើងគឺមានអ្នកល្អជាច្រើនដូចដែលអ្នកមានក្នុងរោងឧបោសថដែរ។” ខ្ញុំមិននិយាយប៉ះបន្តិចទេ តែព្រះគម្ពីរច្រោលទោសចំពោះនិកាយទាំងឡាយ។ ហ្នឹងហើយ។ ដូច្នោះ ខ្ញុំមិននិយាយថាអ្នកគ្មានសមាជិកល្អនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់អ្នកទេ។ ពិតជាអស្ចារ្យណាស់។ ពួកគេជាមនុស្សល្អ។ មនុស្សល្អខ្លះ ខ្ញុំជួបពួកគេទាំងអស់គ្នា ពួកគេ ជាភាគលិកនិងអ្វីៗទាំងអស់។ ពួកគេទាំងអស់ខ្ញុំជួបសមាជិកល្អ។

219 ឥឡូវ នេះជាវិធីដែលយើងនឹងនាំយកវាឥឡូវ មិត្តអើយ បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យ ក្នុងការសិក្សាពេលក្រោយ ប្រហែលជា...ខ្ញុំនឹងអោយអ្នកដឹងនៅព្រឹកស្អែកមិនថាយើងត្រូវបន្តនៅរសៀលថ្ងៃស្អែកក៏អត់ ឃើញទេដើម្បីយកវាចេញ។ ហេតុផលដែលយើងព្យាយាមធ្វើវាខ្ញុំចង់ យកវាចុះទៅកន្លែងមួយឥឡូវនេះ។ ឥឡូវនេះ បើអ្នកចង់នាំនរណាម្នាក់មកជាមួយអ្នក ត្រូវបានស្វាគមន៍យ៉ាងឥតខ្ចោះក្នុងការធ្វើវា។ ប៉ុន្តែត្រូវចាំថាកុំ—កុំទៅឆ្ងាយហើយគ្រាន់តែព្យាយាមរកកំហុស។ អ្នកមកទីនេះ...ខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយទៅកាន់—ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ អ្នកឃើញហើយ។ ខ្ញុំមិនបង្រៀនរឿងនេះនៅខាងក្រៅ ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះទេ “ពីព្រោះនោះគឺជាការងាររបស់មនុស្សផ្សេងទៀត។ នោះ គាត់ជាអ្នកឃ្វាលហ្វូងចៀមនោះ។ ហើយ— ខ្ញុំគ្រាន់តែ...[កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អេឌី។]

220 ត្រលប់ទៅលោកបុណ្ណតិ អ្នកនឹងទាញវាចុះ ហើយមើលកន្លែងវានៅ។ ឥឡូវនេះយើងនឹងត្រឡប់ទៅរកលោកបុណ្ណតិ ដើម្បីរកមូលហេតុដែលវាជាកូនឥតខាន់ស្លាមិនអាចចូលក្រុមជំនុំរបស់ព្រះអម្ចាស់បានទេ រហូតដល់បួនជំនាន់។ តើវាត្រូវការ

យ៉ាងដូចម្តេច...វានឹងមានរយៈពេលបួនរយឆ្នាំ សំរាប់អំពើបាបនោះត្រូវតែចេញ។ របៀបដែលយើងនឹងរកវិធីដែល—ជា ភាពមិនស្មោះត្រង់របស់ឪពុកម្តាយគឺការទៅ លេងកូនៗនិងចៅៗ ដែលបានចាប់ផ្តើម នៅក្នុងលោកុប្បត្តិជាដើម។

221 ហើយអ្នក...ហើយអ្នកនឹងឃើញតើវាយ៉ាងម៉េច ត្រឡប់ទៅដែលព្រះមុនគ្រី ស្តុនៃផែនដី មុនពេលមានអាត្មាមួយផ្ទះឡើង នៅទីនោះមុនពេលដែលមាន អាចម៍ផ្កាយពន្លឺមួយដែលមិនធ្លាប់មានកើតឡើង ព្រះស្គាល់សត្វនិងអ្វីៗទាំងអស់ ដែលមាននៅលើផែនដី។ តើមានអ្នកណានៅទីនេះ...អ្នកមិនមានពាក្យពន្យល់ បាន ហើយបំបែកចុះ ហើយនឹងអត្ថន័យនៃពាក្យ “គ្មានកំណត់” មានអត្ថន័យ យ៉ាងម៉េច។ ដូចជាការសាវ័យស៊ីនថតរបស់អ្នកទៅ—មិនកំណត់។ គ្រាន់តែវា ពីទីនោះតទៅគឺទាំងអស់។ ឃើញទេ? គ្មានកំណត់! ហើយយើងមិនអាចគិត បានច្បាស់អំពីអ្វីដែលគំនិតគ្មានដែនកំណត់អាចមាន។ ឃើញទេ យើងមិនអាច ធ្វើបានទេ។ អ្នកមិនអាចធ្វើបានទេ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែបើអ្នកគ្រាន់តែមើលកាន់ ព្រះវិញ្ញាណ អ្នកអាចមានអារម្មណ៍ដូចវាចិទនៅទីនោះ។ ហើយ—ត្រលប់ទៅទីនេះ វិញនៅក្នុងបទគម្ពីរហើយអ្នកនឹងឃើញ ឃើញទេ វិធីមុនពេលដែលផែនដីត្រូវបាន គេដាក់។

222 ព្រះគម្ពីរបានចែងថា ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺជាកូនចៀមនៃព្រះ។ ឥឡូវនេះ ស្តាប់ ដោយយកចិត្តទុកដាក់ដូច្នោះបើអ្នកខ្លះមិននៅថ្ងៃស្អែកដើម្បីស្តាប់វា បញ្ចប់។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺជាកូនចៀមរបស់ព្រះ ដែលត្រូវគេសម្លាប់ តាំងពីមុនកំណើតលោកីយមកម្ល៉េះ។ តើវាត្រូវទេ? តើទ្រង់ត្រូវគេសម្លាប់នៅពេល ណា? ពីមុនគ្រឹះផែនដី។ នោះជាផែនដី បើវាត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយបានបំបែក អាត្មាមាញព្រះអាទិត្យមួយចំនួននៅមុនពេលនោះ។ បន្ទាប់មក មុនពេលដែល មានអាត្មាមួយបានផ្ទុះជាលើកដំបូងនៅក្នុងព្រះអាទិត្យ បើនេះជាអាចម៍ផ្កាយ ចេញពីព្រះអាទិត្យ ដែលនឹងមានចំនួនរាប់រយពាន់លានកោដិលានជាច្រើន ឆ្នាំមុនពេលដែលមានសូម្បីតែអាចម៍ផ្កាយពន្លឺមួយ ព្រះគ្រីស្ទត្រូវបានគេសម្លាប់។ នៅពេលដែលគំនិតដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះដោះស្រាយលើរឿងមួយ វាជាផលិតផល សម្រេច។ នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូលថា “ចូរឲ្យមាន” វាបានបញ្ចប់ ហើយ។ បើវាត្រូវការរាប់រយកោដិឆ្នាំនឹងដំណើរការអស់ហើយ វាបានបញ្ចប់រួចរាល់ ហើយភ្លាមៗដូចដែលទ្រង់បានមានបន្ទូលហើយ។ “ហើយនៅពេលដែលកូនចៀម

ត្រូវបានគេសម្លាប់ពីមុនកំណើតលោកីយមក” ព្រះគម្ពីរដដែល នោះជាវិញ្ញាណ ដដែលបានសរសេរនិងចែង “ឈ្មោះរបស់យើងត្រូវបានដាក់ នៅក្នុងសៀវភៅជីវិត របស់កូនចៀមតាំងពីមុនកំណើតផែនដី។”

223 ដូច្នោះមនុស្សដែលសរសេរចម្រៀង “មានឈ្មោះថ្មីត្រូវបានសរសេរចុះនៅក្នុង សិរីល្អ” អ្នកមានអត្ថន័យល្អ ប៉ុន្តែគាត់មិនស្របតាមព្រះគម្ពីរទេ។ ឃើញទេ? ឈ្មោះ នោះត្រូវបានសរសេរចុះនៅក្នុងសិរីល្អនៅពេលដែលផែនដី...នៅពេលមុន ផែនដី បានចាប់ផ្តើម។ នៅពេលដែលកូនចៀមត្រូវបានគេសម្លាប់ឈ្មោះរបស់យើងត្រូវ បានដាក់ នៅលើសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម។

224 ចូរ—ចូរឱ្យអ្នកទៅជាមួយខ្ញុំទៅបទគម្ពីរតូចមួយ។ តើអ្នកនឹងនៅជាប់មួយភ្លែត ទៀតបានទេ? វាគ្រាន់តែចូលមកក្នុងគំនិតរបស់ខ្ញុំឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំអាចធ្វើឲ្យ បានល្អ។ ខ្ញុំមិនប្រាកដទេ។ ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំសុំទោសដែលបានទុកអ្នកអោយ យូរ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកវាពាក់កណ្តាលអត្រាត្រ វាមិនអាក្រក់ទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ —ទៅកាន់ បទគម្ពីរមួយប៉ុណ្ណោះ។

សូមបើកគម្ពីររួមជាមួយខ្ញុំឥឡូវនេះ ហើយខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកអានជាមួយខ្ញុំ។ ឥឡូវ ចូរមើលរួម បើខ្ញុំអាចរកវាយឃើញប្រហែលនៅទីនេះ។ ឥឡូវសូមបើកទៅរួម ៨ហើយ —ហើយសូមចាប់ផ្តើមខ ២៨ ជំពូក៧រួម។ ហើយខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកអានវាដោយ ការអធិស្ឋានជាមួយខ្ញុំឥឡូវនេះ។ សូមស្តាប់នូវអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូល ឥឡូវនេះ។

តែយើងដឹងថា គ្រប់ការទាំងអស់ផ្សំគ្នា សំរាប់សេចក្តីល្អដល់ពួកអ្នក ដែលស្រឡាញ់ព្រះ គឺដល់ពួកអ្នកដែល...ទ្រង់ហៅមក តាមព្រះដ៏វិះ ទ្រង់

ដ្បិតអ្នកណាដែលទ្រង់បានស្គាល់...

225 ដែលផ្តល់ឱ្យអ្នក...អ្នកអាចអានជាមួយខ្ញុំបានទេ? “ដ្បិតអ្នកណា...”

ដ្បិតអ្នកណាដែលទ្រង់បានស្គាល់...ជាមុន នោះទ្រង់ក៏តម្រូវ ទុកជាមុន (មែនហើយ)ឲ្យបានត្រឡប់ដូចជាបងអង្គនៃព្រះរាជបុត្រា ទ្រង់ ដើម្បីឲ្យព្រះរាជបុត្រាបានធ្វើជាបងច្បងគេក្នុងពួកបងប្អូនជាច្រើន

ឯពួកអ្នកដែលទ្រង់បានតម្រូវទុកជាមុន នោះទ្រង់ក៏ហៅ :ហើយពួកអ្នកដែលទ្រង់បានហៅ នោះទ្រង់ក៏រាប់ទុកជាសុចរិត ហើយពួកអ្នកដែលទ្រង់បានរាប់ជាសុចរិត នោះទ្រង់ក៏បានដំកើងឡើងដែរ។

226 តាំងពីមុនកំណើតលោកីយមក! នៅពេលដែលព្រះបានមើលចុះ... ឥឡូវនេះព្រះជាម្ចាស់មិនបានរត់ចេញពីតួនាទីរបស់ទ្រង់ទេ ដោយនិយាយថា “ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងទៅ...អូ! តើយើងនឹងធ្វើអ្វីឥឡូវនេះ?” ឃើញទេ? គ្មានសោះ...

227 ចូរចាំថា ភាពទុច្ចរិត បាប គឺដែលនាំឱ្យខូចសេចក្តីសុចរិត។ អារក្សមិនអាចបង្កើតបានទេ។ តើអ្នកទាំងអស់គ្នាយល់ទេ? នោះគឺជាគោលលទ្ធិនៃក្រុមជំនុំនេះ។ អារក្សមិនអាចបង្កើតអ្វីបានទេ។ វាអាចបង្ខូចអ្វីដែលព្រះបានបង្កើត។ តើអ្វីទៅជាការចម្លែក? នៅទីនេះអ្នកទាំងអស់គ្នាមើលទៅដូចមនុស្សពេញវ័យភាគច្រើន។ សូមស្តាប់។ យើងជាមនុស្សរៀបការរួចហើយ។ ហើយអ្នកបានរៀបការ បុរសនិងស្ត្រីដែលរៀបការរួចអាចរស់នៅជាមួយគ្នាជាប្តីប្រពន្ធ ហើយពួកគេជាស្ត្រីដូចគ្នាដែលពួកគេមិនធ្លាប់...មានព្រហ្មចារី ដរាបណាអ្នកនៅជាមួយប្តី។ ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ វាស្របច្បាប់និងត្រូវតាមច្បាប់ ហើយវាមិនអីទេ។ វាត្រូវបានតែងតាំងឡើងដោយព្រះដើម្បីធ្វើដូច្នោះ។ ស្ត្រីម្នាក់ទៀតអាចធ្វើដូចប្រពន្ធរបស់អ្នក។ មួយក្នុងចំណោមពួកគេអ្នកគឺជាមនុស្សសុចរិតនៅចំពោះព្រះក៏ក្រព្រះជាម្ចាស់ ត្រូវប្រព្រឹត្តដូចស្ត្រីដទៃទៀតដែរ អ្នកត្រូវបានកាត់ទោសនៅចំពោះព្រះរហូតដល់សេចក្តីស្លាប់។ តើវាគឺជាអ្វី? ភាពសុចរិតនាំវាបង្ខូច ឃើញទេ នាំឱ្យខូចសេចក្តីសុចរិត។ ឥឡូវនេះ អារក្សមិនអាចជាអ្នកបង្កើតបានឡើយ ប៉ុន្តែវាបានបំកាន់អ្វីដែលព្រះបានបង្កើតរួចហើយ។

228 តើការកុហកគឺជាអ្វី? គឺជាការពិតដែលនាំឱ្យខូច។ មានអ្នកខ្លះនិយាយថា “អូ! មើលវាជាយប់ថ្ងៃសៅរ៍ម៉ោង ៩ យប់បីលីប្រាណហាំមកជេហ្វ័រសាន់វីល” ត្រូវហើយ។ “នៅឯបន្ទប់ អាំង ស្រវីងហើយ” ការកុហក តើវាជាអ្វី? ខ្ញុំនៅជេហ្វ័រសាន់វីល ។ វាជាការពិត។ វាជាការបង្ខូចការសុចរិតនាំឱ្យកុហក។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់និយាយទេ? ឃើញទេ ការកុហកបោកបញ្ឆោត ត្រូវហើយ។ វាជាអ្វីដែលប្រាប់ថាខ្ញុំនៅត្រង់ណា។ បើសិនជាវានិយាយថា “នៅឯព្រះវិហារ កំពុងអធិប្បាយ” ត្រូវហើយ។ នោះគឺជាសេចក្តីសុចរិត។ គាត់បានប្រាប់ការពិត។ “នៅក្នុងបន្ទប់

កំពុងផឹក” កុហក។ បង្ហូច ឃើញទេ ជាការបង្ហូចពិត។ មើលអ្វីដែលខ្ញុំមានន័យទេ? អំពើទុច្ចរិតទាំងអស់ជាការបំភាន់ពីសេចក្តីសុចរិត។

229 សេចក្តីស្លាប់តើវាជាអ្វីទៅ? ជីវិតដែលនាំឱ្យខូច។ ឈឺ? សុខភាព ការបង្ហូច។ អ្នកត្រូវបានគេសន្មត់ថាជាបុរសល្អនិងខ្លាំង។ ត្រូវហើយ។ បើអ្នកឈឺ តើវាជាអ្វី? សុខភាពរបស់អ្នកត្រូវបាននាំអោយខូច។ ឃើញទេ? នោះជាអ្វីដែលត្រូវធ្វើវា។ តើវាគឺជាអ្វី? អ្នកធ្លាប់ក្មេង ជាស្ត្រីស្រស់ស្អាត។ ហើយខ្លាំង បុរសសង្ហារ។ ឥឡូវអ្នកកំពុងជ្រើសរើសច្បាប់ហើយ។ តើវាគឺជាអ្វី? ជីវិត នាំឱ្យខូចឃើញទេ ត្រឡប់មកវិញនៅជុំវិញម្តងទៀត។ ឃើញទេ? ហើយវាត្រូវតែមកវិញ។ សូមលើកតម្កើងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់! ព្រះបានសន្យាថានឹងនាំវាមកត្រឡប់មកវិញ។ ហើយប្រាកដថាវាដូច—វាដែរ (យើងដឹងថាវានៅទីនេះ) ដូច្នេះវាប្រាកដ ព្រះជាម្ចាស់នឹងនាំវាមកម្តងទៀត។ ទ្រង់បានសន្យាហើយបានស្បថថាទ្រង់នឹងធ្វើវាបាន។ នោះជាអ្វីដែលផ្តល់ឱ្យវា។

230 ឥឡូវនេះ តើយើងជាមនុស្សប្រភេទណា? ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ពីរបៀបដែលរឿងទាំងនេះកើតឡើង។ ឥឡូវនេះ អស់អ្នកដែលទ្រង់បានស្គាល់ទ្រង់បានត្រាស់ហៅ។ ទាំងនោះ ដែលទ្រង់បានត្រាស់ហៅនោះទ្រង់បានរាប់ជាសុចរិត។ ពេលណា? មុនគ្រឹះនៃផែនដី មុនពេលដែលផែនដីបានចាប់ផ្តើម។ ឥឡូវនេះ បើយើងអាចយកបទគម្ពីរនេះ និងបង្ហាញអំពីភាពត្រឹមត្រូវ យើងចំណាយពេលច្រើនម៉ោង ប៉ុន្តែយើង—មិនចង់ធ្វើទេ។ ប៉ុន្តែភាពទុច្ចរិតទាំងអស់នៅទីនេះ គឺត្រូវបានបំផ្លាញសេចក្តីសុចរិតវិញដោយភាពទុច្ចរិត។ នោះជាអ្វីដែលអារក្សធ្វើ។

ឥឡូវនេះ នៅពេលអ្នកឈានដល់អាយុទទួលខុសត្រូវហើយ អ្នកដឹងអ្វីដែលខុសនិងត្រូវ អ្នកគិតថាត្រូវដាក់ចេញពីកំហុសរបស់អ្នក។ ពីព្រោះ អ្នកបានកើតមកដោយមានភាពខុសឆ្គង ហើយមានភាពខុសឆ្គង ដោយនិយាយកុហក។ បន្ទាប់មកអ្នក—អ្នកបានកើតមកជាបំណងប្រាថ្នាខាងផ្លូវភេទ ហើយ បន្ទាប់មកអ្នកត្រូវតែកើតជាថ្មី ដើម្បីទទួលបានកំណើតថ្មីដើម្បីចូលទៅក្នុងស្ថានសួគ៌។ ដោយសារតែ ប្រភេទនៃកំណើតនេះអ្នកមាននៅទីនេះ...

231 ឃើញទេកន្លែងដែលស្នូរបន្ទាល់ព្រះយេហូវ៉ានឹងខុសឆ្ងាយនៅទីនោះ គិតថាកំណើតជាថ្មីគឺជាការរស់ឡើងវិញនៃរាងកាយ? អ្នកមើលឃើញវាមិនអាចទេ។ ឃើញទេ? វាត្រូវតែជាអ្វីមួយ...

232 អ្នក អ្នកស្ថិតនៅក្នុងចន្លោះពេលវេលា។ ហើយរឿងតែមួយគត់ដែលនៅអស់កល្បជានិច្ចជារឿងដែលគ្មានការចាប់ផ្តើមឬគ្មានទីបញ្ចប់។ អ្វីដែលអស់កល្បជានិច្ចមិនដែលមានការចាប់ផ្តើម ឬវានឹងគ្មានទីបញ្ចប់។ ឃើញទេ? ដូច្នោះបើអ្នកជាផ្នែកមួយនៃព្រះ ជាវិញ្ញាណដែលមាននៅក្នុងអ្នកមិនដែលមានការចាប់ផ្តើមឬវានឹងគ្មានចុងបញ្ចប់ ហើយអ្នកនៅអស់កល្បជានិច្ចដោយព្រះវិញ្ញាណដែលមាននៅក្នុងអ្នក។ ឃើញទេ? ដូច—ដែលជា—អាហ្សា ហើយស្រឡាញ់ បន្ទាប់មកវាប្រែមកជាសេចក្តីស្រឡាញ់ភីលីអូ ហើយបន្ទាប់មកក៏ធ្លាក់មកដល់តណ្ហាស្នេហា។ វានៅតែបន្តទៅមុខនិងធ្លាក់ចុះដែលនាំអោយខូច រហូតដល់វាក្លាយជាការប្រមូលផ្តុំគ្នាមួយទៅដោយភាពរញ្ជ័ររញ្ជ័រ។ មែនហើយ វិធីតែមួយគត់ វិធីដែលព្រះយេស៊ូវយាងចុះមកដណ្តើរដដែលនោះ ចុះនៅទីនេះ ដើម្បីលើកយក ត្រលប់ទៅទម្រង់ខ្ពស់បំផុតពីទម្រង់ទាបបំផុត។ ពីសេចក្តីស្លាប់ទៅជីវិត ពីដំដីទៅកាន់សុខភាពល្អ ពីភាពទុច្ចរិតទៅកាន់សេចក្តីសុចរិត។ ឃើញទេ? ទ្រង់បានក្លាយជាអ្នកដែលខ្ពស់ជាងគេរហូតដល់ទាបបំផុតដែលទ្រង់អាចនាំយកមកកន្លែងទាបបំផុតទៅខ្ពស់បំផុត។ ទ្រង់បានក្លាយជាខ្ញុំ ដែលខ្ញុំអាចតាមរយៈរបស់ទ្រង់ក្នុងព្រះគុណក្លាយជាទ្រង់ដែលជាអ្នកស្នងបល្ល័ង្កក្នុងសិរីល្អ។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់និយាយទេ? រឿងទាំងនោះ។

ឥឡូវមើល។ ត្រឡប់មកវិញមុនពេលដែលផែនដីនេះបានចាប់ផ្តើមនៅក្នុងអាតូមត្រឡប់មកវិញ នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ទតឃើញអ្វីដែលនឹងកើតឡើងនៅទីនោះទ្រង់បានឃើញអ្នក ទ្រង់បានឃើញខ្ញុំ ទ្រង់បានឃើញចែវឆ្មៃ រុយ និងកង្កែបគ្រប់រូប។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងនឹងមិនធ្លាប់មាននៅលើផែនដី ទ្រង់បានឃើញវានៅពេលនោះ។ ប្រាកដណាស់ ទ្រង់បានឃើញ។

233 ឥឡូវនេះទ្រង់មិនដែលនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងចាត់ព្រះរាជបុត្រារបស់ខ្ញុំ ចុះហើយអនុញ្ញាតឱ្យគាត់ស្លាប់ ហើយ ប្រហែលជាមានអ្នកណាម្នាក់អាណិតគាត់។ ហើយវាជាករណីគួរអោយអាណិត ប្រហែលជាមានអ្នកខ្លះប្រហែលជាបានសង្គ្រោះហើយ។”

234 ទ្រង់បានដឹងជាមុនថាអ្នកណានឹងបានសង្គ្រោះ! ហ្នឹងហើយ។ ទ្រង់និយាយថា “អេសាអេញស្តាប់ និងយ៉ាកុបដែលអញស្រឡាញ់” មុនពេលដែលនរណាម្នាក់មានឱកាសដើម្បីបង្ហាញនូវអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ ព្រោះទ្រង់បានដឹងថាពួកគេជា

អ្វី។ ទ្រង់បានដឹង។ ទ្រង់ជ្រាបអ្វីគ្រប់យ៉ាង។ ទ្រង់ដឹងថាអ្នកគួរធ្វើអ្វីមុនពេលអ្នក កើតឬពេលណាផែនដីបានចាប់ផ្តើម។

235 ឥឡូវនេះមើល។ ដូចអ្នកដឹងហើយ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ជាអ្នកជនកាំភ្លើងខ្លី។ ខ្ញុំ —ចូលចិត្តកាំភ្លើង។ ហើយស្រ្តីខ្លះនៅរដ្ឋតិចសាស់ ខ្ញុំជឿថាវាជារដ្ឋតិចសាស់ បានយកមកឱ្យខ្ញុំ កាំភ្លើងស្វ័យភូត ២-២០ស្វ័យភូត។ ខ្ញុំតែងតែចង់បាន។ ខ្ញុំចង់ ស៊ើបអង្កេតវា។ វាជាកាំភ្លើងតូចដ៏មានឥទ្ធិពលបាញ់ខ្លាំងបំផុត។ វាមានគ្រាប់ក្នុង កាំភ្លើងម្តែពីរគ្រាប់ សែសិបប្រាំបីគ្រាប់កាំភ្លើង។ ហើយអ្នកអាចផ្ទុកបន្ទុកនោះ បាន។ ឥឡូវខាងពេញច្រកនិយាយថា “កុំធ្វើវា។ វាគ្រោះថ្នាក់ពេក។” ប៉ុន្តែអ្នក អាចដាក់គ្រាប់កាំភ្លើងនោះទៅចម្ងាយប្រាំពាន់ហ្វីតក្នុងមួយវិនាទី ហើយនៅតែ រក្សាវានៅកន្លែងដដែល។ ប្រាំពាន់ហ្វីតក្នុង១វិនាទី នោះជាមួយម៉ាយល៍ក្នុងមួយ វិនាទី។ និយាយម្យ៉ាងទៀត សត្វស្នាំងអង្គុយ ចម្ងាយពីររយពីរទីធ្លា។ អ្នកបាញ់ ស្នាំង ឃើញឆាមសត្វហើរមុនពេលកាំភ្លើងបុកអ្នក។ ឃើញទេ? នោះ ប៉ុន្តែអ្នកយក វាជាផ្នែករាបស្មើនៃឈើចាក់ធ្មេញ ហើយចូលទៅក្នុងម្សៅរបស់អ្នក ហើយចាក់ វាជាភ្លើងទៀតនៅក្នុងនោះ គ្រាន់តែល្មម អ្នកអាចកាន់វានៅលើឈើចាក់ធ្មេញ។ ហើយអ្នកបាញ់សំលាប់មនុស្សអង្គុយ ចុងបញ្ចប់នៃអាគារនេះ គាត់គ្រាន់តែ អង្គុយមើលអ្នក។ តើអ្វីទៅជាបញ្ហា? គ្រាប់កាំភ្លើងមិនរលាយវាដំណើរការលឿន ណាស់ ដាក់សន្លឹក...នៅចន្លោះទីនេះនិងទីនោះហើយអ្នកនឹងមិនដែលឃើញ សូម្បីតែបន្តិចពីផុស្តិលធ្លាក់នៅលើសន្លឹក។ វាគ្រាន់តែងាកត្រឡប់មកវិញ មិនទៅ —ឆេះភ្នំភ្លើងប៉ុន្តែវាទៅលើស ហ្នឹងទៅទៀត។ វាត្រលប់ទៅអាស៊ីដដើមវិញ ដែល បង្កើតស្ថាន់និងនាំមុខទៅទីនោះ។ វាត្រលប់មកវិញដូចជាវាបំពាន់លានឆ្នាំមុន។ ឥឡូវនេះ នេះគឺជាគ្រាប់កាំភ្លើងតូចគ្រាប់សែសិបប្រាំបីគ្រាប់ ខ្ញុំកំពុងកាន់នៅដៃខ្ញុំ ហើយវិនាទីបន្ទាប់វាត្រលប់ទៅអ្វីដែលខ្ញុំបានធ្វើវាគឺ ១០០ លានឆ្នាំមុន។ ហើយបើ ផែនដីប្រហែលជាឈររាប់រយលានឆ្នាំទៀត វានឹងត្រលប់មកវិញជាគ្រាប់កាំភ្លើង ម្តងទៀត អាចត្រូវបាននាំត្រឡប់មកវិញ វានឹងបង្កើតបានត្រឹមត្រូវទៅជាស្ថាន់។

236 ឥឡូវនេះមើលអ្វីដែលព្រះបានធ្វើហើយបន្ទាប់មកអ្នកនឹងស្រឡាញ់ទ្រង់។ បន្ទាប់មកអ្នកនឹងទៅផ្ទះហើយនៅពេលព្រឹកអ្នកគេងយឹតបន្តិច។ ហើយ—ហើយ អ្នក—អ្នកនឹងស្រឡាញ់ទ្រង់ជាងពេលណាៗទាំងអស់។ ឥឡូវនេះ ព្រះជាម្ចាស់ជា អ្នកម៉ៅការ។ ប៉ុន្មាននាក់ដឹងទេ? ទ្រង់ជាអ្នកសាងសង់។ ត្រូវហើយ។ ស្តាប់ដោយ

យកចិត្តទុកដាក់។ ឥឡូវ ព្រះកាលពីមុន ឬពួកគេនិយាយថា...ឥឡូវនេះយើងនឹង
យកគំនិតរបស់អ្នកជំនាញខាងប្រវត្តិវិទ្យា។ មួយរយកោដិឆ្នាំមុនព្រះអង្គនឹងយាង
ទៅ ធ្វើឱ្យផែនដីល្អទ្រង់ទើបតែចាប់ផ្តើម។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់មាន...ទ្រង់មានគំនិត
មួយ នៅក្នុងគំនិតរបស់ទ្រង់។

237 ឥឡូវនេះអ្នកនឹងនិយាយថា “បើទ្រង់អស្ចារ្យនោះ បងប្រុស ប្រាណហាំ តើធ្វើ
ដូចម្តេច តើទ្រង់ធ្លាប់អនុញ្ញាតឱ្យអារក្សធ្វើបាបទេ?” ទ្រង់បានដឹងមុនពេល អារក្ស
ត្រូវបានបង្កើតឡើង ដែលថារាងនឹងក្លាយជាអារក្ស។ សូមថ្វាយសិរីល្អ! ឥឡូវខ្ញុំ
មានអារម្មណ៍ពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ។ អូ ខ្ញុំអើយ! ទ្រង់បានដឹងថាមុនពេល
ដែលអារក្សត្រូវបានបង្កើតឡើង ថារាងនឹងធ្វើជាអារក្ស។ ឥឡូវអ្នកសួរថា “ចុះវា
យ៉ាងម៉េចដែរ?” អ្នកនិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់ធ្វើឱ្យវាក្លាយជាអារក្ស?” ថា
ទ្រង់អាចត្រូវបានបង្ហាញថាជាព្រះ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលទ្រង់បានធ្វើវា។
“ហេតុអ្វីបានជាមានមនុស្សទុច្ចរិត? ហេតុអ្វី?”

238 តើនរណាមុន អ្នកសង្គ្រោះឬអ្នកបាប? តើមួយណាមុនគេ? ព្រះអង្គសង្គ្រោះ។
តើអ្នកណាមុន អ្នកព្យាបាលមុនឬអ្នកឈឺមុន? ហេតុអ្វីបានជាអនុញ្ញាតនៅទីនោះ
ឱ្យមនុស្សមានបាប? ពីព្រោះលក្ខណៈរបស់ទ្រង់គឺជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ។ បើគ្មាន
អ្នកមានបាប ទ្រង់មិនដែលត្រូវបានគេស្គាល់ថាជាព្រះអង្គសង្គ្រោះឡើយ។ ហា
លេលូយ៉ា! គាត់អាចធ្វើឱ្យអ្វីៗទាំងអស់វិលត្រឡប់មករកសិរីល្អរបស់ទ្រង់។ “តើ
ជាងស្តុនអាចនិយាយបានទេ ទៅ...ឬតើឆ្នាំងអាចនិយាយទៅកាន់ជាងស្តុន
ថា ‘អ្នកបានធ្វើឱ្យខ្ញុំដូច្នេះអី?’” តើអ្នកណានៅលើកង់? អ្នកណាមានដីឥដ្ឋ?
តើដែរបស់អ្នកណានៅក្នុង? ប៉ូលបាននិយាយថា “អូ! មនុស្សល្ងីល្ងីមិនបាន
និយាយថាទ្រង់បានលើកជានិមិត្តឡើងសម្រាប់ការនេះដោយមានគោលបំណង
ទេ? ពិតប្រាកដណាស់។ ទ្រង់បានដឹងហើយ។ មុនមានផែនដីទ្រង់បានដឹង
ថាអ្វីដែលនឹងក្លាយជាអ្វី។ ហើយទ្រង់បានអនុញ្ញាតឱ្យមានអំពើបាប ដូច្នេះទ្រង់
អាចធ្វើជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ។ ទ្រង់បានអនុញ្ញាតឱ្យមានជំងឺដើម្បីឱ្យទ្រង់អាចជា
អ្នកព្យាបាល។ ទ្រង់ត្រូវឱ្យមានការស្តាប់ដើម្បីអោយទ្រង់អាចជាសេចក្តីស្រឡាញ់។
ប្រាកដណាស់ទ្រង់បានធ្វើ។ ទ្រង់គឺជាព្រះ ហើយនោះគឺជាលក្ខណៈរបស់ទ្រង់។
ហើយទ្រង់ត្រូវតែមានអ្វីមួយដើម្បីបង្ហាញ លក្ខណៈរបស់ទ្រង់។

239 តើអ្នកអាចដឹងដោយរបៀបណានៅថាជាពេលយប់ តើអ្នកអាចឆ្កឹងដោយ របៀបណាថាពេលណាមួយ? បើវាភ្លឺពេញមួយថ្ងៃ តើអ្នកនឹងដឹងយ៉ាងដូចម្តេច ថាជាយប់? មានពេលយប់ដូច្នោះ វាអាចបង្ហាញពីពន្លឺថ្ងៃ។ ប្រាកដណាស់ វានៅ ទីនោះ។ អាម៉ែន។ តើអ្នកឃើញអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើទេ?

240 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលទ្រង់បានត្រឡប់មកវិញនៅមុនគ្រឹះនៃផែនដី មុនពេល ដែលទ្រង់បានយកព្រះអាទិត្យចាស់នេះហើយទ្រង់បានឱ្យមានចលនានៅជុំវិញ ភាពចាស់នោះ ឥឡូវនេះយើងកំពុងរស់នៅលើផែនដីនេះ ហើយទ្រង់បានសូន្យ វាទីនេះ ដោយព្រះអាទិត្យហើយដាក់វានៅជុំវិញព្រះអាទិត្យ។ និយាយថា នេះគឺជា ព្រះអាទិត្យ។ ទ្រង់សួរវានៅផ្នែកនេះ ហើយ អនុញ្ញាតឱ្យនាងព្យួរនៅទីនោះរយៈ ពេលមួយរយពាន់លានឆ្នាំមកហើយ។ តើទ្រង់បានបង្កើតអ្វី? ឧស្ម័នមួយចំនួន។ ទ្រង់បានផ្លាស់ប្តូរនៅលើចំហៀងនេះទ្រង់បានធ្វើអ្វីផ្សេងទៀត។ តើទ្រង់បានបង្កើត អ្វីនៅទីនោះ? ប៉ូតាស្យូមខ្លះ។ ទ្រង់ធ្វើចលនាជុំវិញតាមវិធីនេះ ហើយតើទ្រង់បាន ធ្វើអ្វីនៅទីនេះ? ធ្វើឱ្យមានជាតិកាល់ស្យូមខ្លះ។ តើទ្រង់ធ្វើអ្វី? ទ្រង់បានបង្កើត អ្នកហើយនិងខ្ញុំ។ តើទ្រង់កំពុងធ្វើអ្វី? ដូចជាអ្នកម៉ៅការបានដាក់របស់ទាំងអស់ ដែលមានពីរគុណនិងបួន និងដោយពីរគុណនិងប្រាំបីរបស់ទ្រង់ សន្លឹករបស់ ទ្រង់ ចំហៀងរបស់ទ្រង់ ទ្រង់បានដឹងថាគ្រាន់តែប៉ុន្មានអគារដែលទ្រង់ត្រូវដើម្បី សាងសង់។ ហើយយើងត្រូវបានបង្កើតចេញពីធាតុទាំង ១៦ នៃផែនដី ហើយ ទ្រង់បានបង្កើតយើងរាល់គ្នាហើយដាក់យើងនៅទីនោះនៅមុនផែនដី ចូលមក។ ហើយទ្រង់...អាចត្រូវបានបុកគ្រឹះនៅពេលនោះ ខ្ញុំអត់ដឹងថាវាជាអ្វីទេ។ តើទ្រង់ បានបង្កើតមាស លង្ហិននិងលង្ហិន និងទឹកនិងរបស់ទាំងអស់នោះសម្រាប់អ្វី? ទ្រង់ជាអ្នកម៉ៅការ។ ទ្រង់អាច...ជាអ្នកសាងសង់ ទ្រង់បានដាក់អ្វីៗទាំងអស់នៅ ទីនោះ មានអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងត្រូវបានកាត់ម៉ូត។ នៅពេលដែលទ្រង់បានបង្កើតអ្វីៗ ទាំងអស់ វាគ្រាន់តែជាភ្នំភ្លើងធំមួយមានការផ្ទះ។ ទ្រង់បានអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេបំផ្ទុះ ភ្នំភ្លើងឡើងនៅទីនោះសម្រាប់មួយរយលានឆ្នាំដើម្បីបង្កើតជាតិកាល់ស្យូម។ តើវា គឺជាអ្វី? វាជាផ្នែករបស់អ្នក។

241 ហើយបន្ទាប់មកមុនពេលមានជីវិតមួយនៅលើផែនដីនេះ គឺសាកសពរបស់ យើងត្រូវបានដាក់នៅទីនេះ។ ហាលេលូយ៉ា! មុនមួយដំណក់សំណើមមិនធ្លាប់ មានមកលើផែនដី យើងត្រូវបានគេដាក់នៅទីនេះ។ នៅពេលដែលអំដាមបាន

ដើរចុះឡើង សួនច្បារអេដេន ខ្ញុំបានដាក់នៅទីនេះ។ អាម៉ែន។ ហ្នឹងហើយ។ អូ សូមថ្វាយសិរីល្អ! នៅពេលចេញបើម ផ្កាយព្រឹកច្រៀងជាមួយគ្នានិងកូនប្រុសនៃព្រះ បានស្រែកដោយអំណរ ខ្ញុំត្រូវបានគេដាក់នៅទីនេះគ្រាន់តែរង់ចាំដង្ហើមនៃ ជីវិតទៅ អនាគត។ ខ្ញុំបាននៅទីនេះ។ ទ្រង់បានធ្វើឱ្យខ្ញុំនៅទីនេះបានដាក់រាងកាយរបស់ខ្ញុំ នៅទីនេះ។ ហ្នឹងហើយ។ បើវាមិនមែនទេ តើវាមកពីណា? ហា? តើវាមកដល់ទីនេះ ដោយរបៀបណា? ព្រះជាម្ចាស់បានដាក់វានៅទីនេះ។ ព្រះបានបង្កើតវា។ យើង បានបង្កើតចេញពីដប់ប្រាំមួយ ឆាតុៈ ប្រេងឥន្ធនៈ ប៉ូតាស្យូម និងពន្លឺលោហធាតុ និងអ្វីផ្សេងទៀត។ មើល យើងបានដាក់នៅទីនេះ។

242 បន្ទាប់មកតើមានអ្វីកើតឡើង? បន្ទាប់មកព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូល ទៅកាន់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ យកនៅក្នុងសំណុំបែបបទនិមិត្តសញ្ញា “ឥឡូវនេះ អ្នកចេញទៅ ហើយអ្នកនឹងបង្កើតសេចក្តីស្រឡាញ់ ទៅកាន់ផែនដីនោះ។ ដោយសារតែខ្ញុំស្រឡាញ់ ហើយអ្នកគឺជាផលិតផលរបស់ខ្ញុំ ដូច្នេះអ្នកទៅ ស្រឡាញ់ផែនដី។” ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដ៏ធំយើងគិតថាចេញមកពីទីនោះ គ្រាន់តែសំណុំរូបភាពឥឡូវនេះ។ វាមិនមែនបែបនោះទេ។ ពីព្រោះ ព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធនិងព្រះគឺជាគោលបំណងតែមួយដោយខ្លួនឯង គោលបំណងតែមួយ ដូចគ្នាក្នុងបុគ្គល។ អត់ទោសឱ្យខ្ញុំ។ ហើយគ្រាន់តែនិយាយថាទ្រង់បានបោះស្លាប របស់ទ្រង់នៅជុំវិញ ផែនដី ទ្រង់ចាប់ផ្តើមដាក់កូនមាន់។ តើកូនមាន់នោះជាអ្វី? ដូចជាមេមាន់ចំពោះកូននាង មាន់សហការបង្កើតស្នេហា “ភ្លើក ភ្លើក ភ្លើក។” អូ!

243 “អូ! ជីវិតចេញមក!” ទ្រង់បានស្រែក។ ទ្រង់បានមើលជុំវិញ។ “ខ្ញុំចង់បាន ភាពស្រស់ស្អាតនៅលើផែនដីនេះ។ ចេញមកពន្លឺ!” ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងតែ ធ្វើចលនា។ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់បានធ្វើ ខ្ញុំមើល។ មានអ្នកកំពុងតែហូរមក ចុះពីលើភ្នំ បានហូរមកជាមួយជាតិកាល់ស្យូមខ្លះហើយលាយជាមួយប៉ូតាស្យូម។ តើវាបត់ចូលទៅក្នុងអ្វី? “ជីវិតក៏ចេញមក!” ហើយផ្កាអ៊ីស្ទ្រែដែលជាប់ក៏ងើបឡើង ពីក្រោមថ្ម។ “មកទីនេះ ព្រះវរបិតាអើយ មើលនោះនែ។”

244 “នោះមើលទៅល្អណាស់។ គ្រាន់តែតាមដាន។” ទ្រង់បាននាំឱ្យមានផ្កា។ ទ្រង់ បាននាំឱ្យមានបន្លែទាំងអស់។ ទ្រង់បាននាំសត្វចេញជាជីវិត។ បក្សីហើរចេញពី ធូលីដី។ បន្ទាប់ពីមួយរយៈ មកក៏មានជាបុរសម្នាក់និងស្រ្តី ក៏មានបុរសម្នាក់និង

បុរសនោះគឺទាំងបុរសនិងស្ត្រី។ មិនមែនជាផលិតផលនាងទេឥឡូវនេះ។ គ្រាន់តែនៅក្នុងគាត់មានវិញ្ញាណស្រី។

245 នៅពេលដែលអ្នកយកមនុស្សដែលរៀនប្រៀន គាត់ប្រហែលជាមិនអីទេ ធ្វើឱ្យមានតុល្យភាពទាំងអស់ ប៉ុន្តែមានអ្វីខុស។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកយកស្ត្រីម្នាក់ ចង់កាត់សក់របស់នាងនិងពាក់ខ្នើចនិងដើរចេញក្រៅ ហើយ “សរសើរព្រះខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នក!” មានអ្វីមួយខុសហើយ។ ស្ត្រីមានស្មារតីជាមនុស្សស្រី ហើយបុរសក៏មានលក្ខណៈជាបុរសដែរ។ យើងដឹងហើយ។ ហើយអ្នកដឹងទេ? តើស្ត្រីមើលទៅត្រឹមត្រូវទេ ព្យាយាមធ្វើដូចមនុស្សប្រុស?

246 ហេតុអ្វី ខ្ញុំពេលមួយ ខ្ញុំជាអ្នកយាមហ្គេមនៅទីនេះ ហើយខ្ញុំបានអង្គុយនៅលើឡានក្រុង ហើយបានឡើងទៅទីនោះហើយកំពុងទាញខោគ្របជើងអោយនាងដោយដៃខ្ញុំ និយាយជាមួយនាងហើយខ្ញុំមិនបានដឹងថាជាស្ត្រីទេ។ នាងមានមួកមួយក្នុងចំណោមមួករបស់អ្នកផ្សារនិងមួយគូទៀតដូចជាអញ្ចឹងហើយខ្ញុំអង្គុយនៅខាងក្រោយនោះ ហើយនាងបានប្រាប់អ្នកផ្សេងទៀតពីអ្វីដែលបានធ្វើរួច។ នាងនិយាយថា “អ្នកដឹងទេ” ហើយនាងបាននិយាយថា “ហើយកាលពីយប់មិញ” ពិបាកមើលណាស់នាងកំពុងជក់បារី។ នាងបាននិយាយថា “យប់មិញខ្ញុំប្រាប់អ្នក ម្នាក់នោះបានអិលជើងឡើងលើ។ គាត់និយាយថា ‘ខ្ញុំអើយ! គាត់ចុះមកនៅទីនោះ។’ បាននិយាយថា ‘ខ្ញុំមិនដែលសើចខ្លាំងនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំឡើយ។’

247 ហើយខ្ញុំកំពុងសើចអ្នកដឹងទេ សើចអញ្ចឹង។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ក្មេងប្រុសម្នាក់នោះមែនទេ?” អង្គុយនៅទីនោះនិយាយដូចនោះ។ ហើយបើនាងមិនបានយករបស់នោះចេញហើយគ្រវីក្បាលរបស់នាង ហើយនាងម្តងឡើងនៅទីនោះ ថានាងគឺជាស្ត្រី។ ខ្ញុំមិនដែលចង្អៀតចង្អល់ទេក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកជាស្ត្រីឬ?”

នាងនិយាយថា “ហេតុអ្វី ប្រាកដណាស់!”

248 ខ្ញុំនិយាយថា “អធ្យាស្រ័យ” ។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញបែបនេះទេ។ នោះគឺជាការពិត។

249 ខ្ញុំបានឃើញសញ្ញាមួយនៅថ្ងៃផ្សេងទៀត ធ្វើឱ្យខ្ញុំភើប។ វាមានសញ្ញាធំបាននិយាយថា “ស្ត្រីត្រៀមខ្លួនស្លៀកសម្លៀកបំពាក់” ខ្ញុំបានគិតថា “សរសើរតម្កើង

ព្រះជាម្ចាស់។” ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ មកមើល វាគ្រាន់តែជាប្រភេទសម្លៀកបំពាក់ខ្លះៗដែលពួកគេបានផលិតរួចហើយប៉ុណ្ណោះ អ្នកដឹងទេ? ខ្ញុំ—ខ្ញុំគិតថាពួកគេនឹងទៅស្លៀកសម្លៀកបំពាក់។ ខ្ញុំគិតបែបនោះ។ បាននិយាយថា “ស្រ្តីបានត្រៀមខ្លួនស្លៀកពាក់ហើយ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “សរសើរព្រះសម្រាប់ពួកគេ។ ល្អណាស់។” នោះខ្ញុំប្រាកដជាអរគុណដល់ព្រះអម្ចាស់ សម្រាប់ការនោះ។” ប៉ុន្តែ ឃើញទេ វាគ្រាន់តែជាសំលៀកបំពាក់ប្រភេទខ្លះដែលពួកគេមានរួចហើយ ជាអ្វីមួយ។ ជាអ្វីដែលគួរឱ្យអស់សំណើច មិនអីចឹងឬ នៅក្នុងប្រទេសនេះ? ត្រូវហើយ។

250 បន្ទាប់មកនៅពេលអំដាមចេញមក។ ហើយបន្ទាប់មកអំដាមមើលទៅមិនស្អាតទេ ទ្រង់បានយកឆ្អឹងជំនីមួយពីចំហៀងរបស់គាត់ ហើយបង្កើតអេវ៉ាដែលជាផលិតផលសម្រាប់គាត់។ ទ្រង់បានបង្កើត...ទ្រង់បានដកវិញ្ញាណភេទស្រីចេញពីអំដាមហើយដាក់វាចូលក្នុងស្រ្តី វិញ្ញាណក្តីស្រលាញ់ ភាពជាស្រ្តី ប្រភេទសុភាពរាបសារ។ ហើយទ្រង់បានដកទុកវិញ្ញាណបុរសនៅក្នុងអំដាម។ ឥឡូវនេះបើមានអ្វីខុសគ្នា មានការចម្លែកនៅកន្លែងណា។ ឥឡូវនេះ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេទាំងពីរនាក់គឺក្លាយជាម្នាក់។

251 ដូច្នោះសូមអនុញ្ញាតឱ្យសម្តែងរឿងល្ខោនបន្តិចមុនពេលដែលយើងបញ្ចប់។ ឥឡូវនេះ...នេះគឺជាអំដាមបាននាំអេវ៉ាដោយដៃ ហើយពួកគេបានដើរចេញទៅ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែស្រឡាញ់រឿងនេះ។ ហើយពួកគេដើរចេញ អ្នកដឹងទេ? ហើយអេវ៉ាបាននិយាយថា “អូ! បងសំលាញ់ អ្នកមានន័យថាអ្នកបាន?”

“មែនហើយខ្ញុំបានដាក់ឈ្មោះវា។”

“ប៉ុន្តែតើអ្នកហៅវាយ៉ាងដូចម្តេច?”

“នោះហៅថាសេះ។ អូហូ។”

“តើនោះជាអ្វី?”

“នោះគឺជាគោ។ អូហូ។”

“អ្នកដាក់ឈ្មោះវាឬ?”

“មែនហើយ។ អូហូ។”

252 “តើអ្នកហៅអ្វីវាថាអ្វីនៅទីនោះ អាពីរអង្គុយនៅទីនោះក្បាលផ្តុំគ្នានោះ?”

“នោះគឺជាបស្សីក្តីស្រឡាញ់។”

253 “អូ! ខ្ញុំបានឃើញ។ ខ្ញុំឃើញ។” ហើយបន្តទៅមុខទៀត។ “តើមានអ្វីនៅទីនេះ?”

“ខ្ញុំហៅនោះ ហើយនេះនៅទីនេះ។”

254 ហើយ “អូ! ខ្ញុំយល់ហើយ។ អ៊ូ—ហ៊ី។ ស្អាតណាស់” ហើយសត្វ តោ មួយគ្រហឹម។ “តើអ្នកហៅថាអ្វី?”

“នោះជាសត្វតោ។”

“ស្តីគេហ្នឹង?”

“ខ្លា”

255 ហើយអូដូចជា... “អូ ខ្ញុំស្គាល់ហើយ” ដូចគ្នានឹងកូនឆ្មាំដែរអ្នកដឹងហើយ ម៉េចនៅជុំវិញ។

256 ដូច្នោះ មួយសន្ទុះក្រោយមកនាងមើលជុំវិញ។ នាងនិយាយថា “អូនសម្លាញ់មើល នៅទីនោះព្រះអាទិត្យនឹងលិច។ ដល់ពេលដែលត្រូវទៅព្រះវិហារហើយ។”

អ្នកដឹងទេ ថាមានអ្វីខ្លះអំពីពេលព្រះអាទិត្យលិច អ្នកចង់ថ្វាយបង្គំ។ បើអ្នកមិនទៅព្រះវិហារនៅយប់នោះ អ្នកចង់ចូលបន្ទប់អានព្រះគម្ពីរក៏បាន។ តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដែលចូលចិត្តធ្វើដូច្នោះ? ឃើញទេ? មានតែបុរសទេដែលធ្វើបែបនោះ។ អ្នកគួរតែធ្វើដូច្នោះ។

“ដល់ពេលទៅព្រះវិហារហើយ。”

257 ពួកគេមិនដែលនិយាយថា “សូមចាំបន្តិច ចាំបន្តិចឥឡូវនេះ ចូនជាកម្មសិទ្ធិរបស់អាសិមជ្ជីហើយយើងជាកម្មសិទ្ធិរបស់...” ទេ វាគ្មានអ្វីដូចនោះទេ បន្ទាប់មកពួកគេទើបតែឡើងទៅ។ ពួកគេគ្មានព្រះវិហារដែលមានកន្លែងអង្គុយល្អទេ អង្គុយដូចនោះ។ ពួកគេគ្រាន់តែទៅក្រោមវិហារដ៏ធំមួយពីលើ និងលុតជង្គង់ចុះ។

258 ហើយថាហាឡូកំពុងព្យួរនៅឯគុម្ពាត។ ឃើញទេ? ខ្ញុំអាចលឺសំលេងនិយាយ ហើយនិយាយថា “តើកូនៗរបស់ខ្ញុំពេញចិត្តនឹងរស់នៅដែនដីសព្វថ្ងៃដែលព្រះជាម្ចាស់បានឱ្យដល់អ្នកឬទេ?”

259 “មែនហើយ ព្រះអម្ចាស់អើយយើងរីករាយនឹងខ្លួនឯងនៅថ្ងៃនេះ” “តើមែនទេ អូនសម្លាញ់?”

260 “ចាស ចាស។ ត្រូវហើយ យើងរីករាយ។” “ព្រះជាម្ចាស់អើយ! យើង អរព្រះគុណទ្រង់ណាស់។ ឥឡូវសូមខ្ញុំដេកទៅ។” ឃើញទេ? ហើយគាត់បាន ដាក់ដៃដំរីរបស់គាត់ចេញ ហើយនាងបានដេកនៅលើដៃរបស់គាត់ ហើយ គាត់បានដាក់សត្វខ្លាឱ្យដេក និងសត្វតោឱ្យដេក និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដេកលក់ ដោយសន្តិភាពណាស់។

261 ដូច្នេះព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់យាងចុះមកហើយទ្រង់បាននាំ អូ គឺជាក្រុមទេវតា។ កា ព្រីវែល ការបង្កើតរបស់ទ្រង់នៃស្ថានសួគ៌។ ដូច្នេះពួកគេចុះមកហើយពួកគេបាន ដេកចុះយ៉ាងស្រួល ចូលទៅក្នុងបន្ទប់គេងមើលជុំវិញ។ កាព្រីវែលបាននិយាយ ថា “មកចុះ នៅទីនេះ ព្រះវរបិតាអើយ។ មកនេះ។ មើលនេះ។ គាត់នៅទីនេះ។ នៅ ទីនេះកូនៗរបស់ទ្រង់ដេកនៅទីនេះ។”

262 តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលនៅទីនេះធ្លាប់ទៅគ្រែក្បែរអ្នកមួយខ្លះ អ្នកនិងឪពុក ជាមួយគ្នា ហើយក្រឡេកមើលក្មេងប្រុសតូច ក្មេងស្រីតូច និងអ្នកគ្រាន់តែរំលឹកគ្នា ទៅវិញទៅមកថា “កុំ—កុំ ទ្រង់មិនមានរាងដូចអ្នកវបបរនេះនិងបែបនោះ?” តើ អ្នកធ្លាប់គិតចឹងទេ? ហេតុអ្វី ជាញឹកញាប់ខ្ញុំនិយាយទៅកាន់ មេជាថា និយាយអំពី យ៉ូសែប។ នាងនឹងនិយាយថា “បីលគាត់មានថ្វាសខ្ពស់ដូចអ្នកដែរ។”

263 “មែនហើយ។ ប៉ុន្តែគាត់មានភ្នែកធំដូចអ្នកដែរ។” ហេតុអ្វី? គាត់ជាផ្នែកមួយនៃ ផលិតផលរបស់យើង...គាត់ជាផលិតផលរបស់យើង—នៃសហជីវរបស់យើង។

264 ឥឡូវនេះ ហើយឪពុកបាននិយាយថា អាចនិយាយអំពីរឿងនេះ។ បន្តថា “អ្នកដឹងទេ...” ហើយកាព្រីវែលបាននិយាយថា “អ្នកដឹងទេគាត់មើលទៅដូចជា អ្នកអញ្ចឹង។” នោះហើយជារបៀបដែលព្រះមើល មើលខ្លួនអ្នក។ នោះហើយ ជារូបរាងរបស់ព្រះ។ ទ្រង់មើលទៅដូចជាអ្នក។ អ្នកជា កូនចៅរបស់ទ្រង់។ តើមាន បងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដឹងអំពីរឿងនេះ? ឃើញទេ?

265 ឥឡូវមើល។ តើអ្វីទៅជាទម្រង់ជីវិតទាបបំផុត? កង្កែប។ តើមានអ្វីជាទម្រង់ ជីវិតខ្ពស់បំផុត? មនុស្ស។ ប្រាកដណាស់។ ហើយអ្វីដែលជាសំណុំបែបបទខ្ពស់ បំផុត? វានៅតែបន្តមកពីទាបបំផុតទៅខ្ពស់បំផុត បន្តពីកង្កែបទៅនេះនិងនោះ

ហើយបន្ទាប់ពីវាគឺបក្សី រហូត ដល់អ្វីៗផ្សេងទៀត ដែលមានជីវិតខ្ពស់ជាងវា មកដល់ទម្រង់ខ្ពស់បំផុតវាអាចមក ដេច្នោះវាត្រូវបានបង្កើតឡើងតាមរូបភាព នៃព្រះ។ ហ្នឹងហើយ។ ហើយស្ត្រីមិនត្រូវបានបង្កើតឡើងតាមរូបភាពនៃព្រះ ប៉ុន្តែ នៅក្នុងរូបភាពរបស់មនុស្ស។ ឃើញទេ?

ឥឡូវនេះពួកគេនៅទីនោះ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ទតមើលពួកគេរួចនិយាយថា “មែន ពួកគេមើល—ទៅគួរអោយស្រឡាញ់ណាស់។”

266 តើនោះជាអ្វីទៅបងប្រុស? ពួកគេមិនដែលស្លាប់ឡើយ។ នោះគ្រាន់តែជា កាលសូមមួយក្តាប់តូចដំបូងនិងប៉ូតាសូម្បីគ្រប់យ៉ាងបានចាប់ផ្តើមដូចនោះ។ មិនស្អាតទេឬ? ប៉ុន្តែអំពើបាបកើតឡើងហើយធ្វើឱ្យខូចរូបភាព។ ឥឡូវនេះ តើ ព្រះបានអនុញ្ញាតឱ្យវាធ្វើអ្វី? ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់អនុញ្ញាតឱ្យវាក្លាយដូចដែលយើង បាននិយាយអំពីពេលមុន? ទ្រង់បានអនុញ្ញាតឱ្យវាដូច្នោះ ទ្រង់អាច បង្ហាញថា ទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ។ ទ្រង់បានធ្វើវា។ ទ្រង់បានអនុញ្ញាតឱ្យជំងឺកើតឡើង ដូច្នោះទ្រង់អាចបង្ហាញថាទ្រង់ជាអ្នកព្យាបាល។ ទ្រង់បានអនុញ្ញាតឱ្យការស្លាប់ កើតឡើង ដើម្បីបង្ហាញថាទ្រង់គឺជាជីវិត។ ឃើញទេ? ទ្រង់បានអនុញ្ញាតឱ្យរឿង អាក្រក់ទាំងអស់នេះកើតឡើង ដើម្បីបង្ហាញថាទ្រង់គឺល្អ អ្វីដែលទ្រង់មាន។ យើង នឹង...

267 អ្នកនិយាយអំពីការច្រៀងរឿងប្រោសលោះ! ហេតុអ្វី បងប្អូនអើយ នៅពេល ព្រះយេស៊ូវទ្រង់យាងមក—ក្រុមជំនុំនេះនឹងឈរនៅលើតែមន្តនៃផែនដី និងច្រៀង ចំរៀងនៃការប្រោសលោះនៅពេលដែលពួកទេវតានឹងឱនក្បាល មិនដឹងថាយើង កំពុងនិយាយអំពីអ្វីទេ? មែនហើយ ពួកគេមិនដែលបាត់បង់ឡើយ។ ពួកគេ មិនដឹងថាយើងបានឆ្លងកាត់អ្វីទេ? យើងដឹងពីអត្ថន័យនៃការបាត់បង់និងត្រូវ បានរកឃើញ។ អូ តើយើងអាចស្រែកសរសើរទ្រង់បានទេ! ទ្រង់មិនមែនជា ព្រះអង្គសង្គ្រោះពួកគេទេ។ ពួកគេមិនត្រូវការការសង្គ្រោះទេ។ ទ្រង់មិនមែនជា អ្នកព្យាបាលចំពោះពួកគេទេ។ ទេ សូមថ្វាយសិរីល្អ! ទ្រង់មិនមែន—ទ្រង់មិនមែន ជាជីវិតសម្រាប់ពួកគេទេ។ ពិតជាមិនដូច្នោះទេ។ ពួកគេមិនដែលស្លាប់ក្នុងអំពើបាប និងការរំលងទេ។ យើងបានរស់នៅហើយយើងបានរស់ឡើងវិញ។ ហ្នឹងហើយ។ តើយើងអាចនិយាយអ្វីបានទេ ថាជាមួយនឹងមកុដរបស់យើង “អូ! អ្នកគឺជាអញ្ចោះ អញ្ចោះ ទេ ទេ ទេ ទេ ទេ។ សូមថ្វាយសិរីរុងរឿងដល់ព្រះអង្គ! ហ្នឹងហើយ។ អ្នក

នៅទីនោះ។ បន្ទាប់មកយើងនឹងប្រាប់រឿងដែលយើងយកឈ្មោះ។ យើងនឹងយល់វា
កាន់តែច្បាស់ម្តងបន្តិចម្តងបន្តិច។

268 បន្ទាប់មកនៅក្នុងនោះមានអ្វីកើតឡើង? តើព្រះគ្រាន់តែនិយាយថា “ខ្ញុំអាច
គ្រាន់តែបំផ្លាញរបស់ទាំងអស់ប៉ុន្តែតាមស្រួលនិងកាលស្រួលផងដែរ។ ឱ្យវាខូចអស់
ទៅ?” ទេ ទេ។ ទ្រង់ដឹងថាវានឹងកើតឡើង ត្រូវតាមវិធីនោះ។

ឥឡូវនេះ បើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធធ្វើឱ្យខ្ញុំជាអ្វី ហើយខ្ញុំបរិភោគអាហារនិងដាក់
ចូលទៅក្នុងខ្លួនរបស់ខ្ញុំ ហើយកសាងអ្វីដែលខ្ញុំមាននៅពេលនេះ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំ
នៅតែបានធ្វើឡើងនៅក្នុងសំណុំបែបបទ។ រូបភាពទាំងអស់ដែលព្រះបានឃើញ
មុនគ្រឹះនៃផែនដីចាស់។ ឃើញទេ? វាចេញពីស្រ្តី ដូចទ្រង់បាននិយាយថា វានឹង
កើតឡើង។ លើកក្រោយវាចេញមកពីព្រះ។ វាមកពេលនោះ ដោយស្រ្តី វាមក
ពេលនេះដោយបុរស។ ឃើញទេ? មកពេលនោះ ដោយចំណង់ផ្លូវភេទ វាបានមក
នៅពេលនេះដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ឃើញទេ?

269 ឥឡូវនេះ តើមានអ្វីដែលអាចធ្វើបាបខ្ញុំបានទេ? ទេ។ គ្មានអ្វីសោះ អាច
ធ្វើបាបយើង។ លោកប៉ូលបាននិយាយថា “សូម្បីតែឥឡូវនេះ មានអ្វីកើតឡើង
ជាច្រើន ការឈឺចាប់ ការស្លាប់ គ្មានអ្វីអាចបំបែកយើងចេញពីសេចក្តីស្រឡាញ់
របស់ព្រះជាម្ចាស់ដែលមាននៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទបានឡើយ។” គ្មានរឿងអាចបំបែក
យើងបានទេ។

270 ដូចដែលខ្ញុំបានប្រាប់រឿងតូចមួយ។ ខ្ញុំមានសក់ប្រហែលតែប្រាំសែសៃ
ប៉ុណ្ណោះ លើក្បាលទំពែកទាំងស្រុង។ ហើយខ្ញុំកំពុងច្របាច់បញ្ចូលគ្នានៅទីនេះ
កាលពីមុនប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំបាននិយាយថា “បីលអ្នកស្ទើរតែទំពែកហើយ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនបានបាត់សក់អស់រលីងទេ។”
នាងនិយាយថា “តើពួកគេនៅឯណា?”

271 ខ្ញុំបានសួរថា “តើពួកគេនៅឯណាមុនពេលដែលខ្ញុំបានមានពួកគេ?” ឃើញ
ទេ? “កន្លែងណាដែលពួកគេនៅ គឺមុនពេលខ្ញុំមានពួកគេ។”

ឥឡូវមានពេលមួយកាលពី១រយឆ្នាំកន្លងទៅ សក់ទាំងនេះគ្មានទេនៅទីនេះ
ប៉ុន្តែពួកគេនៅទីនេះនៅក្នុងឆ្នាំដី។ តើវាត្រូវទេ? បន្ទាប់មកប្រហែលហាសិបឆ្នាំ
មកហើយ ពួកគេចាប់ផ្តើមមករកខ្ញុំ។ ពួកគេមកពីណា? ចេញពីឆ្នាំដី។ ហើយ

ឥឡូវនេះពួកគេកំពុងត្រលប់ទៅកន្លែងដែលពួកគេនៅវិញ។ គឺត្រូវហើយ? ពួកគេមិនមែនដូច្នោះទេ ពួកគេបាននៅ ហើយឥឡូវនេះពួកគេមិននៅទេ។ តើវាជាអ្វី? តើអ្វីដែលធ្វើឱ្យពួកគេក្លាយជាអញ្ចឹង? ព្រះ! នៅទីនោះទ្រង់បានធ្វើ។ ទ្រង់បានគូររូបភាពបាននិយាយថា “នោះជារបៀបដែលខ្ញុំចង់បាន។”

272 “ឱសេចក្តីស្លាប់អើយតើទ្រនិចរបស់ឯងនៅឯណា? ផ្លូវអើយតើដ៏យជំនះរបស់អ្នកនៅឯណា? អ្នកអាចកប់ខ្ញុំនៅថ្ងៃណាមួយពីទីនេះ។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ប៉ុន្តែបងប្អូនអើយ ខ្ញុំនឹងមិនស្លាប់ទេ។ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នក។ ទេ។ អូ!

យើងនឹងរស់ឡើងវិញ, (ហាលេលូយ៉ា!)
យើងនឹងរស់ឡើងវិញ!
នៅព្រឹកនៃការរស់ឡើងវិញនោះ
នៅពេលដែលរាងកាយសេចក្តីស្លាប់បានបំបាក់
យើងនឹងរស់ឡើងវិញ, (ហាលេលូយ៉ា!) យើងនឹងរស់
ឡើងវិញ!

គ្មានអ្វីអាចរារាំងខ្ញុំពីការរស់ឡើងវិញបានទេ។ គ្មានអារក្សណានៅក្នុងនរកទាំងអស់អាចឃាត់ខ្ញុំពីការរស់ឡើងវិញបានទេ។ គ្មានអ្វីគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីឃាត់ខ្ញុំពីការរស់ឡើងវិញបានទេ។ ខ្ញុំមានសេចក្តីសន្យារបស់ព្រះ។ ខ្ញុំមានព្រះដ៏បរិសុទ្ធជាវិញ្ញាណ។ ខ្ញុំទទួលបានជីវិតអស់កល្បរបស់ព្រះនៅទីនេះ។ គ្រោងឆ្អឹងចាស់នេះមកពីទីនោះ ហើយព្រះនាំខ្ញុំចេញពីដី។ ហើយបើទ្រង់ជាអ្នកឱ្យខ្ញុំចេញពីដី...

273 នៅពេលដែលខ្ញុំមានអាយុ ឥឡូវនេះ គ្រប់ពេលដែលខ្ញុំលឺកណ្តឹងក្រុមជំនុំមានអ្វីមួយនិយាយមកកាន់ខ្ញុំ ដែលជាក្មេងតូច។ ទេវតាបាននិយាយពីគុម្ពោតមួយ បាននិយាយថា “កុំជឿកប្បដក់បារីឡើយ។ ខ្ញុំមានការងារសម្រាប់អ្នកធ្វើ។ កុំធ្វើឱ្យខ្លួនអ្នកសៅហ្មងឬក៏ជុំវិញស្រ្តីនិងរបស់របរផ្សេងៗ។ ខ្ញុំមានអ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើនៅពេលអ្នកចាស់ទៅ។”

“អ្នកជានរណា? អ្នកជានរណា?”

274 “អ្នកនឹងដឹងកាន់តែច្បាស់នៅពេលក្រោយ។” បន្ទាប់ពីមួយរយៈនៅទីនេះទ្រង់បានមក។ ទ្រង់ព្យួរនៅឯពិធីជ្រមុជទឹក។ ទ្រង់បង្ហាញអង្គទ្រង់ផ្ទាល់។ ទ្រង់

ប្រកាសខ្លួនទ្រង់។ ទ្រង់ឆ្លើយ។ ខ្ញុំឃើញទ្រង់កំពុងតែឈរនៅគ្រប់ទីកន្លែង នៅលើដៃទាំងអស់។

275 តើអ្នកនឹងទៅដោយរបៀបណាបើទ្រង់បានធ្វើឱ្យខ្ញុំជាខ្ញុំដោយមិនចាំបាច់មានជម្រើសអ្វីទាំងអស់...? ខ្ញុំមិនដែលទៅទីនោះទេហើយនិយាយថា “ឆាលី ប្រាណ ហាំអ្នករៀបការជាមួយអលឡាហាវហើយនាំខ្ញុំចេញពីផែនដី។” ទេលោក។ ខ្ញុំមិនដែលមានជំរើសនោះទេ។ ព្រះបានធ្វើ។

ហើយបើទ្រង់បានធ្វើឱ្យខ្ញុំនូវអ្វីដែលខ្ញុំមានដោយគ្មានជម្រើសប៉ុន្មាន លើសពីនេះទៅទៀតនៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកលើខ្ញុំ ហើយខ្ញុំនិយាយថា “មែនហើយលោកម្ចាស់ ទ្រង់គឺជាអ្នកបង្កើតខ្ញុំ។ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ហើយខ្ញុំទទួលយកទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ!” តើអ្នកនឹងចាប់ខ្ញុំនៅក្នុងធូលីដីយ៉ាងដូចម្តេច? គ្រាន់តែមិនអាចធ្វើវាបានទេ បងប្អូន។ គ្រាន់តែមិនអាចធ្វើវាបាន។

276 ព្រះជាម្ចាស់មិនដែលបានបង្កើតចំណែកមួយនៃកាល់ស្យូម ឬប៊ូតាស្យូមឬអ្វីៗផ្សេងទៀតឡើយ បើមិនដូច្នោះទេត្រូវ—ខ្លះខ្លាយ។ “ព្រះវរបិតាគ្រប់ទាំងអស់បានប្រទានមកខ្ញុំនៅចំពោះមុខព្រះ មុនគ្រឹះនៃផែនដីនឹងមករកខ្ញុំ។” វ៉េ! ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ដូចជាស្រែក។និយាយដោយស្មោះខ្ញុំធ្វើ។ “អស់អ្នកដែលព្រះវរបិតាបានប្រគល់មកខ្ញុំនោះនឹងមកឯខ្ញុំ ហើយគ្មាននរណាម្នាក់នឹងបាត់បង់បានឡើយ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងលើកវាម្តងទៀតនៅក្នុងការរស់ឡើងវិញ។” ខ្ញុំបានលឺទ្រង់ហៅ នៅពេលខ្ញុំមករកទ្រង់។ តើពួកគេអាចរក្សាខ្ញុំនៅក្នុងធូលីដីយ៉ាងដូចម្តេចនៅផែនដី? គ្មានអ្នកកប់ខ្មោចគ្រប់គ្រាន់នៅលើផែនដីដើម្បីប៉ះមុខខ្ញុំនឹងបែលបានឡើយ មិនអាចរក្សាខ្ញុំនៅក្នុងធូលីដីឡើយ។ ខ្ញុំនឹងក្រោកឡើងនៅថ្ងៃណាមួយហើយឈរនៅក្នុងភាពដូចទ្រង់ដែលបានលាងដោយព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ ដែលបានប្រសូតមក ក្នុងព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់! ហាលេលូយ៉ា! យកនិកាយទាំងអស់ដែលអ្នកចង់បាន ខ្ញុំនឹងយកព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន!

277 អ្នកធ្វើខាងធានារ៉ាប់រងមករកខ្ញុំ។ រៀមមើ ស៊ីឌដរ ដែលជាមិត្តល្អរបស់ខ្ញុំ។ គាត់បាននិយាយថា “បឺលខ្ញុំចង់លក់ធានារ៉ាប់រងដល់អ្នក។”

278 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមានហើយ” (ប្រពន្ធខ្ញុំមើលមកដូចជាចង់និយាយថា “តើអ្នកនិយាយកុហកដើម្បីអ្វីទៅ ប្តី?”)

និយាយថា “អ្នកមានធានារ៉ាប់រងហើយ?”

ខ្ញុំឆ្លើយថា “មែនហើយ”

គាត់បន្ថែមថា “តើជាមួយក្រុមហ៊ុនអ្វី? តើវាគឺជាអ្វី?”

279 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ការធានាដ៏មានពរព្រះយេស៊ូវគឺជារបស់ខ្ញុំ អូ អ្វីដែលជាការចង្អុលបង្ហាញ ថ្វាយសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់! អ្នកស្នងមរតកនៃសេចក្តីសង្គ្រោះដែលបានទិញពីព្រះ កើតពីព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ ត្រូវបានលាងសំអាតដោយព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់។”

280 គាត់បាននិយាយថា “ល្អមែន ប៊ីលី ប៉ុន្តែវានឹងមិនដាក់អ្នកនៅក្នុងផ្ទះឡើយ។”

281 ខ្ញុំបាននិយាយថា “វានឹងដកខ្ញុំចេញ” ហាលេលូយ៉ា! ខ្ញុំមិនបានអ្នកអំពីការទទួលវានៅទីនោះ វាជិតអស់ហើយ។

282 ដូច្នោះខ្ញុំមានការធានារ៉ាប់រងដែលប្រាប់ខ្ញុំថា “ខ្ញុំនឹងលើកវាឡើង។ អ្វីដែលព្រះវរបិតាបានផ្តល់ឱ្យខ្ញុំគឺជារបស់ខ្ញុំ។” ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលឪពុកខ្ញុំបានធ្វើនិងអ្វីដែលម៉ាក់បានធ្វើ ឬអ្វីក៏ដោយ។ “អស់អ្នកដែលព្រះវរបិតាប្រទានមកខ្ញុំនឹងមកចំពោះខ្ញុំ ហើយគ្មានអ្នកណាអាចមកលើកតែព្រះវរបិតាខ្ញុំបានទាញគាត់។” ហាលេលូយ៉ា! ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់ទាញពួកគេមក? “ខ្ញុំបានស្គាល់ពួកគេមុនគ្រឹះនៃផែនដី។ នៅពេលដែលខ្ញុំសម្លាប់កូនចៀម ខ្ញុំបានសម្លាប់គាត់ជាមួយទ្រង់។” អាម៉ែន។ “ខ្ញុំបានកំណត់ទុកជាមុននូវក្រុមជំនុំនេះ” តើមានអ្វីដែលបានកំណត់ទុកជាមុន? ក្រុមជំនុំ។ តើអ្នកចូលក្រុមជំនុំយ៉ាងដូចម្តេច? “យើងបានទទួលបុណ្យជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយរាងកាយតែមួយ។” ទ្រង់បានដឹងតាំងពីមុនកំណើតផែនដីថាយើងនឹងនៅទីនោះ។ “ហើយអ្នកដែលទ្រង់បានស្គាល់ជាមុនទ្រង់បានត្រាស់ហៅ។ ទាំងនោះដែលព្រះអង្គបានត្រាស់ហៅ នោះទ្រង់បានរាប់ជាសុចរិតហើយ។ អ្នកដែលទ្រង់បានរាប់ជាសុចរិតគឺទ្រង់ឱ្យសិរីរុងរឿងហើយ។”

283 នៅក្នុងសៀវភៅរបស់ព្រះទ្រង់បាននិយាយថាទ្រង់នឹងជួបខ្ញុំនៅទីនោះ។ គ្មានអារក្សណាចេញពីឋាននរកអាចយាត់ពួកគេនៅកន្លែងណាមួយ បានទេ ប៉ុន្តែយាត់គេពីការមកនៅទីនោះ ពីព្រោះព្រះបានមានបន្ទូលរួចហើយ នោះគឺស្រេចហើយ។ បើមួយរយកោដិដ៏ម៉ាមុនផែនដីត្រូវបានបង្កើតឡើង នោះផ្កាយព្រឹកបានច្រៀងរួមគ្នាហើយបុត្រានៃព្រះបានស្រែកដោយអំណរមុន មានគ្រឹះនៃផែនដី ឃើញទេ មុន

ពេលដែលមានគ្រឹះ... ហើយពួកគេជាទេវតានិងអ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺសប្បាយរីករាយ
ស្រែកអំពីវា ពីមុនមានគ្រឹះនៃលោកីយ តើអារក្សានឹងឃាត់ខ្ញុំយ៉ាងដូចម្តេចនៅក្នុង
ចូលដី? គឺមិនអាចធ្វើបានទេ។ អ្នកនិយាយត្រូវហើយ។

284 ឃើញទេឥឡូវនេះ។ នេះជាពេលវេលាប្រជាធិបតេយ្យដែលខ្ញុំទទួលបាននៅ
ទីនេះ។ នេះគឺម៉ូនាទីរហូតដល់ម៉ោងដប់មួយ។ មានតែ ២០ នាទីរហូតដល់
ម៉ោង១០។ តើវាត្រូវទេបងប្រុសរូង? ត្រូវហើយ ម៉ូនាទីដល់ម៉ោងដប់។ អ្នករាល់គ្នា
សប្បាយចិត្តទេ?

អូ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ដូចជាកំពុងធ្វើដំណើរអញ្ចឹង
ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ដូចជាកំពុងធ្វើដំណើរអញ្ចឹង
ផ្ទះស្នាក់របស់ខ្ញុំក្តីថ្នានិងយុត្តិធម៌
ហើយខ្ញុំមានអារម្មណ៍ដូចជាកំពុងធ្វើដំណើរអញ្ចឹង។

អូ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ដូចជាកំពុងធ្វើដំណើរអញ្ចឹង
ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ដូចជាកំពុងធ្វើដំណើរអញ្ចឹង
ផ្ទះស្នាក់របស់ខ្ញុំក្តីថ្នានិងយុត្តិធម៌
ហើយខ្ញុំមានអារម្មណ៍ដូចជាកំពុងធ្វើដំណើរអញ្ចឹង។

285 តើអ្នកចូលចិត្តបទចម្រៀងចាស់ៗទេ? វាធ្លាប់ជាចម្រៀងចាស់ ដែលយើង
ធ្លាប់ច្រៀង អ្វីៗអំពី “ព្រះគុណនិងមេត្តាករុណាត្រូវបានរកឃើញខ្ញុំ។ នៅទីនោះ
ផ្កាយព្រឹកបានរះឡើង។” តើនោះជាអ្វីទៅបងស្រីប្រ៊ុតទី? តោះ ឃើញទេ។ តើ...
គឺជាអ្វី បងប្រុសនេរីល? ឃើញទេ អ្វីមួយ “ព្រះគុណនិងសេចក្តីមេត្តាករុណា
បានរកឃើញខ្ញុំ។ នៅទីនោះមានពន្លឺនិងផ្កាយព្រឹកបង្ហាញរបស់ទ្រង់...?..នៅ
ជុំវិញខ្ញុំ។” អ៊ូ-ហ៊ូ។ មែនហើយ “នៅលើលើឆ្នាំង” ផ្តល់ឱ្យយើងនូវប្លាយមួយនៅលើ
នោះ បងស្រីនោះនៅជិតលើឆ្នាំង។ សូមឡើងមកទីនេះ បងប្រុសនេរីល។ អូ ខ្ញុំ
ស្រឡាញ់ទាំងនេះ។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ចូលចិត្តបទចម្រៀងចាស់ៗដែល
បំផុសគំនិត? អ្នកអាចមានទាំងអស់របស់អ្នក លោកឡើងលើនិងចុះក្រោមតាម
ចង្វាក់ប៊ូហ្គីដែលអ្នកចង់ធ្វើ។ ផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវ “នៅទីនេះដែលជាកន្លែងដែលព្រះគុណ
និងសេចក្តីមេត្តាករុណាបានរកឃើញខ្ញុំ។” ហ្នឹងហើយ។ ត្រូវហើយឥឡូវពិរោះ
ណាស់។

ព្រះយេស៊ូវរក្សាខ្ញុំនៅក្បែរឈើឆ្កាង
 មានប្រភពទឹកដ៏មានតម្លៃ
 ឥតគិតថ្លៃទាំងអស់ ទន្លេព្យាបាល
 លំហូរពីភ្នំកាល់រ៉ាវី។

នៅលើឈើឆ្កាង នៅលើឈើឆ្កាង
 ខ្ញុំសូមលើកតម្កើងសិរីរុងរឿង
 រហូតដល់ព្រលឹងខ្ញុំបានលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌
 សម្រាកលើដងទន្លេ។

286 ប្រងប្រុស ប្រាណហាំ ចាប់ផ្តើមបន្ទាបតាមចង្វាក់ នៅជិតឈើឆ្កាង—អេឌី។
 អូរតើស្រស់ស្អាតយ៉ាងណា! គិតមើលទៅ! ចុះយ៉ាងណាបើគ្មានព្រះអង្គសង្គ្រោះ?
 តើមានអ្វីបើយើងមិនមានព្រះបន្ទូលនេះទេ? ចុះបើទ្រង់មិនបានហៅអ្នក? តើមាន
 អ្វីកើតឡើងបើទ្រង់មិនដឹងមុន ហើយអ្នកបាននៅទីនេះនៅក្នុងផែនដីនេះនៅយប់
 នេះ? តើអ្នកស្រលាញ់ទ្រង់ទេ? អូខ្ញុំអើយ! កុំភ្លេចកម្មវិធីពេលព្រឹក ឥឡូវនេះ នៅ
 ម៉ោង ៩ កន្លះ។

នៅលើឈើឆ្កាងនៅលើឈើឆ្កាង
 ខ្ញុំសូមលើកតម្កើងសិរីរុងរឿង
 រហូតដល់ព្រលឹងខ្ញុំបានលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌
 សម្រាកលើដង...

287 ឥឡូវនេះផ្តល់ឱ្យយើងនូវបទ *បន្ទប់នៅឯប្រភពទឹក*។ បទចាស់ល្អនេះ ចម្រៀង
 “មានបន្ទប់នៅឯប្រភពទឹក” ។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មានចេះ? “បន្ទប់ មែនហើយ
 មានបន្ទប់មួយ បន្ទប់នៅឯប្រភពទឹក” នៅពេលដែលអ្នកច្រៀងវាឥឡូវនេះ សូម
 ស្ងៀមស្ងាត់ហើយដើរទៅម្ខាងទៀតនិងចាប់ដៃជាមួយបងប្អូននោះ។ អ្នកដឹងទេ
 ឥឡូវមានបន្ទប់សម្រាប់មេតូឌីសទាំងអស់។ មានបន្ទប់ សម្រាប់បាទីស្ទ។ មាន
 បន្ទប់សម្រាប់ពេនទីកុស្ត ។ មានបន្ទប់សម្រាប់យើងទាំងអស់គ្នា ឥឡូវនេះនៅ
 ឯប្រភពទឹក។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មានចេះបទចាស់? អូ ប្រាកដហើយអ្នកចេះ។
 អ្នករាល់គ្នាខ្លះជាអ្នកចាស់ឥឡូវនេះគឺជាបទចម្រៀងចាស់របស់ខេនតាតី។

បន្ទប់ បន្ទប់...

ចាប់ដៃគ្នា។

...បាទ មានបន្ទប់។
 មានបន្ទប់នៅឯប្រភពទឹកសម្រាប់អ្នក។
 បន្ទប់បន្ទប់បាទមានបន្ទប់។
 មានបន្ទប់នៅឯប្រភពទឹកសម្រាប់អ្នក។
 អូ! បន្ទប់មានបន្ទប់ជាច្រើន
 មានបន្ទប់នៅឯប្រភពទឹកសម្រាប់អ្នក។
 អូ បន្ទប់ បន្ទប់ បាទ មានបន្ទប់
 មានបន្ទប់នៅឯប្រភពទឹកសម្រាប់អ្នក។

288 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមានការភ្ញាក់ផ្អើលបន្តិចសម្រាប់អ្នក។ សេចក្តីអធិប្បាយថ្មីរបស់បំផុត និងសៀវភៅនិងអ្វីៗទាំងអស់នឹងត្រូវដាក់លក់នៅចុងម្ខាងនៃក្រុមជំនុំ សប្តាហ៍ ក្រោយ នៅឯកិច្ចប្រជុំនេះ ខ្សែអាត់វីដេអូនិងអ្វីៗទាំងអស់និងជាទម្រង់អក្សរល្អ។ នឹងមានតុនៅខាងក្រោយនៅខាងក្រោយបន្ទប់មួយ ហើយអក្សរសេចក្តីអធិប្បាយ ចុងក្រោយនិងខ្លះទៀតនៃសំណេរល្អៗដែលចេញដំបូង ក្នុងសៀវភៅថ្មី ការបោះពុម្ព នឹងត្រូវបានរៀបចំឡើង ហើយនៅចុង—បញ្ចប់នៃអគារនេះនៅយប់ថ្ងៃពុធបន្ទាប់។

ហើយយើងកំពុងរំពឹងថា—និងមានពេលវេលាល្អមួយនៅក្នុងព្រះអម្ចាស់។ សូមមកអធិស្ឋាន ឥឡូវនេះ។ ឥឡូវហៅអ្នកឈឺនិងរងទុក្ខមកសរសេរសំបុត្រឱ្យ គេ។ យកពួកគេចូលមកទីនេះ។ យើងគ្រាន់តែ...ព្រះនឹងធ្វើការយ៉ាងខ្លាំង។ ហើយ យើងដឹងថាទ្រង់នឹងធ្វើវាឥឡូវនេះ។

289 ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំបានទៅរកអ្នករាល់គ្នាដែលខ្ញុំស្គាល់មានតិចតួច។ បើមានអ្វី ផ្សេងចេញពីផ្លូវ ឥឡូវនេះអ្នកចាំ ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកជាយូរមកហើយថា យើងនឹងធ្វើឱ្យ វាត្រង់។ ហើយខ្ញុំដឹងថា អ្នកដឹងថាមានស្មារតីខុសគ្នានៅទីនេះជាងអ្វីដែលមាន។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? ឃើញទេ? ត្រឹមត្រូវហើយ។ ឥឡូវកុំទុកវាចោលទៀត។ ខ្ញុំផ្តាំអ្នកចំពោះព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ កុំអនុញ្ញាតឱ្យវាចាកចេញ។ នៅទីនេះជាមួយវា ឃើញទេ សូមរក្សាអ្វីៗទាំងអស់ឱ្យនៅជាប់ដូចដែកថែបហើយបន្តទៅមុខទៀត។ អ្នកគឺជា បងប្អូន។ កុំអនុញ្ញាតឱ្យបងប្អូនប្រុសស្រីរបស់អ្នកធ្វើខុសឡើយ។ វា ជាវិញ្ញាណរបស់អារក្សចូលក្នុងនោះ។ ឃើញទេ ទ្រង់បានទៅនៅជុំវិញ។ ហើយ

គ្រាន់តែមានអារម្មណ៍សោកស្តាយចំពោះបងប្អូនប្រុសឬស្រី ហើយដឹងថាវាជាសាតាំងនៅចន្លោះយើង។ បើអ្នកមានអារម្មណ៍អំពីវា អ្នកនឹងយកវាចេញពីអ្នកត្រូវហើយអ្នកនឹងឃើញថាវានឹងធ្វើអោយអ្នកខកចិត្ត។ ត្រូវហើយវានឹងធ្វើដូច្នោះ។ ដូច្នោះសូមនៅឱ្យឆ្ងាយពីវា។ ចូរចងចាំ

មានបន្ទប់មានបន្ទប់ច្រើន

មានបន្ទប់សម្រាប់មេតូឌីស បន្ទប់សំរាប់ពួកបាទីស្ទ បន្ទប់សំរាប់ ព្រីសប៊ីធ័រ រៀន។ មានបន្ទប់សម្រាប់ទាំងអស់។

បន្ទប់ បន្ទប់ បាទ មានបន្ទប់។

មានបន្ទប់នៅឯប្រភពទឹកសម្រាប់អ្នក។

290 តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននៅចាំបទចម្រៀងចាស់ដែលបានបោះបង់ចោលរបស់យើង?

យកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវទៅជាមួយអ្នក

កូនទុក្ខព្រួយនិងលំបាក។

សេចក្តីអំណរនិងការលូងលោមផ្តល់ឱ្យអ្នក

យកវាគ្រប់ទីកន្លែងដែលអ្នកទៅ។

សូមជូនពរឱ្យអ្នកអាចនៅជាមួយយើងបងប្រុសជេប្រីអ្នកនិងបងស្រី ជេប្រី និងក្មេងប្រុសនៅទីនោះនិងពួកគេទាំងអស់។

ហើយបន្ទាប់មកនៅព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវអានចុះ

លុតជង្គង់ក្រាបនៅព្រះបាទាទ្រង់ (អូខ្ញុំអើយ!)

ជាស្តេចលើអស់ទាំងស្តេចនៅស្ថានសួគ៌យើងលើកមកុដ

ទ្រង់

នៅពេលដំណើររបស់យើងចប់។

យកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវទៅជាមួយអ្នក

យកវាធ្វើជាខែលនៅថ្ងៃនេះ

អូនៅពេលដែលសេចក្តីល្អរុងរឿងជិតមកដល់

ដកដង្ហើមយកព្រះនាមបរិសុទ្ធនៅក្នុងការអធិស្ឋាន។

អូ ខ្ញុំស្រឡាញ់វា។ មែនទេ? ព្រះនាមដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះយេស៊ូវ! ឥឡូវនេះ សូម
ក្រោកឈរឡើងឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលយើងកំពុងច្រៀង។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ
អស់អ្នកមានទុក្ខព្រួយ លំបាក។
វានឹង...(...?...)

អូពិរោះណាស់!
ក្តីសង្ឃឹមផែនដីនិងក្តីអំណរស្ថានសួគ៌
នាមរិសេស (អូនាមរិសេស) អូពិរោះណាស់!
ក្តីសង្ឃឹមផែនដីនិងក្តីអំណរស្ថានសួគ៌។

291 នេះគឺខុសគ្នាបន្តិចបន្តួចឥឡូវនេះ។ សូមអានក្បាលចុះហើយស្ងាត់ សូម
លើកដៃមួយឡើង។ និយាយ:

នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវឱនក្បាល
លុតជង្គង់ក្រាបនៅព្រះបាទាទ្រង់
ជាស្តេចលើអស់ទាំងស្តេចនៅស្ថានសួគ៌យើងលើកមកដ
ទ្រង់
នៅពេលដំណើររបស់យើងចប់។

នាមរិសេស អូពិរោះណាស់!
ក្តីសង្ឃឹមផែនដីនិងក្តីអំណរស្ថានសួគ៌
មែនហើយ នាមរិសេសអូពិរោះណាស់!
ក្តីសង្ឃឹមផែនដីនិងក្តីអំណរស្ថានសួគ៌។

292 ដោយអានក្បាលចុះយើងនិយាយថា...[បងប្រុសប្រាណាហាំ
បន្ទាបតាមចង្វាក់បទ ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវជា—អេឌី។]

ចាប់ផ្តើម 

ហេតុអ្វីបានជាយើងមិនមែនជានិកាយ? KHM58-0927

(Why Are We Not A Denomination?)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion ប្រាណហាំ នេះ ត្រូវបានចែកចាយនៅល្ងាច ថ្ងៃសៅ ថ្ងៃទី ២៧ កញ្ញា 1958 នៅ នៅរោងឧបោសថប្រាណហាំ នៅរដ្ឋឆេសាន់សាន់វិលរដ្ឋ អ៊ិន ឌៀរអាណា U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេង ចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសារអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរ នេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2021 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG